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در آخرین روز از هفته دولت ،  روز تجلیل از شهدای گرانقدری 
چون رجائی و باهنر نامگذاری شده است . شهیدان والامقامی 
که در آتش خشم و کینۀ منافقان کور دل سوختند و با شهادت 
خود، نهال اتقلاب اسلامی را پیش از پیش آبیاری نمودند. در 
طول برگزاری هفته دولت که همه ســاله از دوم لغایت هشتم 
شــهریور برگزار می گردد، با توجه به تلاش دشمنان انقلاب 
اسلامی برای ایجاد یأس در مردم ، فرصت مناسبی است تا آحاد 
ملت ضمن آگاهی از پیشــرفت های نظام ، با عظمت کاری که 
دولت در زمینه امور فرهنگی ، اقتصادی ، اجتماعی وسیاسی 
انجام داده اســت آشنا شــوند . و این در حالی است که شعار 
محوری هفته دولت ، امسال "رونق تولید " اعلام شده است .
درطرح ها عمدتاً در زمینه های صنعتی ، آموزشی ، بهداشتی ، 
آبرسانی ، راهسازی ، گازرسانی ، برق رسانی ، معادن و مخابرات 
و.... بود که در بخش های محروم کشور به مرحله اجراء در آمد و 
در کنار دستگاههای مختلف اجرائی با بر پائی نمایشگاههای 
مختلف دستاوردهای دولت و انقلاب اسلامی را به معرض نمایش 
عموم گذاشتند و مردم گوشه هایی از خدمات ارزشمند دولت 

خدمتگرارشان در گوشه و کنار کشور انقلابی آشنا شدند . 

هفتهدولتویادشهیدانرجائیوباهنرگرامیباد

 همتی: لزوم برخورد جدی و قاطع با موارد 
تخطی از قوانین و مقررات در شبکه بانکی کشور

عناوینخبرها سرمقاله

با سخنرانی آیت الله اعرافی

کتابشرحنهجالبلاغه
رهبرانقلابرونماییشد

سازمانتوسعهونوسازیمعادن
وصنایعمعدنیایران)ایمیدرو(، 
بر اساس ابلاغیه  وزیر صنعت ، معدن 
و تجــارت از 72 راهبرد نقشــه راه 
معدن و صنایع معدنی، مسوولیت اجرا 
و پیگیری 33راهبرد را برعهده دارد 
که معادل 46درصد از کل راهبردهای 
ایــن نقشــه راه اســت. بر اســاس 
جدیدترین پایش انجام شده، تاکنون 
نزدیک بــه 33 درصد از برنامه های 

عملیاتی نقشه راه محقق شده است.
ایمیدرو در سال جاری راه اندازی 
3.5 میلیارد دلار طرح با مشارکت 
بخش خصوصــی را در برنامه راه 
انــدازی دارد و پیش بینی شــده 
10هزار شــغل به طور مستقیم تا 
پایان ســال 98 ایجاد شــود. سال 
گذشته نیز 19 طرح با سرمایه بیش 
از 2 میلیارد دلاری در بخش معدن 
و صنایع معدنی راه اندازی شد. این 
تعداد طرح، 3600 شــغل به طور 
مستقیم و حدود 22800 شغل غیر 
مستقیم ایجاد کرده است. به طوری 
کلی از دولت یازدهم تا پایان سال 
قبــل )1393-1397( 66 طرح با 
ســرمایه 6 میلیــارد دلاری وارد 
چرخه تولید شده اند که جملگی با 
مشــارکت بخش خصوصی عملی 
شــده اســت. یکی از نتایــج چنین 
دستاوردی، افزایش جایگاه معدن 
در تولید ناخالــص داخلی بوده به 
طوری که طبق گزارش مرکز آمار 
ایران سهم معدن از 1.3درصد سال 
96 به 1.4درصد ارتقاء یافته است.

سازمان توسعه و نوسازی معادن و 
صنایــع معدنی ایران در راســتای 

اجرای اســتراتژی های توســعه و 
توانمندســازی، برنامــه جــذب 
ســرمایه و مشارکت شرکت های 
خصوصی را در دست اجرا دارد به 
طوری که طی نزدیک به هفت ماه 
گذشــته افزون بر 1200 میلیارد 
تومان منابع جدیــد جذب و وارد 
طرح های توســعه کرده که چنین 
دســتاوردی برای بخش معدن و 
صنایع معدنــی در دوران تحریم،  

نکته ای قابل تامل است. 
این ســازمان همچنین در راستای 
تامین مواد اولیه برنامه های کلان 
توسعه ای، با کسب موافقت وزارت 
صنعــت معدن و تجــارت، برنامه 
جدید اکتشاف 300هزار کیلومتر 
مربعی را در دســت اجرا دارد که 
بدیــن ترتیب با احتســاب برنامه 
پیشین، مساحت تحت فعالیت های 
اکتشــافی ایمیدرو بــه 600هزار 

کیلومتر مربع می رسد.
ایمیدرو در عین حال با توجه به سال 
رونق تولید، برنامه حمایت از تولید 
و ساخت داخل را با همکاری شرکت 
های خصوصی و تشکل ها تخصصی 
پیگیری و اجرایی می کند. شناسایی، 
 احیا و فعال ســازی معادن کوچک 
بخــش دیگــری از فعالیــت های 
ایمیدرو اســت که از سال گذشته 
آغاز شده است. انعقاد تفاهمنامه 
همکاری با مراکز علمی و دانشگاهی 
از دیگر اقدامات این ســازمان به 

شمار می آید.
طرحهایتوسعه:

     ایمیــدرو از ابتدای ســال  1398  
تاکنون  طــرح آلومینیوم جاجرم 

)فاز 1( با ارزش 131 میلیون دلار را 
افتتاح کــرده که با بهره برداری از 
این طرح   600  نفر اشتغال مستقیم 
و 1800  نفر اشــتغال غیر مستقیم 
ایجاد شده است. همچنین کارخانه 
آهن اســفنجی فولاد بافت نیز که 
تولید آزمایشــی را آغــاز کرده، 

آماده افتتاح است.
اقداماتایمیدرودرراستای
توسعهبخشمعدنوصنایع

معدنی
  پیگیــری و شــروع 300 هــزار 
کیلومتر مربع اکتشــاف جدید در 

کشور
  برنامه ریزی برای راه اندازی 3.5 
میلیــارد دلار طــرح در مناطــق 

مختلف کشور
  فعال کردن طرح های توسعه از 
طریق پیگیری و جلســات پایش و 
جذب بیش از 1200میلیارد تومان 
منابــع از بخــش خصوصی جهت 

تکمیل طرح های فوق 
  پیگیری تاسیس صندوق جسورانه 

اکتشاف در بورس
  مبادلــه تفاهم نامــه همکاری با 
سازمانهای صنعت، معدن و تجارت 
استان ها در راستای تعریف طرح 

های توسعه 
  27 پروژه پژوهشــی کاربردی 

تقاضا محور در دست اجرا است.
  تکمیل طرح های احیای مستقیم 
بافــت و بخش ســولفوره معدن 
انگوران به گونه ای که آماده افتتاح 

است.
  تدویــن گزارش کلان ریســک 
مرتبط با زنجیــره معدن و صنایع 

معدنی ) داخلی- خارجی( و ارسال 
آن بــه وزارت صنعــت،  معدن و 

تجارت و پیگیری نتایج
اقداماتایمیدرودرراستای
عملیاتیشدننقشهراهبخش

معدنوصنایعمعدنی
   نقشــه راه  بخش معدن و صنایع 
معدنی، 72 راهبرد ابلاغی دارد که 
ایمیدرو مسوول اجرا و پیگیری 33 
راهبــرد ) حــدود 46 درصد (  در 
بخش معدن و صنایع معدنی است. 
در راســتای اجرای این راهبردها ، 
145 هدف تا افق 1400 مشخص و 
جهت اجــرا و پیگیری به واحدهای 
مربوطــه ابلاغ شــد. بر اســاس 
جدیدتریــن پایش انجام شــده، 
تاکنــون نزدیک بــه 33 درصد از 
برنامه هــای عملیاتی نقشــه راه 

محقق شده است.
اهم اقدامات در راستای نقشه راه 

به شرح ذیل است:
1- پــروژه مشــترک در حــوزه 
ژئوفیزیک هوایی با سازمان زمین 

شناسی در حال اقدام است.
2- اقدامات لازم به منظور افزایش 
سرمایه سالانه صندوق بیمه انجام 
شده، به گونه ای که پیش بینی     می 
شود تا پایان شهریور ماه، عملیاتی 

شود.
3- جذب مشارکت بخش خصوصی 
بــرای 9 واحــد زیرمجموعه و یا 
محدوده های اکتشــافی با هدف 
راهبــری و تکمیل طرح های نیمه 
تمام )مجتمع پتاس خور و بیابانک، 
پلایایــی میانی، تـُـرود و مهرجان، 
میشدوان و آنومالی شمالی فلات 

مرکــزی ، زغالســنگ کوچکعلی 
شــمالی، معدن کوه دم، تارگت 3 
معدن هیرد، معدن گلمنده ، معدن 

چاه باشه(
4- فراخوان جذب مشارکت بخش 
خصوصی در طرح هــای تیتانیوم 
کهنوج، بلــوک 3 پروده 4 طبس و 

پترولیوم کک انجام شده است.
5- امضا و مبادله تفاهم نامه ریلی و  
جــاده ای در حوزه ســنگان، عقد 

قرارداد در حال پیگیری است.
6- واگــذاری تخلیــه و بارگیری 
اســکله های منطقه ویــژه خلیج 
فــارس، مطابق بــا مصوبه کمیته 
ســرمایه گذاری، در حــال اقدام 

است.
7- پروژه احیا و فعال شدن معادن 
کوچک و متوســط کشــور دارای 
پیشرفت 19درصد تا پایان تیرماه               

می باشد. 
8- با سازمان محیط زیست با هدف 
توسعه فعالیت های اکتشافی تفاهم 

نامه مبادله شده است.
و همچنیــن ســایر پــروژه های 
مطالعاتی، پژوهشی و محیط زیستی 

در دست اجرا می باشد.
فعالسازیمعادنکوچک:

     پیشــرفت فیزیکی طرح تا پایان 
تیرماه حــدود 19 درصد بوده و 
عمده اقدامات انجام شده در سه 

ماه اول سال به شرح ذیل است:
  معرفــی 15 معدن و پتانســیل 
شناسایی شده  به سرمایه گذار و یا  

مشارکت
  بازدید از 7 اســتان و شناســایی 
معادن کوچــک و نیازمندی های 

توسعه آنها
  بررسی 4 استان فارس، کرمان، 
آذربایجان شرقی، اصفهان. در این 
اســتان ها، 13 پرونده بررســی و 
برای 79 معــدن،  بســته اجرایی 

مصوب شده است.
بومیسازیوساختداخل:

      مقدمــات ایجــاد و راه اندازی 
صندوق  پژوهش و فناوری فولاد با  
سرمایه 100 میلیارد تومان  صورت 
گرفته است. این صندوق با حمایت 
صنــدوق نــوآوری و شــکوفایی 
معاونت علمی و فناوری ریاســت 
جمهوری، توســط انجمــن تولید 
کنندگان فولاد ایــران و با حمایت 
ایمیــدرو تاســیس خواهد شــد. 
صندوق مذکور بــه منظور ارائه 
تســهیلات با نرخ بهره ترجیهی به 
شــرکت های دانش بنیان و تامین 
کنندگان واجد شرایط و همچنین 
ارائه خدمات ضمانت نامه ای برای 
طــرح هــای بومی ســازی واجد 
شرایط  و ســرمایه گذاری خطر 
پذیــر در طرح های فــن آورانه 
بومی سازی زنجیره آهن و فولاد 

فعالیت خواهد کرد.
رشدتولیددر4ماههابتدایسال98

     بر اســاس آمار واحدهای تابعه و 
شرکت های بزرگ بخش معدن و 
صنایــع معدنــی، مجمــوع تولید 
کنسانتره سنگ آهن، آهن اسفنجی، 
شمش فولاد، محصولات فولادی، 
آند و کاتد مس از ابتدای ســال به 
ترتیب دارای رشد 3، 12، 4، 9، 21 
و 22 درصــدی نســبت به مدت 

مشابه سال قبل است.

نگاهی به خلاصه عملکرد ایمیدرو 

اقدامات شاخص ایمیدرو؛  جذب منابع مالی جدید، توسعه 
اکتشاف، فعال سازی معادن کوچک و حمایت ساخت داخل

اقتدار ما عملکرد ماست 
رونماییازسامانهبومی»باور373«
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هفتهنامهاقتصادیایران

وداعباتاریخگویایتئاتروسینما
داریوشاســدزاده،بازیگرپیشکسوتتئاتروسینماپسازدههاسالفعالیتهنریو
بازیدر۸۰فیلمســینماییدر۹۶سالگیدرگذشــت.اینبازیگرکهبرایسهنسل
خاطرهسازبود،بهدلیلسابقهطولانیدرهنرنمایشایرانوسالهاکاربانخبگاناین
هنر،بهگنجینهایازخاطراتتلخوشیرینهنریمبدلشدهبود،تاآنجاکهویراتاریخ
گویایتئاتروسینمامینامیدند.خوشبختانهداشتنذهنیروشنوهوشیارکهتاسالهای
آخرزندگیبااوهمراهبودموجبشدبرخیخاطراتوتجربیاتشدرآثاریمکتوباز

ویبهیادگاربماند.

اسدزادهدر۱۳۰۲ازخانوادهایتهرانیدرکرمانشاهبهدنیاآمد.اوبادیدننمایشهای
ســیاهبازیکهپدراورابهتماشایآنهامیبردبهتئاترعلاقهمندشد؛علاقهایکهاورا
برآنداشــتتاکارنمایشراجدیبگیردوســرانجامبهرغممخالفتهایپدروارد
هنرستانهنرپیشگیشود.اسدزادهشانساینراداشتکهدرزمانفعالیتشباافراد
برجســتهایمثلعبدالحسیننوشینومحمدعلیجعفریومصطفیاسکوییهمکاری
داشتهباشد؛اماهمهموفقیتهایشبهشانسوابستهنبود.اوهنرمندیعاشقبودکه
کارشراازسیاهلشکریآغازکردوتاکارگردانیونویسندگیپیشرفت.اسدزادهدر

شروعکاردکوررارنگوزمینصحنهراتمیزمیکردوبعدازظهرهاسرتمرینمیرفت،
شبهمبعدازاجرادکورمیساختوازاینرومیتوانگفتبهمعنیواقعیکلمهخاک
صحنهخوردهبود.همینعشقوتلاشبودکهویرا۳۰سالدر»تئاترتهران«نگهداشت.
اسدزادهازآنجاکهفارغالتحصیلدانشــکدهبازرگانیوداراییبود،مدتیهمزمانبا
کارهایهنریدروزارتداراییاشتغالداشت؛اماجاذبهتئاترسرانجامکارخودراکرد
وتمامزندگیاشمعطوفبهکارهنریشــد.اوبعدهاازطرفمرکزهنرهایملیبه

جشنوارهتئاترپاریساعزامشد.

با سخنرانی آیت الله اعرافی

کتاب شرح نهج البلاغه رهبر انقلاب رونمایی شد  آغازعملیاتاجراییساخت۱۱۰هزار
واحدمسکونیبادستوررئیسجمهور

رئیس  ستاد اجرایی فرمان امام )ره( خبر داد
راهاندازیمرکزنوآوریزناندر

تهرانو۵استاندیگر

چهلودومیندورهمسابقاتملی
قرآنیدراصفهانبرگزارمیشود

عملیات اجرایی ساخت ۱۱۰ هزار واحد مسکونی طرح اقدام 
ملی تولید مسکن در کشور روز گذشته به طور همزمان با دستور 

رئیس جمهور آغاز شد.
 حجت الاســام روحانی رئیس جمهور دیروز سه شنبه 
همزمان با هفته دولت، با حضور در محل اجرای عملیات طرح 
اقدام ملی تولید مسکن در تهران، فرمان آغاز عملیات اجرایی 
ساخت ۱۱۰ هزار واحد مسکونی طرح اقدام ملی تولید مسکن 
را صادر کــرد. رئیس جمهور همچنین با توضیــح وزیر راه و 
شهرســازی و مدیران اجرای این طرح ملــی در جریان روند 
برنامه ریزی ها و اجرای طرح در سراســر کشور قرار گرفت. بر 
اســاس گزارش مسئولان ســاخت ۱۵۰۰ واحد مسکونی در 
تهرانسر، با حدود ۱۰ هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری،  برای 
۲۷۵۰ نفر به طور مستقیم و ۱۷۰۰ نفر به صورت غیرمستقیم  
اشتغال زایی داشته است. طرح اقدام ملی تولید مسکن بر اساس 
دستور رئیس جمهور به همه دستگاه های کشور مبنی بر اینکه 
باید همه زمین های مازاد در اختیار وزارت راه و شهرسازی برای 
تولید مسکن واگذار شود، با هدف بسترسازی و فراهم  آوردن 
زمینه رونق تولید در حوزه مسکن و ساختمان و جبران تولید 
عقب ماندگی سال های گذشته برنامه ریزی و اجرا شده است. 
رونق اقتصادی، ایجاد و افزایش  اشتغال در بخش های مرتبط از 
جمله صنعت، تولید و خدمات از دیگر اهداف اجرای این طرح 
در کشــور اســت. رئیس جمهور همچنین در این مراسم طی 
سخنانی با تأکید بر اینکه با وحدت و یکپارچگی از مشکات به 
خوبی می توانیم عبور کنیم، اظهار داشت: امیدواریم همان قولی 
که وزیر مسکن دادند بتوانیم ۵۰۰ هزار واحد مسکونی نیمه تمام 
را تکمیل کنیم و ۵۰۰ هزار واحد مسکونی را بسازند و تحویل 
دهند و همه اینها تا پایان دولت دوازدهم محقق می شود. روحانی 
احداث مسکن را اقدامی مهم و ضروری برای جامعه دانست و 
خاطرنشان کرد: بخش عمده ای از زندگی مردم در داخل خانه 
اســت و مسکن به معنای محل ســکون و آرامش است و اگر 
محیطی مناسب را نداشته باشد، دیگر نمی توان آن را مسکن 
نامید. رئیس جمهور اظهار داشت: در دولت یازدهم از ابتدا تأکید 
من بر احیای بافت فرسوده بود و اولویت اول دولت را بر بازآفرینی 
بافت فرسوده قرار دادم، چرا که امکانات و خدمات اولیه مانند 
آب، برق، گاز، خیابان و سایر مراکز خدماتی در این بافت ها وجود 
دارد و تنها باید در آن مسکن های جدید ایجاد کرد. روحانی با 
تأکید بر اینکه احیای بافت های فرسوده همچنان اولویت دولت 
است، گفت: باید احداث شهرهای جدید در مکانی مناسب با در 
نظر گرفتن تأمین امکانات و دسترسی مناسب مدنظر قرار گیرد 
و در این راستا وزرا و مسئولان ذی ربط و استانداران باید تاش 
کنند تا بتوانیم شهری با معیارهای شاخص معماری جمهوری 
اسامی ایران بســازیم تا نماد و تابلویی از معماری این دوران 
باشد.روحانی آغاز عملیات اجرایی ســاخت ۱۱۰ هزار واحد 
مسکونی طرح اقدام ملی مســکن را افتخارآمیز و برای مردم 
خوشحال کننده دانست و گفت: باید به گونه ای برنامه ریزی و 
تاش کنیم که تا پایان این دولت 9۰۰ هزار واحد مســکونی 

تکمیل و ساخته شود.    

نخستین مرکز نوآوری بانوان 
به همت ستاد اجرایی فرمان 
امام و با همــکاری معاونت 
علمی ریاست جمهوری در 
دانشگاه علم و صنعت افتتاح 

شد.
رئیس ســتاد اجرایی فرمان 
امام )ره(در مراســم افتتاح 
اولین مرکز نوآوری بانوان در 
دانشگاه علم و صنعت، با بیان 
اینکه مرکز نــوآوری بانوان 

عاوه بر دانشــگاه علم و صنعت در پنج استان دیگر راه اندازی 
خواهد شــد، گفت: این نوع مراکز خاص ایران نیست، بلکه در 
ام آی تی و هاروارد اقدام به راه اندازی چنین مرکزی شده است.

محمد مخبر با  اشاره به اهمیت سرمایه گذاری بر روی کارآفرینی، 
افزود: در برخی از کشورها که هیچ سرمایه ای ندارند، شاهدیم 
که رشد دو رقمی در دنیا دارند و بررسی های ما نشان داد که 9۵ 
درصد بنگاه های دنیا شامل بنگاه های کوچک و متوسط هستند 
که ۶۰ تا ۷۰ درصد تولید ناخالص از ســوی این تعداد شرکت 
صورت می گیرد. مخبر، نیــروی تحصیل کرده متخصص را از 
مزیت های کشور نام برد و گفت: نیروهای تحصیل کرده دلبسته 
به نظام و کشور سرمایه هایی از سوی کشور به شمار می روند و 
سرمایه کشور نفت نیست. وی، با بیان اینکه ما در ستاد اجرایی 
امام بر روی چنین مسائلی برنامه ریزی می کنیم، اظهار داشت: 
برای توســعه حوزه های دانش بنیان دو برنامه را در دستور کار 
داریم که یکی از آنها ساماندهی شرکت های کوچک و متوسط 
است که این امر با هدف اقتصادی انجام نمی شود. رئیس  ستاد 
اجرایی فرمان امام، رفع محرومیت زدایی و معضات کشور را از 
جمله اهداف ساماندهی شرکت های کوچک و متوسط نام برد 
و ادامه داد: بر این اساس تاکنون ۶۵۰ شرکت کوچک و متوسط 
راه اندازی کردیم که ســتاد اجرایی فرمــان امام ۵۱ درصد در 
فعالیت های آنها مشارکت داشت که تاکنون ۳۵۰ بنگاه به طور 
کامل واگذار شده است. مخبر، ایجاد شغل را از دیگر برنامه های 
این ستاد نام برد و افزود: در سال گذشته 8۱ هزار شغل و در سال 
جاری ۱۰۰ هزار شغل از طریق ۵۰ طرح ایجاد کرده و خواهیم 
کرد که بر اساس بررسی های ما بخش اعظمی از این فعالیت ها 
از ســوی بانوان اجرایی می شود. وی با  اشاره به راه اندازی مرکز 
نــوآوری در دانشــگاه علم و صنعت، گفت: ایــن نوع مرکز در 
استان های خراسان، خوزستان، کردستان، آذربایجان غربی و 

سیستان و بلوچستان راه اندازی می شود.
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور نیز در این مراسم با تقدیر 
از عملکرد ستاد اجرایی فرمان امام در بخش کارآفرینی و حمایت 
از طرح های دانش بنیان گفت: جامعه باید محور کارآفرینی قرار 
گیرد و برای این امر لازم است تا دانشگاه دیوارهای خود را جمع 

و رابطه خود را با جامعه ساختارمند کند.
سورنا ستاری با تاکید بر اینکه ما در بسیاری از معیارهای نیروی 
انسانی مانند نوآوری، در حوزه علم و فناوری در رتبه های سوم 
و چهارم جهانی قرار داریم، افزود: کم کشــوری را می توان پیدا 
کرد که ۵/4 میلیون دانشجو داشته باشد و باید اکوسیستم های 

خاقیت و نوآوری را ایجاد کنیم.

مدیرکل اوقاف و امور خیریه 
اســتان اصفهان با اشاره به 
برگزاری مسابقات ملی قرآن 
در این شهر گفت: بالغ بر ۵۰۰ 
حافــظ قــرآن در دو بخش 
خواهران و بــرادران در این 

مسابقات حضور دارند.
حجت الاسام رضا صادقی 
در نشســت با خبرنگاران با 
بیان اینکه مسابقات برادران 
از ۶ تــا ۱۱ و مســابقات 
خواهران از ۱۱ تا ۱9 مهرماه در اصفهان برگزار می شود، گفت: 
ضروری است که همه فعالان قرآنی از نقاط دور و نزدیک در این 

مسابقات حضور یابند.
وی با بیان وقف در حوزه قرآنی در استان اصفهان بسیار محدود 
است، ادامه داد: از ابتدای سال جاری تاکنون در این زمینه ۲۰ 

وقف داشتیم.
وی با بیان اینکه وقف برای نهج الباغه نیز در اســتان اصفهان 
محــدود اســت، ادامه داد: بــرای راه اندازی مرکز پژوهشــی 
نهج الباغه فضای مورد نیاز را نداریم و ضروری است که خیران 

به این امر توجه داشته باشند.
حجت الاســام رضا صادقی در ادامه گفت: طرح ســاماندهی 
خیریه های ســطح کشــور را در قالب طرح افق در جهت رفع 
آسیب های اجتماعی داریم که امسال در ۱۳ بقعه متبرکه به اجرا 

درآمده است.
حجت الاسام صادقی گفت: بر اساس فرمایشات رهبر معظم 
انقاب بقاع متبرکه باید پایگاه فرهنگی باشند بر این اساس ۷۰ 
شناســنامه فرهنگی در بقاع متبرکه استان اصفهان راه اندازی 

شده است.     

با حکم رهبر معظم انقلاب اسلامی انجام شد؛
انتصابحجتالاسلامرمضانیبهعنوان
دبیرکلمجمعجهانیاهلبیت)ع(

حضرت آیت الله خامنه ای در حکمی حجت الاسام والمسلمین 
رمضانی را به عنوان دبیرکل مجمع جهانی اهل بیت)ع( منصوب 

کردند.
متن حکم رهبر انقاب اسامی به این شرح است:

بسم الله الرحمن الرحیم
جناب حجت الاسام والمسلمین آقای حاج شیخ رضا رمضانی 

دام توفیقه
به پیشنهاد اعضای محترم شورایعالی مجمع جهانی اهل بیت)ع(، 
جنابعالی را که از تعهد و سوابق علمی و تجربه طولانی فعالیت 
در خارج از کشور بهره مند هستید، به عنوان دبیرکل آن مجمع 

منصوب می کنم.
امید اســت با رویکرد تحول گرا و متناســب با شرایط حساس 
بین المللی و جایگاه مهمّ پیروان اهل بیت علیهم السام و نیز با 
استفاده از نیروهای فکری، جوان، کارآمد و مجرّب و نیز ارتباط 
مؤثر با علماء و اندیشمندان و بویژه اعضاء محترم شورایعالی و 
مجمع عمومی در نشر معارف اسام ناب و وحدت امّت اسامی 

موفق و مؤید باشید.
لازم می دانم از زحمات و تاش های مخلصانه و دیرپای جناب 
حجت الاســام آقای اختری در مدیریت مجمع محترم تشکر 

نمایم.
توفیق همگان را در انجام وظایف محوله از حضرت حق مسألت 

دارم.
سیّدعلی خامنه ای

خبـــرخبـــر
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کتاب شرح نهج الباغه رهبر معظم 
انقــاب در مراســمی  بــا حضور 
شخصیت های برجسته حوزه و با 
سخنرانی آیت الله اعرافی رونمایی 

شد.

آیین رونمایی کتاب »شــرح 
نهج الباغه« متن بیانات رهبر معظم 
انقــاب در ســالن همایش های 

مدرسه عالی دارالشفاء برگزار شد.
در این مراســم که از ســوی 

مؤسسه پژوهشی فرهنگی انقاب 
اســامی )دفتر حفظ و نشــر آثار 
حضرت آیت الله العظمی  خامنه ای( 
برگزار شــد، جمع زیــادی از علما، 
فضا، طاب، اساتید و شخصیت های 

برجسته حوزوی حضور داشتند.
به گــزارش رســا، از جمله 
شخصیت های حاضر در این نشست 
می  توان به آیات سید احمد خاتمی 
 عضو شورای عالی حوزه های علمیه، 
محســن فقیهــی عضــو جامعه 
مدرســین حوزه علمیه قم،  هاشم 
نیازی نماینــده مجلس خبرگان 
رهبری و حجج اسام والمسلمین 
حســن نظــری رئیس مؤسســه 
دائرهًْ المعارف فقه اسامی و حسین 
ملکا  اشاره کرد که از دقایقی قبل از 
شــروع نشســت خود را به سالن 
نشســت های مدرســه دارالشفاء 

رسانده بودند.
آیت الله علیرضا اعرافی، مدیر 
حوزه های علمیه سراسر کشور در 
این مراسم به عنوان سخنران اصلی 
حضور داشت و در این مراسم به بیان 
نکاتی اساسی در زمینه نهج الباغه 
و توجــه حوزه هــای علمیه به این 
کتاب و نگاه ویژه رهبر معظم انقاب 

به این اثر بزرگ شیعه  اشاره کرد.
وی ضمن بیــان ویژگی های 

شــرح جدیــد نهج الباغــه که از 
ســخنان رهبر انقاب تهیه شده 
اســت، تأکید کرد که نمونه عملی 
نهج الباغه در وجود ایشان متبلور 

است.
همچنیــن در این مراســم 
حجت الاسام سعید صلح میرزایی، 
مدیر دفتر مؤسسه انقاب اسامی 
در قم با  اشــاره به مراحل تدوین و 
تهیه کتاب شــرح نهج الباغه در 
مؤسسه انقاب اسامی از تهیه این 
اثر در سه بخش محتوایی خبر داد.

یادآور می  شــود، این کتاب 
دارای سه بخش اصلی و سه مجلد 
اســت؛ بخش نخست »نبوت ها در 
نهج الباغه« اســت که درس های 
ســال ۵9 رهبــر معظــم انقاب 
محسوب می  شــود، بخش دوم با 
عنوان »منشــور حکومت علوی« 
درس های سال های ۵۲ و ۵۳ ایشان 
است و بخش ســوم با عنوان »راه 
روشن مدیران« دیدارهای با هیئت 
دولت در ماه مبارک رمضان نگاشته 

شده است.

ابلاغ
نظامنامه
مسوولیتهای
اجتماعیدر
نفت

با حضور رئیس جمهوری انجام شد

رونماییازسامانهبومی»باور373«
ســامانه بومی پدافنــد هوایی 
پیشــرفته » بــاور ۳۷۳« روز 
پنجشــنبه با حضــور رئیس 
جمهوری رونمایی و به شــبکه 
یکپارچه پدافند هوایی کشــور 
ملحق شــد.حجت الاســام 
والمسلمین حسن روحانی در 
حاشیه مراسم گرامیداشت روز 
صنعت دفاعی کشــور ، از این 
سامانه بازدید و فرمان رونمایی 

آن  را صادر کرد.
رئیس جمهور در ابتدای 
حضور در محل برگزاری مراسم 
گرامیداشت روز صنعت دفاعی 
کشور، پس از نواخته شدن سرود 
ملی جمهوری اســامی ایران و 
ادای احتــرام به مقــام والای 
شــهیدان، از یگان تشــریفات 
مستقر در محل سان دید و سپس 
از نمایشــگاه دســتاوردها و 
توانمندی هــای وزارت دفاع و 
پشتیبانی نیروهای مسلح بازدید 
کرد. روحانی همچنین در بازدید 
از قســمت های مختلف سامانه 
بومی پدافند هوایی باور  ۳۷۳، از 
جمله لانچر، رادار جستجوگر، 
رادار ردگیر، موشــک صیاد 4 و 
مرکــز فرماندهــی و کنترل با 
توضیح وزیر دفاع و پشــتیبانی 
نیروهای مســلح و متخصصان 
صنعت دفاعی کشور در جریان 
روند ساخت این سامانه بومی و 
کارکرد آن قــرار گرفت. رئیس 
جمهوری در فرمان رونمایی از 
سامانه بومی پدافند هوایی باور  
۳۷۳، گفت: »به حول و قوه الهی 
و با توســل بــه روح امام هفتم 
موسی بن جعفر )ع( و در آستانه 
هفتــه دولت از ســامانه بومی 
پدافنــد هوایی برد و ارتفاع بلند 
بــاور  ۳۷۳ رونمایی و دســتور 
الحاق آن را به شــبکه یکپارچه 
پدافنــد هوایی کشــور صادر 

می نمایم.«
هدیه بزرگ نیروهای مسلح

به مردم ایران
جمهــوری  رئیــس 
همچنین در سخنانی  ساخت 
سامانه پدافند هوایی باور ۳۷۳ را 
اقدامی ارزشمند ، حائز اهمیت و 
هدیه ای بســیار بزرگ از سوی 
نیروهای مســلح و وزارت دفاع 
برای مــردم عزیز کشــورمان 
دانست و تأکید کرد: این سامانه 

پدافندی از سامانه
اس ۳۰۰ قوی تر و بسیار 
نزدیک به اس 4۰۰ است و نقش 
مهمی در پدافند هوایی کشور 

دارد.
به گزارش اعتبار به نقل 
از پایگاه اطاع رسانی ریاست 
جمهــوری، روحانــی در این 
مراسم که با حضور مسئولان 
عالیرتبه کشوری و لشکری و 
برخی سفرا و وابستگان نظامی 
کشــورهای خارجی در ایران 
برگزار شد، با بیان اینکه امریکا 
از سال 9۶ توطئه جدیدی را 
علیه جمهوری اسامی ایران 
آغاز کرده است، گفت: آنها در 
ابتدا به دنبال برنامه ریزی هایی 
بــرای ایجاد جنــگ روانی و 
سیاســی علیه ملت بودند و 
سپس به جنگ اقتصادی روی 
آوردند. رئیس جمهوری ادامه 
داد: امریکایی ها در سال های 
9۶ و 9۷ عامت هایــی هــم 
دریافت کردند که شاید مشوق 
آنان برای ادامه توطئه افکنی 
در این ســال ها بوده است اما 
ملت ایران هیچــگاه در برابر 
توطئه هایــی که دشــمنان 
علیه شان طراحی کرده اند نه 
غمناک شده و نه دلشان گرفته 
است و همواره با روحیه لازم در 
دشــمنان  توطئــه  برابــر 
ایســتاده اند. روحانی با بیان 
اینکه توطئه گران در سال 9۶ 
موفق شــدند از طریق عوامل 
داخــل کشــور  خــود در 
اغتشاشاتی را در تهران و برخی 
خیابان های شهرستان ها به راه 
بیندازنــد، گفــت: آنها تصور 
می کردنــد که توانســته اند 
اغتشــاش چندماهه ای را در 
ایران کلیــد بزنند اما با تدبیر 
مســئولان و اقدامات به موقع 
نیروهــای امنیتی، انتظامی و 
مسئولان نظام این شلوغی ها 
ظرف چند روز برچیده شد و 
ایــن موفقیــت جمهــوری 
اســامی ایــران در برابــر 

توطئه گران بود.
روحانی در ادامه به دیدار 
خود با یکی از سران کشورهای 

اروپایــی در حاشــیه مجمع 
عمومی ســازمان ملل در سال 
گذشته اشاره کرد و گفت: در این 
دیدار این مقام اروپایی به نقل از 
رئیس جمهوری امریکا می گفت 
که اگــر اروپایی ها بــا ترامپ 
همراهی کنند و با ایران همکاری 
نداشته باشند، ســه ماه دیگر، 
نظامی به نام جمهوری اسامی 

ایران در منطقه نخواهد بود.
رئیس جمهور تأکید کرد: 
به آن مقام اروپایی گفتم آقایی 
کــه این ادعا را کــرده خودش 
خواهــد رفت و حزبــش هم از 
قدرت ســاقط خواهد شد، اما 
جمهوری اسامی برای صدها 
سال دیگر مستحکم تر خواهد 

ماند.
شرایط امسال  نسبت به 
سال گذشته بهتر است

روحانی با بیان اینکه امروز 
شاخص های اقتصادی، فرهنگی 
و اجتماعی بــه ما می گوید که 
وضع ما نسبت به سال گذشته 
بــه مراتب بهتر اســت و مردم 
آرامش بیشــتر دارنــد و ثبات 
اقتصادی بیشتر شــده است، 
گفت: آمارهای مربوط به تورم، 
افزایش صادرات غیرنفتی و رشد 
بورس، بیانگر این واقعیت است 
که شرایط امسال ما بهتر از سال 

گذشته است.
رئیس جمهوری با اشاره 
به فعالیت های اقتصادی انجام 
شده در کشــور طی یک سال 
گذشــته گفت: بــه رغم همه 
شرایط ســخت و تحریم های 
بی سابقه، در یکسال گذشته ۱۱ 
ســد ملی، ۳۰ تصفیــه خانه 
فاضاب و ۶ تصفیه خانه آب در 
کشور افتتاح شده و چندین هزار 
مــگاوات به میــزان تولید برق 
کشــور افزوده شــده و امروز 
صادرات برق و گاز و فرآورده های 
نفتی به کشورهای همسایه به 
بالاترین ســطح خود رســیده 

است.

روحانــی افزود: ســال 
گذشته در بنزین قدرت صادرات 
نداشتیم اما امروز صادر کننده 
بنزین و گازوئیل هستیم. گاز را 
به کشــورهای مختلف صادر 
می کنیم و در زمینه های مختلف 
پیشرفت های قابل ماحظه ای 
داشــته ایم. امروز تابستانی را 
پشت سر می گذاریم که یک روز 
قطعی برق در کشور نداشتیم و 
با وجــود بارش هــا و با تقویت 
فرهنگ صرفه جویی مردم کشور 
،مشــکل آب نداشتیم. رئیس 
جمهوری با بیان اینکه در حوزه 
علم و فناوری و شــرکت های 
دانش بنیان وضعیت کشور هر 
روز و هــر ماه بهتر از گذشــته 
اســت، گفــت: امــروز تعداد 
شــرکت های دانــش بنیان از 
یکهزار شرکت به 4 هزار و 4۰۰ 
شرکت افزایش یافته و این روند 

در حال پیشرفت است.
در روز خطر، امریکایی ها 

اولین فراری از منطقه هستند
رئیس جمهــوری تأکید 
کرد: با گذشــت یکســال و با 
تحریم های ســخت دشمنان 
روشن شــد که امریکا در هیچ 
برنامه ای در منطقه علیه ایران 
موفــق نبــوده اســت و امروز 
هیچکس در این زمینه تردید 
از  نــدارد و حتــی برخــی 
همسایه های ما که به امریکا دل 
خوش کــرده بودنــد، اعتراف 
می کنند که در روز خطر اولین 
فــراری از منطقــه مــا خود 

امریکایی ها هستند.
افــزود:  روحانــی 
بیچاره هایــی که به هواپیماها، 
ناوچه هــا، پهپادهــا و ناوهای 
هواپیمابر خود تکیه کرده بودند، 
آرزوهایشــان بــر بــاد رفت و 
طرفــداران امریــکا در منطقه 
خودشــان به ما می گویند که 
امریکایی ها فقط در برابر ما شیر 
هستند اما در مقابل شما )ایران( 
خرگــوش و یا همــان موش 

هستند.
روحانــی با بیــان اینکه 
مبنــای ما رأی و نظــر مردم و 
احترام بــه آراء و افکار مردم در 
همه جــای دنیا اســت، اظهار 
داشــت: امروز با کشــورهایی 
مواجه هستیم که این مبانی را 
قبول ندارند.وی ادامه داد: امروز  
و در چنین شرایطی نمی توان 
در برابــر زور بــا منطق جواب 
دهیــم، باید خود را قوی کنیم. 

نمی تــوان بــا ســخنرانی با 
پرتاب کننده موشــک صحبت 

کرد.
 در برابر زورگویی میز 
مذاکره جواب نمی دهد

رئیس جمهور تأکید کرد: 
در برابر زورگویی باید تمام قدرت 
خود را به کار بگیریم، اینجا دیگر 
میز مذاکره جــواب نمی دهد. 
وقتــی دشــمن از موشــک و 
هواپیما علیه ما استفاده می کند، 
مــا هم باید به دنبال باور قدرت 
نظامی خود باشیم و اینجاست 
که بــه »باور ۳۷۳« نیاز داریم و 
باید سیستم قدرتمندی بسازیم 
که حرکت دشمن را رصد کند و 
سیستم نظامی آن را قفل کنیم 
و با موشک آن را هدف قرار دهیم 
و از کار بیندازیم. رئیس جمهور 
خطاب به امریکایی ها گفت: اگر 
می خواهیــد در منطقه ثبات و 
امنیــت برقرار باشــد و به قول 
خودتان کمتر در این منطقه پول 
خرج کنید، راه دیگری دارد و آن 
راه منطق، ادب، کرامت مردم و 
تواضــع در برابر انقاب و مردم 
ایران اســت.بیایید تحریم ها را 
بردارید و به راه و اراده ملت ایران 
احترام بگذارید در این صورت 

راه فرق می کند.
روحانی با تأکید بر اینکه 
بدون ایــران امنیــت منطقه 
تضمین نمی شود گفت: ایران 
تأمین کننــده امنیت منطقه، 
تنگه هرمز، خلیج فارس است و 
در صورتی که شــما از مســیر 
اشتباه خود برگردید و دست از 
تجــاوز بردارید، بــرای تأمین 
امنیت همه منطقه آماده است.

رئیس جمهور بــا بیان 
اینکه ما آمــاده مذاکره و رفع 
سوء تفاهم هستیم، گفت: دست 
از تجاوز و فشار و تحریم بردارید 
و دوستان خود را تشویق نکنید 
که با ایــران ارتباط نداشــته 
باشند، منطقه امن به نفع همه 
است. همزیستی مسالمت آمیز 
به نفــع همه ملت های منطقه 
اســت. آبراه های بین المللی از 
تنگه هرمز گرفته تا جبل الطارق 
و اقیانوس هند باید برای همه 
امن باشد، زیرا شرایط اقتصاد 
دنیا این را می خواهد.روحانی در 
پایان سخنان خود تأکید کرد ما 
برای دفاع و دوستی آماده ایم. 
همچنــان کــه در مقابل هر 
تجاوزی می ایستیم و با قدرت 

تجاوز را دفع می کنیم.
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شرایطفروشاینترنتي4محصول
سایپا؛ششمشهریور

گروه خودروسازي سایپا شرایط فروش فوري و فروش اعتباري 
4 محصول خود را اعام کرد.

به گزارش سایپانیوز، در طرح فروش فوري محصولات سایپا، 
خودرو ســاینا با رینگ فــولادي و آلومینیومي و همچنین 
کامیونت نیســان بنزین ســوز با موعد تحویل ۳۰ روز پس از 
پذیرش عرضه مي شوند. در طرح فروش اعتباري نیز محصولات 
ســاینا و تیبا صندوق دار با رینگ فــولادي و آلومینیومي و 
همچنین سایپا ۱۵۱ با تسهیات 4، ۵ و ۱۰ میلیون توماني به 
بازار عرضه مي شوند که شرایط بازپرداخت آن در قالب ۳ چک 
4 ماهه و موعد تحویل ۳۰ روز پس از پذیرش است. در این دو 
طرح که در سایت اینترنتي فروش محصولات سایپا به نشاني 
www.saipacorp.com  برقرار خواهد شد، محدودیت 
کد ملي براي ثبت نام در نظر گرفته شده و عاوه بر عدم امکان 
صلح، اسناد خودروهاي اعتباري نیز تا تسویه کامل چک ها در 
رهن سایپا خواهد بود و امکان تسویه قبل از موعد و فک رهن 

نیز وجود ندارد.
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هفتهنامهاقتصادیایران

از سوي مدیرعامل جدید گروه صنعتي ایران خودرو:

سعیدمدنیکارشناسارشدصنعتخودرومحور برنامه ها و فعالیت هاي ایران خودرو تشریح شد
انجامبهموقعتعهدات

مزیتعرضهخودرودربورسکالا

 مدیرعامل سایپا در پیامی 
به مناسبت فرارسیدن روز صنعت دفاعی:

صنایعدفاعیکشوردردستیابی
 وضعیت تامین مالی در بهدانشروزپیشرواست

شــرکت های خودرویی را 
چگونــه می بینید؟ عرضه 
خودرو در بــورس کالا چه 

تاثیری بر این امر دارد؟
در ابتــدا بایــد یــادآور شــد 
به واســطه  خودروســازان 
قیمت گذاری اشــتباه ازسوی 
شــورای رقابت با مشــکات 

بسیاری طی سال های اخیر مواجه شده اند و زیان بسیار سنگینی 
دیده اند. ازسوی دیگر، در شرایط فعلی مشخص نیست شبکه 
بانکی بتواند به خودروســازان نقدینگی تزریق کند.  بنابراین، 
دولت باید به ادامه تعهدات مالی به خودروسازان پایبند باشد و 
مابقی پولی را که قرار بود در اختیار خودروســازان قرار بدهد، 
تامین کند. در این شرایط خودروسازان باید ابزارهای تامین مالی 
دیگری نیز به راه های ســنتی موجود اضافه کنند. به نظر من 
انتشار اوراق سلف یا عرضه خودرو در بورس کالا می تواند بخشی 

از نقدینگی مورد نظر آن ها را تامین کند.
 عرضه خودرو در بورس کالا چه مزیتی می تواند داشته باشد؟

یکی از مزایای عرضه خودرو در بورس کالای ایران، انجام به موقع 
تعهدات ازســوی فروشندگان اســت. زیرا به دلیل قانونمندی و 
دریافت تضمین لازم در این خصوص، معامله گران از انجام تعهدات 
اطمینان کامــل دارند.اما مهم ترین موضوعی که می توان به آن 
اشاره کرد، ایجاد شفافیت در فروش محصولات خودروسازان است. 
درصورتی که خودروها در بورس کالا عرضه شوند، خودروسازان 
از این طریق می توانند قیمت نهایی محصول خود را به مشتری 

عرضه و در این زمینه شفاف سازی کنند.

صنایع دفاعی کشور در دستیابی 
به دانش روز پیشرو است/ آمادگی 
سایپا برای تولید مشترک قطعات 
پیشرفته خودرو با همکاری وزارت 
گــروه  مدیرعامــل  دفــاع 
خودروســازی ســایپا در پیامی 
به مناسبت فرارسیدن روز صنعت 
دفاعی، ضمن تبریک این روز به 
جهادگران صنعت دفاع، از آمادگی 
این گروه برای تولید مشــترک 
قطعات پیشــرفته خودرو با همکاری وزارت دفاع و پشــتیبانی 
نیروهای مسلح خبرداد. به گزارش سایپانیوز متن پیام سیدجواد 
سلیمانی به شرح زیر است: صنایع دفاعی کشور با پشتوانه تجربیات 
هشت سال دفاع مقدس و تکیه بر ظرفیت ها و استعدادهای داخلی 
توانسته به دانش تولید تجهیزات و امکانات پیشرفته دفاعی و نظامی 
دست یابد و نیازهای کشور را در عرصه دفاعی برآورده سازد. طراحی 
و ســاخت پیشترفته ترین تجهیزات و ابزارهای دفاعی که در حال 
حاضر در بخش های مختلف نیروهای مســلح مورد استفاده قرار 
گرفته و کشور را از بسیاری وابستگی ها در این عرصه رها ساخته، 
نمود بارز وجود توانمندی های بالا در عرصه صنعت دفاعی است. 
گروه خودروسازی سایپا نیز به عنوان یکی از تولیدکنندگان بزرگ 
خودرو در کشــور ضمن تاش برای اســتفاده از این ظرفیت ها و 
قابلیت هــای داخلی، به دنبال کاهش وابســتگی خود به خارج از 
مرزهاست و قصد دارد در راستای تحقق رهنمودهای مقام معظم 
رهبری و سیاســت های دولت محتــرم و وزارت صنعت، معدن و 
تجارت، شعار رونق تولید را با تکیه بر استعدادها و توانمندی های 
موجود در کشــور رقم بزند. اینجانب ضمن تبریک به مناســبت 
فرارسیدن روز صنعت دفاعی به همه فعالان و کارکنان این عرصه 
به ویژه در وزارت دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح و سازمان صنایع 
دفاع کشــور، آمادگی گروه سایپا را برای تسریع در همکاری های 
مشترک جهت طراحی و ساخت قطعات پیشرفته خودرویی و سایر 
نیازهای صنعت خودرو کشــور اعام می کنم تا با تکیه بر همین 
ظرفیت های موجود در کشور، در راستای پیاده سازی دستورالعمل 

اقتصاد مقاومتی، رونق تولید ملی را محقق سازیم.

گفتوگوخبـــر
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مدیرعامل جدید گــروه صنعتي 
ایران خودرو با تاکید بر ایجاد اتحاد 
بین لایه هــای مختلف کارگری، 
مدیریتی ، بالادستی ،قطعه سازان 
و شرکای تجاری و مبارزه با رانت و 
فســاد ، صیانت از حقوق مصرف 
کننــده، تقویت زنجیــره تامین، 
افزایش کیفیت و تیراژتولید، توسعه 
وتعمیق ساخت داخل، بهره مندي 
از روش هاي نویــن تامین مالي، 
توجه به منابع انساني و تعامل موثر 
با نهادهای حاکمیتی ، تشکل های 
تخصصی و مراکز دانشــگاهی را از 
مهــم تریــن اولویت هــای این 

خودروسازی عنوان کرد.
محور برنامه ها و فعالیت هاي 

ایران خودرو تشریح شد
به گــزارش ایکوپرس، دکتر 
فرشاد مقیمي در جلسه معارفه خود 
به عنوان مدیرعامل گروه صنعتي 
ایران خودرو که با حضور معاون وزیر 
صمت و رئیس سازمان گسترش و 
نوســازي صنایع ایران برگزار شد، 
ضمن گرامیداشــت یاد  و خاطره 
شــهیدان بزرگوار باهنر و رجایی و 
هفته دولــت، رونق تولید را اولویت 
اول و اصلي براي اداره ایران خودرو 
عنوان کرد و گفت: باید رونق تولید 
را معنــا کنیم و قطعا بــا این اقدام 
تمامي اهدافي که دشمنان با اعمال 
تحریم براي صنعت کشــور درنظر 

گرفته اند، خنثي خواهد شد.
وي تصریــح کرد: چه بســا در 
گذشته نیز در این بخش اقداماتي انجام 
شده که پرچم رونق تولید برافراشته 
بــوده اما باید با اقدامــات اصاحي و 
اجراي برنامه ها و فعالیت هاي جدید 

سرعت تولید را افزایش دهیم.
مدیرعامل گروه صنعتي ایران 
خودرو پاشنه آشیل تولید را تامین 
قطعات دانست و گفت: راهکار برون 
رفت از آن  احیاي شرکت ساپکو با 
ماموریت هاي جدید در حوزه تامین 
قطعات متناسب با شرایط، تامین به 
موقع با هزینه کم و کیفیت بالا است.

دکتر مقیمي با اشاره به بازدید 
شب گذشته از خطوط تولید ایران 
خودرو، توجه به منابع انســاني را از 
دیگر محورهاي اصلي فعالیت ها و 

برنامه ها عنوان کرد و گفت: کارگران 
در خط مقدم جبهه اقتصادي حضور 
دارند و شادابي و انگیزه و پتانسیل 
هاي موجود در ایــران خودرو مي 
تواند در راستاي تحقق اهداف مورد 

استفاده قرار گیرد.
وي  بــا  تاکیــد بــر ایجــاد 
همبستگی  و همدلی بین لایه های 
مختلف کارگری ، مدیریتی ، قطعه 
ســازی  و شــرکای تجاری  گفت: 
ظرفیت هاي انساني درون سازماني 
یکي از منابعي است که به آن توجه 
ویژه و اتحاد و همبستگي را در این 

بخش دنبال خواهیم کرد.
به گفتــه مدیرعامــل گروه 
صنعتي ایران خودرو کارگرها در خط 
مقدم تولید  قراردارند و ما باید با سعه 

صدر قدردان این عزیزان باشیم.
مدیرعامل گروه صنعتي ایران 
خودرو به کارگیري روش هاي نوین 
تامین منابع مالــي از جمله دیگر 
محور برنامه ها عنوان کرد و گفت: 
روش هاي سابق را  مطابق با شرایط 
حاکم بر کشور تغییر خواهیم داد و 
از روش هــا و مکانیزم هاي تامین 

مالي جدید استفاده خواهیم کرد.
وي شــفاف سازي و مبارزه با 
فســاد و رانت را از دیگر برنامه هاي 
خود دانســت و گفت: باید اهداف 
اصلي مجموعه را در همین راستا به 
تحقق کامل برسانیم.دکتر مقیمي 
در ادامه هم راستایي و هم گرایي بین 
قطعه سازان وخودرو سازی را یکي از 
نقاط اصلي و رمز موفقیت دانست  و 
برنقش بي بدیل زنجیره تامین تاکید 
و تصریــح کــرد: پرداخت بدهي به 
قطعه سازان طبق چارچوب  مصوب 
و با اســتفاده از ساز و کار مشخص و 

روشني انجام خواهیم داد.
وی توســعه وتعمیق ساخت 
داخــل را از دیگــر برنامه های این 
خودروسازی برشمرد و افزود:تمرکز 
بر تعمیق ساخت داخل در صنعت 
خــودرو بهره مندی از ظرفیت ها و 
پتانســیل های موجود در صنعت 
قطعه ســازی در تامیــن و تولید 
قطعات وتجهیزات خودرو از جمله 
موضوعات راهبردی و کلیدی در این 

دوره از فعالیت بنده خواهد بود.

مدیرعامل گروه صنعتي ایران 
خــودرو در ادامه حفظ و صیانت از 
حقــوق مصرف کننــده  را از دیگر 
اولویت های این مجموعه توصیف 
کرد و گفت:همکاری و تعامل موثر با 
نهادهای حاکمیتــی نظیر وزارت 
دفاع، سازمان اســتاندارد ، محیط 
زیســت وهمچنین تشــکل های 
تخصصی  و مراکز دانشگاهی و دانش 
بنیان نیــز از جملــه  برنامه های 

کلیدی دراین دوره خواهد بود.
وي در بخــش دیگــری از 
ســخنانش اصحاب رســانه را یار 
دوازدهم ایران خودرو عنوان کرد و 
گفت: همکاری بســیار نزدیکی با 
اصحاب رسانه خواهیم داشت و در 
دوره هاي زماني مشــخصي نتایج 
اجراي عملیات در حوزه هاي برنامه 
اي را از طریق رســانه ها به اطاع 

مردم عزیز خواهیم رساند.
به اعتقاد دکتر مقیمی اصحاب 
رسانه چشم بیناي مردم هستند که 
باید عملکرد ما را با حساســیت زیر 
نظر بگیرند، ما  یکی از مکانیزم های 
اخذ اطاعات بازخــوردی را از این 

روش تنظیم خواهیم کرد.
وی افزود: کار جهادي را که در 
گذشته آغاز شده و عینیت آن در ده 
روز اخیر با تکمیل بیش از ۲۱ هزار 
دستگاه خودرو در روزهاي تعطیل 

نشان داده شــد را تقویت خواهیم 
کرد.مدیرعامل گروه صنعتي ایران 
خودروتاکید کــرد: باید هم محور 
باشیم تا اهداف مشترکمان در حوزه 
هاي مختــف از کارگران تا مدیران 
گرفته تا تامین کنندگان و شرکاي 

تجاري را محقق کنیم.
دکتر مقیمي در پایان اظهار 
امیــدواري کرد: با تــوکل به خدا و 

پشتوانه تمامي سازمان ها و نهادهاي 
مرتبط با فعالیت خودروســازان و 
همراهي و همدلي تمامي سرمایه 
هاي انساني و مدیران مجموعه ایران 
خودرو بتوانیم در مســیر منویات 
مقام معظــم رهبري، اهداف دولت 
تدبیر و امید و وزرات صنعت،  معدن 
و تجارت حرکت و توفیقات خوبي را 

کسب کنیم

همافزایی
خودروسازان
داخلیبرای
بهینهسازی

کیفیت
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مــی باشــد ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری 

تهــران )578928( 

ــت 139866 و  ــماره ثب ــه ش ــران ب ــتان ته ــی گاو داران اس ــرکت تعاون ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی ســالیانه مــورخ  شناســه ملــی 10101829183 ب
 1398/04/20و مجــوز شــماره  982/15/118892مــورخ  1398/05/13اداره کل تعــاون، کار و رفــاه 
اجتماعــی اســتان تهــران تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : صورتهــای مالــی ســال 97 بــه تصویــب 
رســید آقــای حســین مقــدم بــه شــماره ملــی 6649750379 بــه عنــوان بــازرس اصلــی ، آقــای 
ابراهیــم رنجبــران بــه شــماره ملــی 0033964981 بــه عنــوان بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت 
یــک ســال مالــی انتخــاب گردیدنــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت 

هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )578927( 

ــه شــماره ثبــت  ــی ب آگهــی تغییــرات شــرکت گاو داران اســتان تهــران شــرکت تعاون
ــوق  ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10101829183 ب ــه مل 139866 و شناس
ــورخ  1398/05/13اداره  ــماره  982/15/110357م ــوز ش ــورخ  1398/05/03و مج ــاده م الع
ــاه اجتماعــی اســتان تهــران تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : مــاده 46  کل تعــاون، کار و رف
اساســنامه بــه شــرح ذیــل اصــلاح گردیــد: »مــورد بــه نســبت پنجــاه درصــد بــه تناســب 
ســرمایه عضــو پنجــاه درصــد بقیــه بــه تناســب خریــد خالــص عضــو از تعاونــی بیــن اعضــا 
تقســیم گــردد« ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

ــران )578926(  ــاری ته غیرتج

آگهــی تغییــرات شــرکت مبتکــر رازی ســلامت بــا مســئولیت محــدود بــه 
شــماره ثبــت 392147 و شناســه ملــی 10320430886 بــه اســتناد صورتجلســه 
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ  1398/05/15تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد 
ــازمان  ــید . س ــب رس ــه تصوی ــاده ب ــر 24 م ــتمل ب ــدی مش ــنامه جدی : اساس
ــاری  ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ثب

ــران )578923(  ته

ــئولیت  ــا مس ــپین ب ــوم کاس ــت ب ــران زیس ــی آبادگ ــی مهندس ــرکت فن ــرات ش ــی تغیی آگه
محــدود بــه شــماره ثبــت 415746 و شناســه ملــی 10320665912 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع 
ــن  ــد : عزالدی ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ  1398/04/16تصمیم ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ــی ع عموم
قنبــری جلــودار بــا کــد ملــی: 4591323595 بــه ســمت مدیــر عامــل و عضــوء هیئــت مدیــره خانــم 
ــد.  ــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره انتخــاب گردیدن ــا کــد ملــی : 1160214697 ب فاطمــه زاهــدی ب
کلیــه اســناد و مــدارک و اوراق بهــاءداراز جمله:چک،ســفته،برات اوراق عــادی و مرســلات و قراردادهــا 
ــت  ــازمان ثب ــد. س ــی باش ــر م ــرکت معتب ــر ش ــا مه ــراه ب ــدی هم ــه زاه ــم فاطم ــاء خان ــا امض ب

ــران )578922(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش اس

ــماره  ــه ش ــه ب ــر کار آفرینان ــیری در تفک ــه س ــرات موسس ــی تغیی آگه
ــه  ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 14004476806 ب ــه مل ــت 34797 و شناس ثب
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ  1397/05/13تصمیمــات ذیــل اتخــاذ 
ــرح  ــر ط ــان تدبی ــی کی ــت و مهندس ــاوران مدیری ــرکت مش ــد : ش ش
ــماره  ــه بش ــژگان برف ــم م ــی خان ــی 10102815050)بنمایندگ ــه مل بشناس
0321558766( بــا پرداخــت مبلــغ 370000 ریــال بــه صنــدوق شــرکت، بــه 
ــرار گرفــت. ســرمایه شــرکت از مبلــغ  شــرکت وارد و در ردیــف شــرکاء ق
1000000 ریــال بــه مبلــغ 1370000 ریــال افزایــش یافــت و مــاده مربوطــه در 
اساســنامه بشــرح مزبــور اصــلاح گردیــد. شــرکاء و میــزان ســهم الشــرکه 
هــر یــک پــس از افزایــش ســرمایه بشــرح ذیــل میباشــد: - آقــای محمــد 
ــای  ــال ســهم الشــرکه - آق ــده 370000 ری ــور گهــرت دارن جــواد احمــد پ
ــاوران  ــرکت مش ــرکه - ش ــهم الش ــال س ــده 630000 ری ــی دارن ــا ضیائ رض
ــهم  ــال س ــده 370000 ری ــرح دارن ــر ط ــان تدبی ــی کی ــت و مهندس مدیری
ــا و  ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــرکه س الش

ــران )578933(  ــاری ته ــات غیرتج موسس

آگهــی تغییــرات موسســه ســیری در تفکــر کار آفرینانــه بــه شــماره 
ــه اســتناد صورتجلســه  ثبــت 34797 و شناســه ملــی 14004476806 ب
ــل  ــات ذی ــورخ  1397/05/13تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم مجم
ــماره  ــرت بش ــور گه ــد پ ــواد احم ــد ج ــای محم ــد : آق ــاذ ش اتخ
ــا دریافــت کلیــه ســهم الشــرکه خــود بــه مبلــغ  ملــی3140028334 ب
ــد ســرمایه  ــال از صنــدوق شــرکت ، از شــرکت خــارج گردی 370000 ری
شــرکت از مبلــغ 1370000 ریــال بــه مبلــغ 1000000ریــال کاهــش یافــت 
و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح مزبــور اصــلاح گردیــد. شــرکاء و 
ــل  ــزان ســهم الشــرکه هریــک پــس از کاهــش ســرمایه بشــرح ذی می
ــرکه  ــهم الش ــال س ــده 630000 ری ــی دارن ــا ضیائ ــای رض ــد: - آق میباش
- شــرکت مشــاوران مدیریــت و مهندســی کیــان تدبیــر طــرح دارنــده 
370000 ریــال ســهم الشــرکه ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ــران )578930(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ثب

ــئولیت  ــا مس ــژوه ب ــدار پ ــک پن ــی الکترونی ــرکت مهندس ــرات ش ــی تغیی آگه
ــتناد  ــه اس ــی 10101886608 ب ــه مل ــت 145734 و شناس ــماره ثب ــه ش ــدود ب مح
ــل  ــات ذی ــورخ  1398/05/14تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم صورتجلس
ــت  ــا پرداخ ــی 0047838541 ب ــماره مل ــه ش ــادی ب ــود داودآب ــد : محم ــاذ ش اتخ
ــال  ــغ 8550000000 ری ــه مبل ــه صنــدوق شــرکت ســهم الشــرکه خــود را ب مبلغــی ب
افزایــش داد. محســن داودآبــادی بــه شــماره ملــی 0061508081 بــا پرداخــت مبلغــی 
بــه صنــدوق شــرکت ســهم الشــرکه خــود را بــه مبلــغ 450000000ریــال افزایــش داد. 
در نتیجــه ســرمایه شــرکت از مبلــغ 4000000000 ریــال بــه 9000000000 ریــال افزایــش 
ــزان  ــت و می ــد. فهرس ــلاح گردی ــرکت اص ــنامه ش ــه در اساس ــاده مربوط ــت و م یاف
سهم الشــرکه هریــک از شــرکاء بعــد از افزایــش ســرمایه بــه شــرح ذیــل می باشــد: 
ــال  ــه شــماره ملــی 0047838541 دارای مبلــغ 8550000000 ری ــادی ب محمــود داودآب
ــغ  ــی 0061508081 دارای مبل ــماره مل ــه ش ــادی ب ــن داودآب ــرکه محس ــهم الش س
ــت  ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــرکه س ــهم الش ــال س 450000000ری

ــران )578929(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ش

آگهــی تغییــرات شــرکت پیــام گــو افــراز ارتبــاط بــا مســئولیت محــدود بــه 
شــماره ثبــت 422547 و شناســه ملــی 10320753152 بــه اســتناد صورتجلســه 
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ  1398/03/25تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : 
محمــد رامگــر بــه شــماره ملــی 3874876764 بــا پرداخــت مبلغــی بــه صندوق 
شــرکت ســهم الشــرکه خــود را بــه 90000000 ریــال افزایــش داد . مهــری ازانــی 
ــدوق  ــه صن ــال ب ــت 10000000 ری ــا پرداخ ــی 3875354249 ب ــماره مل ــه ش ب
ــرکت از 100000000  ــرمایه ش ــه س ــت در نتیج ــرار گرف ــرکا ق ــره ش ــرکت در زم ش
ریــال بــه 150000000 ریــال افزایــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح 
گردیــد میــزان ســهم الشــرکه شــرکا پــس از افزایــش ســرمایه: محمــد رامگــر بــا 
شــماره ملــی 3874876764 دارای 90000000 ریــال ســهم الشــرکه مهــری ازانــی 
ــب  ــرکه زین ــهم الش ــال س ــی 3875354249 دارای 10000000 ری ــماره مل ــا ش ب
ــهم  ــال س ــی 0075830922 دارای 35000000 ری ــماره مل ــا ش ــتجردی زاده ب دس
ــی 0051081024 دارای 15000000  ــماره مل ــا ش ــران ب ــی صاب ــد عل ــرکه محم الش
ریــال ســهم الشــرکه ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا 

ــران )578932(  ــاری ته ــات غیرتج و موسس

ــه شــماره  ــه ب ــرات موسســه ســیری در تفکــر کار آفرینان آگهــی تغیی
ــه  ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 14004476806 ب ــه مل ــت 34797 و شناس ثب
مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ  1397/05/13تصمیمــات 
ذیــل اتخــاذ شــد : شــرکت مشــاوران مدیریــت و مهندســی کیــان تدبیــر 
طــرح بشناســه ملــی 1400446806)خانــم مــژگان برفــه بــه شــماره ملــی 
ــل و  ــر عام ــره و مدی ــت مدی ــس هیئ ــب رئی ــمت نائ 0321558766 ( بس
آقــای رضــا ضیائــی بشــماره ملــی 0322011426 بــه ســمت رئیــس هیئــت 
ــناد و اوراق  ــه اس ــد. کلی ــاب گردیدن ــدود انتخ ــدت نامح ــرای م ــره ب مدی
ــا و  ــروات، قرارداده ــل چــک، ســفته، ب بهــادار و تعهــدآور شــرکت از قبی
عقــود اســلامی و اوراق عــادی و مکاتباتــی بــا امضــاء مدیرعامــل یــا رئیــس 
ــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد.  ــه تنهایــی همــراه ب هیئــت هریــک ب
ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

ــران )578931(  ــاری ته غیرتج

جوانگراییبهایرانخودرورسید:
فرشادمقیمیمدیرعاملایرانخودرو

اعضاي هیات مدیره ایران خودرو، با اتفاق آراء، دکتر فرشاد 
مقیمی را بــه عنوان جوان تریــن مدیرعامل این گروه 
خودروسازی منصوب کردند. به گزارش ایکوپرس، با تغییر 
مدیرعامل پیشــین ایران خودرو و با تایید اعضای هیات 
مدیره فرشــاد مقیمی متولد 1355 به عنوان مدیرعامل 
جدید ایران خودرو انتخاب شد. بر اساس این گزارش فرشاد 
مقیمی دانشجوی دکترای مهندسی صنایع )در حال دفاع 
از رساله( در دانشگاه آزاد تهران، دانش آموخته کارشناسی 
ارشــد مدیریت اجرایی و تحصیلکرده ی کارشناســی 
مهندسی صنایع گرایش تولید صنعتی است.وی سابقه 
عضویت در هیات مدیره ی ســازمان گسترش و نوسازی 
صنایع ایران، معاونت صنایع کوچک سازمان صنایع کوچک 
و شهرک های صنعتی، مدیر برنامه ریزی راهبردی سازمان 
گسترش و نوسازی صنایع ایران، ریاست انجمن  بهره وری 
ایران و همچنیــن معاونت امور صنایع وزارت صمت  را در 

کارنامه خود دارد.

به گزارش سایپانیوز، پیرو برگزاری موفق مجمع سالانه سایپا در ۳۱ 
تیرماه و جلسه هیات مدیره مورخ ۳۱ مردادماه، سیدجواد سلیمانی، 
معصوم نجفیان، علی شیخ زاده و حمیدرضا رستگار به عنوان اعضای 
جدید هیات مدیره سایپا معرفی شدند.براساس این گزارش پنجمین 
عضو هیات مدیره گروه خودروسازی سایپا به نمایندگی از شخصیت 
حقوقی سازمان گسترش و نوســازی صنایع ایران به زودی معرفی 
خواهد شــد.همچنین با توجه بــه رویکرد و راهبــرد جدید گروه 

خودروســازی ســایپا با محورهای رونق تولید، توسعه بومی سازی 
قطعات خودرو، افزایش کیفیت محصولات، توسعه محصول و معرفی 
محصولات جدید و همچنین بهبود ساختار مالی و اقتصادی گروه، 
ترکیب جدید هیات مدیره ســایپا با تاکید بر سامتِ کاری و تثبیت 
شــفافیتِ عملکرد، تمام تاش خود را برای تحقق اسناد بالادستی، 
جلب رضایت مشــتریان و سهامداران و نیز دســتیابی به اهداف و 

استراتژی های گروه به کار خواهد بست.

جنابآقایدکترفرشادمقیمیمعرفیاعضایجدیدهیاتمدیرهسایپا
انتصاب شایسته جنابعالی به عنوان مدیر عامل گروه 
صنعتی ایران خودرو تبریک عرض نموده، موفقیت و 
سربلندی روز افزون برای شما از درگاه خداوند متعال 
خواهانیم. بی شک حضور مدیر با تجربه و خوشنامی 
همچون جنابعالی مایه خیر و برکت و امید روز های 

بهتر برای صنعت خودرو خواستاریم. 
مهدی میر حیدری 
مدیر و سردبیر هفته نامه اقتصادی اعتبار 

ابلاغدستورعدمافزایشقیمت
خودروهایپیشفروش

رضا رحمانی، وزیر صنعت، معدن و تجارت از اباغ دســتورات لازم به 
خودروسازان در خصوص عدم افزایش قیمت خودروهای پیش فروش 
شده معوق خبر داد. وی افزود: بعد از تحریم ها با مشکاتی در زمینه تولید 
خودرو در کشور مواجه شدیم. به دلیل تحریم ها در برخی مواقع و برخی 
ثبت نام ها خودروی مناسب برای واگذاری به ثبت نام کنندگان نداریم. 
وزیــر صنعت، معــدن و تجارت افــزود: اما راه حل هــای متنوعی به 
ثبت نام کنندگان ارائه دادیم و مقرر شده است دو خودروساز مطرح کشور، 
طبق برنامه ای مکتوب تا پایان سال جاری تعهدات خود را به روز کنند و 
ما از طریق ســازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان پیگیر 
اجرای تعهدات آنها هستیم. وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به شش 
پرونده تعزیراتی خودروســازان، از نوســازی ۲۰۲ هزار خودرو در طرح 
نوســازی ناوگان تجاری، تسهیات ویژه برای واردات گوشت قرمز با ارز 

نیمایی و توزیع گوشت مرغ با قیمت ۱۲ هزار و 9۰۰ تومان خبر داد.
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عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشــور گفت: امســال توافق کردیم تا مرز 
خســروی هم به مســیرهای تردد زائران اربعین اضافه شود.وی  افزود: در 
مرزهای عربی آمادگی کامل وجود دارد و با تمهیداتی که با کشــور عراق 
صوزت گرفته زائران در کمال امنیت و ســامت در مراسم باشکوه اربعین 
حسینی شرکت می کنند. وی تاکید کرد: در مرزهای غربی کشور مشکل و 
مسئله خاصی وجود ندارد،  همکاری های ما با کشور عراق در سطح بسیار 
خوب و کشورهای دیگر مثل ترکیه هم وضعیت مرزها مناسب است. وزیر 
کشور خاطرنشان کرد: به لحاظ امنیت مرزها در شرایط بسیار خوبی هستیم، 
در شــرق کشور این تسلط و رصد مستمر و دائمی را داریم. رحمانی فضلی 
ادامه داد: با توجه به اینکه در مرزهای شــرقی در کشــورهای افغانستان و 
پاکستان با ضعف کنترل مرزی از سوی همسایگان مواجه هستیم، زحمت 
اصلی بر دوش ایران اســت و نیروهای ما در مرزبانی ناجا،  ســپاه و ارتش 
وظایفشان را در این حوزه به خوبی انجام می دهند.  وی یادآور شد: به دستور 
رهبر معظم انقاب، رقم قابل توجهی از صندوق توسعه ملی بابت تجهیز و 

تمهیدات لازم مرزی هزینه کردیم.

مرزخسرویامسال
برایترددزائران
اربعینبازمیشود

عبدالرضا رحمانی فضلی

جمشــید انصاری، رئیس ســازمان اداری و استخدامی با بیان اینکه 
آیین نامه استخدام معلمان حق التدریس در کمیسیون اجتماعی دولت 
است، گفت: این آیین نامه پس از بررسی در کمیسیون به صحن دولت 
ارسال می شود.  وی در مورد آیین نامه جذب و استخدام معلمان حق 
التدریس، نیروهای نهضتی و پیش دبستانی، اظهار داشت: آیین نامه 
جذب و اســتخدام معلمان حق التدریس، نیروهای نهضتی و پیش 
دبستانی در دستور کار کمیسیون اجتماعی دولت قرار گرفته بود که 
به دلیل مصادف شدن جلسه دولت با روز عرفه که موجب شد جلسه 
به جای ظهر به صبح موکول شود، کمیسیون اجتماعی تشکیل نشد.

رئیس ســازمان اداری و استخدامی کشور افزود: اگر این آیین نامه در 
کمیسیون اجتماعی بررسی و نهایی شود، به صحن دولت می رود. وی 
تصریح کرد: ما مجوز استخدامی که برای سایر بخش ها صادر کردیم، 
یک مقدار مجوزها را محدودتر در نظر گرفتیم و اعام کردیم که مابقی 
مجوزها را می خواهیم برای معلمان حق التدریس، نیروهای نهضتی و 

پیش دبستانی به کار بگیریم

بررسیآییننامه
استخداممعلمان
حقالتدریس

جمشید انصاری

دکتر محمدرضا حسین زاده مدیرعامل بانک ملی ایران به مناسبت هفته 
دولت و در روز کارمند، با کارکنان شعبه سعدی دیدار و گفت وگو کرد.
به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران،  وی در این دیدار که به صورت 
سرزده انجام شد روز کارمند را به آنها تبریک گفت.مدیرعامل بانک ملی 
ایران با تاکید بر این که این اقدام به صورت نمادین انجام و کارکنان این 
شعبه به نمایندگی از کل کارکنان بانک انتخاب شده اند، با تعدادی از 
همکاران به گفت و گو پرداخت و در نشستی صمیمی پیشنهادات آنها 
را شنید.دکتر حسین زاده سپس در سخنانی با اشاره به رویکرد مثبت 
کارکنان این شعبه که در سال گذشته کارنامه خوبی به ثبت رساندند، 
از تاش های بی شائبه و مجدانه آنها تشکر و قدردانی کرد.در این دیدار 
که ســعداله عیسی زاده مدیر امور حوزه مدیریت و روابط عمومی و نیز 
حمید مومنی مدیر امور شعب مستقل نیز حضور داشتند، مدیرعامل 
بانک همچنین با اشاره به گسترش خدمات الکترونیک بانک و ضرورت 
معرفــی آنها به مشــتریان، بر ارتباط خوب و  موثر کارکنان شــعب با 

مشتریان تاکید کرد.

دیدارمدیرعاملبانکملی
ایرانباکارکنانشعبهسعدی
همزمانباروزکارمند

دکتر محمدرضا حسین زاده 

وزیر ارتباطات و فناوری اطاعات با بیان اینکه توسعه شبکه ملی اطاعات 
به بیش از ۳۰ هزار روستا رسیده است، گفت: ۱۷ هزار کسب و کار خانگی 
محصولات خود را از طریق شبکه ملی اطاعات عرضه می کنند. محمدجواد 
آذری جهرمی در حاشــیه مراســم ارائه دســتاوردهای دولت در توسعه 
زیرساخت های روستایی با اشاره به اینکه دولت یازدهم و دوازدهم توسعه 
زیرساخت های روســتایی را مدنظر دارد، اظهار کرد:  پیش از این دولت، 
به طور متوسط سالی 9۰۰ روستا به شبکه تلفن همراه متصل می شدند، 
اما در دولت یازدهم و دوازدهم، این آمار به بیش از 49۰۰ روســتا در سال 
رســیده است. در تلفن ثابت نیز همین وضعیت وجود دارد. وی ادامه داد: 
توسعه شبکه ملی اطاعات به بیش از ۳۰ هزار روستا از 4۲ هزار روستای 
بالای ۲۰ خانوار رسیده اســت. قبل از این دولت، این آمار صفر بود. وزیر 
ارتباطات خاطرنشان کرد: خدمات زیادی در زمینه آب، برق، گاز، ارتباطات 
و راه به روستاییان رسیده که این خدمات زمینه ساز مهاجرت معکوس به 
روستاها، رونق تولید، تولید ثروت و کاهش فقر و آسیب های اجتماعی در 

روستاها شده است.

توسعهشبکهملی
اطلاعاتبهبیشاز
۳۰هزارروستارسید

وزارت ارتباطات

مسعود پزشکیان نایب رئیس مجلس شورای اسامی گفت: مخالف 
تشکیل وزارت بازرگانی هستم و معتقدم که دولت نباید بزرگ شود. 
وی درباره تشکیل وزارت بازرگانی گفت: ما موظفیم که طبق قانون 
طرح ها و لوایح را بر اســاس نوبت بررسی شان در دستور کار صحن 
علنی قرار دهیم. وی تأکید کرد: بنده مخالف تشکیل وزارت بازرگانی 
هستم، چرا که معتقدم دولت نباید بزرگ شود. نایب رئیس مجلس 
شــورای اسامی تصریح کرد: از سوی دیگر مشکل ما ایجاد ساختار 
نیست، بلکه مشــکل اصلی عدم تفویض اختیار و قدرت به مدیران 
پایین دستی است و تا زمانی که به آنان اختیار ندهیم و همه اختیارات 
را در تهران متمرکز کنیم، همین آش و همین کاسه است. پزشکیان 
خاطرنشــان کرد: برای حل مشکات کشور نباید به دنبال تشکیل 
وزارتخانه جدید باشیم، بلکه باید اختیارات از پایتخت به استان ها و 
از استان ها به شهرستان ها واگذار شود و سپس برای هر یک از این 
بخــش ها وظایف خاصی تعریف شــود و از آنان بخواهیم که درباره 

عملکردشان پاسخگو باشند.

مخالفتشکیل
وزارتبازرگانی
هستم

مسعود پزشکیان

 علیمراد اکبري معاون وزیر جهاد کشاورزي با بیان اینکه به منظور افزایش بهره وري آب، سطح 
زیر کشت گندم ۲۱ درصد کاهش یافته ، از اختصاص ۱۵۰ میلیون یورو در سال جاري براي اجراي 
آبیاري تحت فشــار خبر داد. وی در همایش ملي کشاورزي و رونق تولید با اشاره به اینکه میزان 
بارش هاي مؤثر در ۱۰ تا ۱۵ سال گذشته حدود  ۳۰ درصد کاهش یافته است، اظهارداشت: در 
چهار دهه اخیر دماي کشور 4 دهم سانتیگراد افزایش پیدا کرده و به عبارتي طي این چهار دهه 
بیش از یک و نیم درجه سانتیگراد دماي کشور بالا رفته است.وي ادامه داد: این مسئله بر میزان 
تبخیر و همچنین منابع آب تأثیرگذار است و سالانه بیش از ۳۰ میلیارد متر مکعب به میزان تبخیر 
افزوده مي شود که بر میزان نیاز آبي گیاه و منابع آبي کشور تأثیر دارد.اکبري با اشاره به اینکه براي 
اجراي طرح هاي  برنامه ششم توسعه سالانه به 4۰۰ میلیارد تومان اعتبار احتیاج داریم، گفت: 
میزان راندمان آبیاري از ۳9 درصد در قبل از سال 9۲ به 4۵ درصد در حال حاضر رسیده، بنابراین 
با افزایش بهره وري آب مواجه بوده ایم به طوري که قبل از سال 9۲ افزایش بهره وري 9۲۰ گرم 
بر متر مکعب بوده اما در حال حاضر به ۱4۵۰ گرم بر متر مکعب رسیده است.معاون وزیر جهاد 
کشاورزي با اشاره به افزایش پتانسیل صرفه جویي آب در راستاي جبران کم آبي گفت: این رقم 
قبل از سال 9۲، ۶/8 میلیارد متر مکعب بوده و در چند سال گذشته نیز 4/۳ میلیارد متر مکعب 

کم آبیاري را جبران کردیم که در مجموع رقمي بالغ بر ۱۲ میلیارد متر مکعب بوده است.

اختصاص۱۵۰
میلیونیوروبراي
آبیاريتحتفشار

 علیمراد اکبري 

مهندس یزدی زاده اضافه کرد :حدود ۱۰۰۰ میلیارد تومان پروژه های 
خرید پساب داریم و قراردادهای خرید شهرهای نجف آباد،ایمانشهر و 
روستاهای فاورجان نیز منعقد شده است. امیدواریم از دو سال آینده 
به مرور مصرف آب خام فقط در حد شــرب و مصارف بهداشتی داخل 
کارخانه باشــد. در این زمینه پروژه BOT تصفیه خانه توسط شرکت 
مپنا به عنوان برنده در دســت اقدام است و اولین الگوی کشور در این 
زمینه به شــمار می رود. مدیرعامل شرکت تصریح کرد : ذوب آهن به 
دلیل داشتن نیروگاه گفته می شود که خودش باید خوراک آن را تامین 
نماید. گازی که برای نیروگاه به ما می دهند با تعرفه صنعتی اســت در 
حالی که باید با تعرفه نیروگاهی به ما بدهند.مدیرعامل شــرکت بیان 
کرد:سال گذشته را با وجود سختی های فراوان از جمله تشدید تحریم 
ها،اعتصاب کامیون داران،بحران آب و ... پشت سر گذاشتیم اما ۲4۱۰ 
هزار تن تولید چدن با دو کوره بلند را در ســال گذشته داشتیم. برای 
امسال عدد ۳ میلیون و پنجاه هزار تن را هدف قرار دادیم و کوره یک را 

نیز انشاا... از نیمه دوم سال جاری وارد مدار می کنیم.

ذوبآهناصفهانحدود
۱۰۰۰میلیاردتومان
پروژهخریدپسابدارد

مهندس یزدی زاده

محمد جواد آذری جهرمی وزیــر ارتباطات و فناوری اطاعات درباره نقش 
وزارت تحــت امرش در کارگــروه حذف یارانه دهک هــای بالای درآمدی 
توضیحاتــی ارائه کرد.  وی در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری خانه ملت در 
پاسخ به اینکه نقش وزارت ارتباطات در کارگروه حذف یارانه نقدی دهک های 
بالای درآمدی چیســت، گفت: در حذف یارانه دهک های پردرآمد، اتصال 
بانک های دولتی برای تشخیص سطح درآمد افراد و شناسایی دهک ها یکی 
از الزامات است که وزارت ارتباطات و فناوری اطاعات موظف است زیرساخت 
لازم بــرای ایجاد اتصال و تعامل دســتگاه ها را فراهم کنــد.در حذف یارانه 
دهک های پردرآمد، اتصال بانک های دولتی برای تشخیص سطح درآمد افراد 
و شناسایی دهک ها یکی الزامات اســتوی افزود: وظیفه وزارت ارتباطات و 
فناوری اطاعات در کارگروه حذف دهک های بالای درآمدی، اقداماتی است 
که در تمام پروژه های دولت الکترونیک باید انجام دهد.به گزارش خبرگزاری 
خانــه ملت، برای حذف یارانه نقدی دهک های بالای درآمدی کارگروهی با 
حضور وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، وزارت کشــور و وزارت ارتباطات و 

فناوری اطاعات تشکیل شده است.  

نقشوزارتارتباطاتدر
کارگروهحذفیارانه
دهکهایبالایدرآمدی

محمد جواد آذری جهرمی

مهندس سیدمجید صدری مدیرعامل شرکت مخابرات ایران، گفت: به مناسبت 
بزرگداشت خانواده و روز تکریم بازنشستگان، دو ماه از معوقات سال 9۷بازنشستگان 
شــرکت مخابرات ایران، پرداخت می شود. وی با بیان این مطلب اظهار داشت: در 
آستانه روز بزرگداشت خانواده و در راستای تقدیر و تکریم از بازنشستگان و به پاس 
قدردانی از تاش مســتمراین عزیزان در شرکت مخابرات ایران، دو ماه از معوقات 
ســال 9۷ بازنشســتگان پرداخت می شــود. وی توجه به معیشــت کارکنان و 
بازنشستگان را یک ضرورت دانست و گفت: گرچه قدردانی از زحمات این عزیزان 
به راحتی امکان پذیر نیســت اما تاش من و همه مدیران مجموعه با وجود همه 
محدودیت ها و چالش ها، همچنان توجه به معیشت کارکنان و بازنشستگان عزیز 
و اعاده حقوق ایشــان در کمترین زمان ممکن است. صدری در ادامه خاطرنشان 
کرد: از همراهی، تاش و توجهات وزیر محترم ارتباطات، ســهامدار عمده و هیأت 
مدیره محترم که در این مسیر یاری گر ما بوده و هستند، کمال تشکر و قدردانی را 
دارم. وی در پایان سخنان خود اظهار داشت: این روز را به همه عزیزان به ویژه خانواده 
بزرگ مخابرات و بازنشستگان گرانمایه شرکت مخابرات ایران تبریک می گویم و 

امیدوارم بیش از پیش بتوانیم در جهت تحقق مطالبات عمل کنی.

پرداختدوماهاز
معوقاتسال۹۷
بازنشستگان

مهندس سیدمجید صدری 

محمد امین رمضانی با اشاره وجود ذخیره دو میلیون تنی سنگ آهن در ذوب 
آهن در ســالهای 9۲ و 9۳ می گوید: ایــن روزها تنها کمتر از ۲۰۰ هزار تن 
ذخیره سنگ آهن دراین مجموعه وجود دارد که این نشان از کاهش ده برابری 
توان خرید مواد اولیه در این واحد صنعتی بزرگ دارد. تولید کنندگان فولاد 
کشور ، سنگ آهن را سه برابر کمتر از خریدار خارجی از معدن دار می خرند 
و این موجب شده است تا بازار خام فروشی این محصول ارزشمند گرم شود.

تولید کننده فولاد با توجه مصوبات ستاد تنظیم بازار موظف به عرضه محصول 
با قیمت کمتر از قیمت جهانی در بازار داخلی است و این موجب کاهش توان 
او برای خرید ماده معدنی در برابر خریدار خارجی شــده است.ارسال سنگ 
آهن خام به خارج از کشور در حالیکه ظرفیت فرآروی آن در کشور وجود دارد، 
موجب از دست رفتن فرصت اشتغال است و در حقیقت سرمایه ملی کشور 
به خارجی ها داده می شود تا آنها اقتصادشان را رونق دهند.همه اینها در حالی 
اتفاق می افتد که بر اساس دستور معاون اول رییس جمهور که ۲ ماه پیش 
صادر شد، تا ماده معدنی مورد نیاز تولید کننده داخلی فراهم نشود، صادرات 

آن خارج از کشور ممنوع است 

خاکخوردنسرمایه
گذاری4۵هزارمیلیارد
تومانیدرذوبآهن

محمد امین رمضانی

سعید باستانی سخنگوی کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسامی 
در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری خانه ملت در تشریح نشست )کمیسیون 
متبوعش، به حضور مدیرعامل شســتا و نماینده سازمان تأمین اجتماعی 
اشاره کرد. نماینده مردم تربیت حیدریه، مه ولات و زاوه در مجلس شورای 
اسامی با بیان اینکه گزارشی از فعالیت های اقتصادی شستا و سازمان تامین 
اجتماعی در کمیســیون ارائه شد، افزود: در حال حاضر دارایی های شستا 
تجدید ارزیابی شده و میزان آن به 4۰ هزار میلیارد تومان رسیده است.وی 
با بیان اینکه ســود سال گذشته شستا حدود ۵ هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان 
برآورد شده که نسبت به ۲ سال پیش، ۲ برابر شده است، اظهار کرد: رویکرد 
جدید سازمان شستا در عزل و نصب ها استفاده از نیروهای انسانی موجود 
در سازمان است به همین دلیل حجم انتصابات درون سازمانی افزایش چشم 
گیری پیدا کرده است.این نماینده مردم در مجلس دهم اضافه کرد: به زعم 
مدیرعامل شستا قانون منع به کارگیری بازنشستگان در این سازمان اجرا 
شده و در صورت وجود موارد خاص نمایندگان آن را اطاع دهند تا در صورت 

صحت عزل شوند.   

میزاندارایی
کنونیشستا4۰
هزارمیلیاردتومان

سعید باستانی

محمدعلی دهقــان دهنوی، معاون وزیر اقتصاد بــا بیان اینکه اخذ 
الکترونیکی مالیات نقل و انتقال اماک در ۶۰۰ دفترخانه تهران و چند 
دفترخانه در تبریز انجام می شــود، گفت:ظــرف دو ماه آینده تمام 
کانشهرها نیز پوشش داده می شوند. وی در رابطه با الکترونیکی کردن 
اخــذ مالیات نقل و انتقال اماک، اظهار داشــت: هم اکنون در تهران 
نزدیک بــه ۶۰۰ دفترخانه فرآیند اخذ مالیات نقل و انتقال اماک را 
به صورت الکترونیکی انجام می دهند. معــاون امور اقتصادی وزارت 
اقتصاد افزود: همچنین در تبریز نیز چند دفترخانه مالیات مذکور را 
به صورت الکترونیکی اخذ می کنند. وی ادامه داد: سعی می کنیم ظرف 
دو ماه آینده این موضوع را در تمام کانشهرها از جمله اصفهان و مشهد 
قطعی کنیم و تا پایان سال کل کشور را پوشش دهیم. وی یادآور شد: 
البته ما برنامه داشــتیم که ابتدا این موضوع در تهران به صورت کامل 
انجام شود و سپس به کل کشور تعمیم دهیم اما با تغییر ریاست سازمان 
امور مالیاتی، مقرر شد همزمان در کانشهرهای دیگر هم این فرآیند 

آغاز شود.

اخذالکترونیکی
مالیاتنقلو
انتقالاملاک

محمدعلی دهقان دهنوی
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وزیر نیرو در جمع خبرنگاران:
تشریحاقداماتوزارتنیرو

درهفتهدولت
نزدیــک بــه ۷ میلیــون 
جمعیت روستایی از سال 
9۲ تاکنون از شبکه آب سالم و پایدار 
برخوردار شــده اند و بنا داریم تا پایان 
دولت دوازدهم این جمعیت برخوردار 

را به حدود ۱۰ میلیون نفر برسانیم.
موفق شــدیم از محل 
مدیریــت مصــرف به 
میزان سه هزار و 8۷4 مگاوات در 
زمان اوج بار تابستان صرفه جویی 
در مصرف برق حاصل کنیم. این موفقیت در شــرایطی رخ داد که 
مجموع انرژی عرضه شــده ما نسبت به مدت مشابه سال گذشته 
افزایش داشت و هیچ خاموشی نیز در تابستان سال جاری نداشتیم.

طبق مصوبه هیأت وزیران تعرفه برق مصرفی ماینرها 
برابر متوســط تعرفه برق صادراتی است که این رقم 

حدود ۷ سنت دلار امریکا است.
در هفته دولت امسال ۷۳ طرح بزرگ آب و برق در ۲8 
استان کشور را با اعتباری بالغ بر ۵ هزار و4۰۰ میلیارد 

تومان افتتاح می کنیم.
تا پایان سال جاری ۱۰ سد و مجموعه ۲۶ هزار و ۱۵ هکتار 
شبکه های آبیاری و زهکشی، سه هزار و ۲۲ مگاوات واحد 
نیروگاه حرارتی، ۲۷8 مگاوات ظرفیت جدید تولید برق تجدیدپذیر 
و ۱۱۲4 روستا بهره مند از شبکه آب شرب سالم و پایدار پروژه هایی 

است که تکمیل شده و به بهره برداری خواهند رسید.
فعاً شیوه نامه کار در زمینه بازار آب تهیه و صادر نشده 

اما بحث  روی آبهای زیرزمینی است.
هدررفت انرژی ما در شبکه برق حدود ۱۰ درصد است که 

هدفگذاری کردیم این رقم تا پایان سال یک رقمی شود.
برای نقاطی که منابع محدود بی کیفیت دارند با سرمایه گذاری  بخــش خصوصی و خرید تضمینی آب، از آب شــیرین کن 8
استفاده می کنیم که رئیس جمهوری موافقت کردند برای نقاطی که 
پروژه های نمک زدایی داریم ارز مورد نیاز آب شیرین کن ها با ارز 4هزار 
و ۲۰۰ تومانی تأمین شــود تا نیاز ارزی سرمایه گذاران برای تأمین 

تجهیزات مورد نیاز آب شیرین کن ها برطرف شود.
برنامــه ســازگاری بــا کم آبــی را با جدیــت دنبال  می کنیم.9
بزودی برنامه ای را برای سیاب های احتمالی اسفند 98  و فروردین 99 به دولت ارائه می دهم.10

ستاری : ضرورت گسترش فرهنگ کار آفرینی در دانشگاه ها خبـــر

محمدرسولی:نیازهایریلیکشورراباتکیهبرتوانداخلیتأمینمیکنیم

سورنا ســتاری، معاون علمی فناوری 
رئیس جمهور با اشــاره به اینکه گســترش 
فرهنگ کارآفرینی در دانشگاه ها یک ضرورت 
است، گفت: باید کاری کنیم دانشگاه، محور 
فرهنگ و اقتصــاد، کارآفرینی و تولید دانش 

شود. 
ایشــان در آیین افتتــاح اولین مرکز 
نوآوری بانوان در دانشگاه علم و صنعت ایران، 
با اشاره به اینکه حرکت دانشگاه علم و صنعت 
به سمت دانشگاه نسل سوم ارزشمند است، 
اظهار داشت: باید این موضوع را که بتوانیم نفت 
بفروشیم یا نه فراموش کنیم. ارزش افزوده در 
خام فروشی نیست بلکه دانشی است که منجر 

به تولید ماده خام می شود. 
وی با اشــاره به اینکه ایــران در برخی 
معیارهای سرمایه انســانی رتبه دوم و سوم 
جهانی را دارد، گفت: رســیدن به شــرایط 
مطلوب زمانی رخ می دهد که همه ما بخواهیم 
نیروی انسانی را محور اقتصاد قرار دهیم و اگر 
می خواهیم دانشــجوی ما جایی نرود، باید 
اقتصادی داشــته باشیم که بر نیروی انسانی 
سرمایه گذاری کند. معاونت علمی از ابتدا بر 

روی همین موضوع کار کرده اســت.  معاون 
علمی و فناوری ریاست جمهوری اضافه کرد: 
در هفته اخیر سفری به اراک و ساوه داشتم و 
در آنجا متوحه شــدم تفکرات به این سمت 
پیش رفته اســت. باید توجه داشت که این 

همدلی ها اکوسیستم را ایجاد می کند.

وی با بیــان اینکه نمی توان اســاتید 
دانشــگاه ها را قیمت گذاری کــرد، گفت: 
امیدواریم ناحیه نوآوری علم و صنعت همانند 

دانشگاه شریف به زودی راه اندازی شود. 
آقای ســتاری با تاکید بر اینکه باید با 
رخداد اتفاقی از داخل زیســت بوم دانشگاه، 

تغییــرات محیطی هم ایجاد شــود، گفت: 
دانشگاه جزیی از جامعه، فرهنگ، اقتصاد و بوم 
یک کشور است و تافته جدا بافته ای نیست. 

وی خطاب به دانشجویان گفت: دانشجو 
به جای اینکه فکر کند پشــت در کدام اتاق 
بنشیند تا استخدام شود و یا به کدام دانشگاه 
خارجــی درخواســت دهد و یا احســاس 
سرخوردگی کند، باید به دنبال نوآوری باشد 
و به این فکر کند که می تواند کارآفرینی کند.
معاون علمی و فناوری ریاست جمهوری 
ایجاد فرهنگ کارآفرینی در دانشگاه ها را یک 
ضرورت عنوان کرد و افزود: ایجاد این فرهنگ 
در دانشــگاه و جامعه باعث می شــود، یک 
استاندار به جای اینکه از یافتن معدن گچ در 
استانش خوشحال شود، از اینکه یک جوان را 
به استان خود برگردانده، خرسند شود. باید 
کاری کنیم دانشگاه، محور فرهنگ و اقتصاد، 

کارآفرینی و تولید دانش شود. 
ستاری گفت: امیدوارم مرکزی که امروز 
در دانشگاه علم و صنعت افتتاح شد، الگویی 
برای ایجــاد مراکز نوآوری بانوان در ســایر 

دانشگاه ها شود.

محمد رسولی مدیرعامل شرکت راه آهن تأکید کرد: باوجود 
فشار بسیار زیاد تحریم کنندگان، توانسته ایم با تکیه بر تولید 
داخل بخش بزرگی از نیاز های حوزه حمل ونقل ریلی را برطرف 
کنیم. وی در یک نشســت خبری به مناسبت هفته دولت، با 
بیان اینکه امسال ۲۱۳ دستگاه واگن را به خطوط ریلی اضافه 
کرده ایم گفت: بــا ورود این میزان واگن عاوه بر ظرفیت های 
جابجایی بار، افزایش تعداد واگن ها هم نسبت به سال گذشته 
رشد ۶۰ درصدی داشته است.وی اظهار کرد: تمامی ساخت و 
بازسازی این واگن ها توســط تولید کنندگان داخلی صورت 
گرفته و باتوجه به نامگذاری ســال تولید ملی سعی کرده ایم 
استفاده از تولیدکنندگان داخلی را نسبت به سال های گذشته 
افزایش دهیم.مدیرعامل شــرکت راه آهن با اشاره به اینکه از 
اردیبهشت ماه امسال کارگروه مشترکی با وزارت صنعت، معدن 
و تجارت در دستور کار قرار داده ایم افزود: این کارگروه به صورت 
هفتگی و مستمر برگزار می شــود و ما در این کارگروه سعی 
خواهیم کرد از تمامی ظرفیت های تولید داخلی جهت تأمین 

تجهیزات ریلی استفاده کنیم.رسولی با بیان اینکه بسیاری از 
تولیدکنندگان ساخت محصولات و تجهیزات ریلی را آغاز کرده 
اند، ادامه داد: در صورتی که تســت این محصولات با موفقیت 
انجام شود شرکت راه آهن برای تولید تجاری تمامی محصولات 
از آنها حمایت خواهد کرد.وی با اشــاره به اینکه اســتفاده از 
تولیدکنندگان داخلی زمینه ســاز کاهش وابســتگی ما به 
تولیدکنندگان خارجی می شود، گفت: استفاده از محصولات و 
تولیدکنندگان داخلی را شــرکت راه آهن در اولویت قرار داده 
است و سفارش تمامی ساخت لوکوموتیو، واگن و قطعات مهم 
قطار را از این تولیدکنندگان دریافت خواهیم کرد.مدیرعامل 
شرکت راه آهن تأکید کرد: با توجه به آنکه تحریم کنندگان به 
دنبال ایجاد فشــار بســیار زیــادی برای تأمیــن تجهیزات 
شرکت های ریلی هستند، توانسته ایم با تکیه بر تولید داخل 
بخش بزرگی از نیاز های حوزه حمل ونقل ریلی را برطرف کنیم 
به طوری که اخیرا در هفتمین نمایشــگاه حمل ونقل ریلی از 
واگن باری مپنا رونمایی شد و عاوه بر آن بسیاری از تجهیزات 

مــورد نیاز در حوزه لوکوموتیو  هم رونمایی شــد. رســولی 
خاطرنشــان کــرد: هم اکنــون ۷۵ دســتگاه لوکوموتیو در 
کارخانجات تولید داخل بازسازی شده و تحویل شرکت راه آهن 
داده شده است همچنین ما توانسته ایم لوکوموتیو مانوری که 
زمینه ساز افزایش اســتفاده از ظرفیت های باری و مسافری 
می شود را در کارخانجات داخلی تأمین کنیم. وی همچنین 
در مورد آخرین وضعیت حمل مسافران در ایام اربعین گفت: 
امسال به طور قطع همانند سال های گذشته شاهد حمل زائران 
اربعین هســتیم و جابجایی زائران توسط شبکه ریلی انجام 
خواهد شد، اما هنوز اقدامات لازم در این زمینه تکمیل نشده 
اســت. این مســئول با اشاره به ســفر چند روز پیش خود به 
خوزســتان تأکید کرد: بر اساس مصوب هیئت وزیران تأمین 
منابع مالی آن از سوی بنیاد مستضعفان انجام می شود و بنیاد 
مستضعفان هم طبق جلسه ای که با هیئت عراقی داشته ایم 
باید یک پیمانکار خوب برای این پروژه را معرفی کند، همچنین 

باید تضامین مورد نیاز را برای این پروژه  ارائه دهد.

در مراسم افتتاح بخشی از 
مترو در خط ۷، شــهردار 
تهران اعام کرد هر ماه یک 
ایستگاه مترو در پایتخت 
افتتاح می کنیــم. رئیس 
شورای شهر هم در همین 
مراســم گفت: با افتتاح هر 
خط مترو ۱۰ هزار شــغل 
ایجــاد می شــود.  پیروز 
حناچی در مراســم افتتاح 

رســمی ۵/ 8 کیلومتر از بخش شــرقی خط ۷ مترو اظهار 
داشت: برای خط ۶ در شرایط بحرانی و تحریم موفق شدیم 
اقدامــات زیــادی انجام دهیم و تجهیــزات را بدون خرید 
مســتقیم خارجی تأمین کنیم. افتتاح بخش های مختلف 
بخش ۷ با موفقیت حاصل شد و نقش مشاورین داخلی در 
این زمینه حائز اهمیت بود. وی از برنامه ریزی های اولیه برای 
تبدیل میدان امام خمینی به توسعه قلمرو عمومی خبر داد 
و گفت: این مســئله در دســتور کار قرار گرفته و به زودی 
گام های مؤثری در این زمینه برداشته می شود شهردار تهران 
با اعام اینکه به زودی ایستگاه های جدید خط ۶ و ۷ را افتتاح 
می کنیــم، گفت: موضوع حمل و نقل عمومی مســئله ای 
حاکمیتی است و شــهرداری در حل آن تنها نخواهد بود و 
امیدواریم گره اتوبوس های تهران و واگن های باقیمانده را 
بتوانیم حل کنیم.  حناچی تصریح کرد: ما در رابطه با توسعه 
حمل و نقل عمومی قول هایی داده ایم و مؤمن ســر قولش 
می ماند. برهمین اساس هر ماه یک ایستگاه افتتاح می کنیم 
و برنامه های جدیدی در این زمینه داریم. رئیس شورای شهر 
تهران هم در همین مراسم با اشاره به اینکه با راه اندازی هر 
خط مترو می توانیم برای ۱۰ هزار نفر اشتغال ایجاد کنیم، 
گفت: درخواست شــورای شهر ادامه روند ساخت مترو در 
پایتخت است. محسن هاشمی اظهار داشت: چهار دستگاه 
TBM یا دستگاه تونل کن در تهران برای توسعه مترو داریم 
که یکی از آن ها به اسام شــهر منتقل شــده اســت. این 
دستگاه ها بسیار گران هستند و قیمتی حدود ۲۵ میلیون 
دلار دارنــد. وی افزود: به رغم اینکه این دســتگاه ها روزانه 
می تواننــد ۱۵ تا ۲۵ متر تونل حفر کنند حتی یک متر این 
کار از طریــق آن هــا انجام نمی شــود و لازم اســت از این 
سرمایه گذاری حتماً استفاده شود. رئیس شورای شهر تهران 
بیان داشت: برای تهران ۱۲ خط مترو، 4۶۰ کیلومتر مترو و 
۲۵۶ ایستگاه در نظر گرفته شده و باید روند توسعه مترو ادامه 

یابد تا به این دستاورد برسیم.

هرماهافتتاحیکایستگاه
مترودرپایتخت



در ایام هفته دولت و روز کارمند که یادآور دولت انقابی شهیدان رجایی و باهنر 
است، فرصت را مغتنم می دانیم تا به تمامی کارکنان عزیز مجموعه تامین اجتماعی 
و تاشــگران در حوزه های مختلف، تبریک عــرض نموده و از زحمات صادقانه و 
اثربخش آنان که برای رفاه و آسایش جامعه تحت  پوشش ارائه می شود، قدردانی 
نماییم.  روز کارمند، تجلیل از انسان  های شایسته ای است که هدفشان خدمت به 
مردم و کسب رضای پروردگار، گشایش گره  های زندگی انسان ها، رفع مشکات 
و ایجاد آرامش در جامعه است. کار و فعالیت کارمندان، به عنوان عضو فعال جامعه 
و خدمتگزار ملت، شایسته تقدیر است. ازاین رو، سزاوار است امروز را قدر بدانیم و 
در بزرگداشت مقام ارزشــمند و والای کارمندان کشور بکوشیم.سازمان تامین 
اجتماعی ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهیدان والامقام رجایی و باهنر و تمامی 
شهدا و ایثارگرانی که با خدمت خالصانه، ایامی را به نام هفته دولت در تاریخ انقاب 
اسامی به یادگار ثبت نمودند و همچنین تبریک روز کارمند به خدمتگزاران ایران 
اســامی، از زحمات و تاش های بی دریغ کارکنان این سازمان بزرگ صمیمانه 
تقدیر و تشکر نموده، توفیق روز افزون یکایک همکاران ارجمند را در مسیر جلب 

رضایت شرکای اجتماعی سازمان، از درگاه خداوند رحمان خواستار است.

هفتهدولت
وروزکارمند
گرامیباد

سازمان تامین اجتماعی

فرهاد دژپسند، وزیر اقتصادی و دارایی در خصوص آخرین وضعیت 
بازار ارز گفت: با سیاست هایی که از مدتها قبل اتخاذ شده سعی شده 
عوامل مخل تقاضا محدود شــود و عوامل توسعه دهنده عرضه ارز 
تقویت شود. وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: همچنین با ثباتی 
که در حوزه سیاسی و اجتماعی داریم و با تدابیری که برای بازگشت 
ارز به داخل کشــور اتخاذ شــده و همراهی صادرکنندگان در این 
بخش، هم از نظر عرضه ارز شاهد فزونی بودیم و هم در بخش تقاضا، 
تقاضاهای غیرطبیعی کنترل شده است و بازار ارز وضعیت باثباتی 
پیدا کرده است. وی تأکید کرد:امیدواریم روند کاهشی ادامه یابد. 
دژپسند در خصوص میزان بازگشت ارز به کشور نیز گفت: یک روزی 
از صادرکننــدگان خواهــش می کردیم کــه ارز را برگردانند اما 
خوشبختانه در حال حاضر صادرکنندگان همراهی خوبی دارند. به 
گفته وزیر اقتصاد بازگشت ارز تنها به صورت حواله و اسکناس نبوده 
و بخشــی از ارز صادراتی در قالب کالای وارداتی به کشور بازگشته 

است.

بهکاهش
قیمتارز
امیدواریم

فرهاد دژپسند

علیرغم اجباری شدن نصب دســتگاه های کارتخوان در مطب پزشکان، 
همچنــان برخی از اعضای این صنف به شــیوه های مختلف مانند اجاره 
کارتخوان سعی در دور زدن استفاده از دستگاه های کارتخوان دارند که یک 
کارشناس امور مالیاتی با غیرقانونی توصیف کردن این اقدام، گفت: اطاعات 
درآمدی پزشکان از شیوه های دیگری نیز قابل ردیابی است.بعد از مدت ها 
کشمکش سر نصب یا عدم نصب دستگاه کارتخوان در مطب پزشکان که 
با مقاومت این صنف مواجه شد، بالاخره مجلس شورای اسامی بر اساس 
قانون ۱۶9 مالیات های مســتقیم، قانون الزام نصب دستگاه کارتخوان در 
مطب پزشــکان را تصویب کرد.اما از آنجاکه پزشــکان تا پیش از این در 
مطب های خود دســتگاه کارتخوان نصــب نمی کردند و بنابراین مالیات 
متناســبی هم پرداخت نمی کردند، این قانون را نوعی تبعیض علیه خود 
می دانند و بسیاری از آنها به شیوه های مختلف سعی می کنند که از دستگاه 
کارتخوان استفاده نکنند. این در حالی است که در حال حاضر اصناف دیگر 
این قاعده را در محل کار خود رعایت می کنند و به تناسب آن مالیات خود 

را هم پرداخت می کنند.

نصبکارتخوان
اجارهای
جرماست!

وزارت اقتصاد ودارایی 

حجت الاسام و المسلمین سیدمحمود علوی وزیر اطاعات گفت: جریان 
نفوذ با عناوین مختلف به دستگاه اطاعاتی حمله کرده و تاش می کند 
ریشه آن را دربیاورد. وی در حاشیه مراسم بزرگداشت شهدای شهریور 
ماه در مدرســه رفاه درباره ادعای برخی مبنی بر حضور جریان نفوذ در 
وزارت نفت، اظهار کرد: این که ادعا شود در فان دستگاه نفوذ شده است 
صرفا ادعاست، شناسایی جریان و عناصر نفوذ کار هر دستگاهی نیست و 
وزارت اطاعات با نبوغ اطاعاتی که دارد می تواند جریان نفوذ را شناسایی 
کند. وی ادامه داد: جریان نفوذ را فقط دستگاه اطاعاتی می تواند تشخیص 
دهد. افــرادی که در پروژه نفوذ عمل می کنند و داغ ترین شــعارهای 
حاکمیتی را سر داده و دیگران را متهم به ضدیت با نظام می کنند و چون 
تنها دستگاه اطاعاتی آنها را شناسایی می کند، به دستگاه اطاعاتی با 
عناوین مختلف حمله کرده و اگر بتواند تاش می کند، ریشــه دستگاه 
اطاعاتی را دربیاورد. علوی همچنین در پاسخ به پرسشی در مورد مازیار 

ابراهیمی، اظهار کرد: مجلس سئوال کرده  که جواب آن را می دهیم.      

شناساییجریان
نفوذکارهر
دستگاهینیست

سیدمحمود علوی 

محمد اسامی، وزیر راه و شهرسازی درباره ویژگی 4۰۰هزار مسکن تحت عنوان طرح 
اقدام ملی گفت: زیربنای این منازل بین 8۰تا۱۲۰ متر است و به گونه ای برنامه ریزی 
شــده که جامعه هدف با درآمد اندک ومتوسط را تحت پوشش قرار دهد. وی گفت: 
وزارت راه و شهرســازی در سطح کشور برای 4۰۰ هزار واحد اهتمام ویژه ای به خرج 
داده اســت که ساخت حدود ۱۰۰ هزار واحد مسکن را روز سه شنبه در سطح کشور 
آغاز می کنیم و این در حالی است که ساخت حدود ۶۰ هزار واحد مسکن نیز از پیش 
آغاز شده بود.اسامی درباره نحوه واگذاری مسکن های طرح اقدام ملی گفت: به محض 
اینکه ساخت این منازل از پیشرفت مناسبی برخوردار شود، توسط ادارات کل استانی 
فراخوان داده می شــود و مردم ثبت نام می کنند و کسانی که قباً تسهیات مسکن، 
زمین یا مسکن استفاده نکرده اند مشمول دریافت این واحدها می شوند و می توانند 
نسبت به ثبت نام این مســکن ها اقدام کنند. با تمهیداتی که اتخاذ شده، تسهیات 
مناسبی پرداخت می شود و 8۰ درصد اعتبار مورد نیاز را بانک به خریداران پرداخت 
می کند و این تســهیات متناسب با هر شهر به فرد یا زوجین منتقل می شود. طرح 
مســکن اقدام ملی را به یک جریان پایدار تبدیل می کنیم تا جامعه هدف یک قشر 

متوسط به پایین است، همواره این امیدواری را داشته باشند که صاحب خانه شوند.

آغازطرحساخت
4۰۰هزارواحد
مسکونیدرکشور

وزارت راه و شهر سازی

 رحیم زارع عضو کمیسیون اقتصادی مجلس معتقد است سهم حوزه معادن در ایجاد 
ارزش افزوده به دلیل خام فروشــی به ویژه در مناطق محروم اندک است حال آنکه 
ظرفیت این بخش در مناطق مختلف کشور کم نظیر است.  وی   با اشاره به ضرورت 
اســتفاده از ظرفیت معادن، گفت: سهم حوزه معادن در ایجاد ارزش افزوده به دلیل 
خام فروشــی به ویژه در مناطق محروم اندک است حال آنکه ظرفیت این بخش در 
مناطق مختلف کشور کم نظیر است. نماینده مردم آباده و بوانات در مجلس شورای 
اسامی اظهار کرد: سود حاصل از فروش انواع ذخایر معدنی می تواند در راستای ایجاد 
اشــتغال و سرمایه گذاری جهت ایجاد ارزش افزوده به کار رود در حالی که ظرفیت 
معادن مغفول مانده است.با توجه به ظرفیت معادن می توان افراد را به سرمایه گذاری 
و اشتغالزایی تشویق کرد، باید تدابیر ویژه ای اتخاذ کرد تا جذابیت سرمایه گذاری در 
معادن و صنایع معدنی به ویژه در مناطق محروم افزایش پیدا کند وی به طرح الحاق 
یک ماده به قانون معادن اشاره کرد و افزود: در این طرح وزارت صنعت، معدن و تجارت 
موظف است تمامی معادن مستقر در مناطق محروم و کمتر توسعه یافته و مناطق 
برخوردار را ملزم کند تا به ترتیب ۳۰ % و پانزده درصد ۱۵ %  از ســود سالانه خود را 

در استان مربوطه جهت اشتغال زایی سرمایه گذاری کنند.

سهماندکمعادندر
ایجادارزشافزودهبه
دلیلخامفروشی

 رحیم زارع 

نعمت الله ایزدی در آیین نکوداشت روز خانواده و تکریم بازنشستگان گفت: 
با هماهنگی های هیات مدیره صندوق بازنشستگی کشوری و همچنین بانک 
صادرات اعتبار در نظرگرفته برای پرداخت وام های ضروری به بازنشستگان 
از ۲۷۰۰میلیارد تومان به ۲هــزار و 8۰۰میلیارد تومان افزایش یابد و رقم 
پرداختی وام نیز در ســال آینده به ۷میلیون تومان برسد.وی افزود: بر این 
اســاس تا سقف 4۰۰هزار نفر بر اساس قرعه کشی می توانند از این وام های 
ضروری استفاده کنند.سرپرست صندوق بازنشستگی کشوری با اشاره به 
اینکه در شهرهای بزرگ و استان ها مکانی مناسب برای فعالیت های فرهنگی 
و ورزشی بازنشستگان در نظر گرفته شده است، گفت: در تهران به دلیل انبوه 
جمعیت بازنشستگان قرار است مکان هایی تحت عنوان خانه بازنشستگان یا 
خانه پیشکسوتان راه اندازی شود تا محل مناسبی برای استقرار بازنشستگان 
باشد.ایزدی افزود: هیات مدیره صندوق بازنشستگی با درخواست راه اندازی 
خانه های بازنشســتگی موافقــت کرده و امیدواریم با محل مناســبی که 
پیش بینی شده است به زودی این مرکز طراحی شود تا محل مناسبی برای 

بازنشستگان باشد.

وامهايضروري
بازنشستگان۷
میلیونتومانشد

نعمت الله ایزدی

فرشاد مقیمی مدیرعامل جدید گروه صنعتی ایران خودرو با اشاره به مهم ترین 
محورها و اولویت های کاری خود در گروه صنعتی ایران خودرو گفت : » نخستین 
اولویت کاری در سطح گروه توجه به تولید با محوریت تأمین به موقع و با کیفیت 
است«  وی افزود : » مبارزه جدی با رانت و فساد و دوری از حاشیه های غیر تولیدی 
، توجه ویژه به حوزه منابع انسانی و بدنه کارشناسی و کارکنان و ایجاد همبستگی 
و اتحاد در همه ســطوح ، هم راستاییو هم گرایی در بین زنجیره تولید و تأمین 
منافــع همه ذی نفعان نیز از دیگر برنامه های جدید گروه صنعتی ایران خودرو 
است « وی با اشاره به ضرورت تعامل نزدیک با اصحاب رسانه اضافه کرد : » همکاری 
اثر بخش و نزدیک با اصحاب رسانه و ارائه گزارش های دوره ای جهت تنویر افکار 
عمومی و لزوم پاســخ دهی مناسب به مشتریان و مردم از دیگر اهداف مدیریت 
جدید این شرکت است .« مدیرعامل جدید گروه صنعتی ایران خودرو همچنین 
به کارگیری روش نوین جهت تأمین مالی و سرمایه در گردش متناسب با شرایط 
اقتصادی و لزوم بهینه سازی وضعیت خدمات دهی و تکریم مشتریان به صورت 
واقعی و به دور از فضای شــعاری را در کنار عدم توجه به شــایعه سازی های بی 

اساس از دیگر برنامه های مهم گروه صنعتی ایران خودرو عنوان کرد .

مهمترینمحورهاواولویت
هایکاریمدیرعاملجدید
ایرانخودرومشخصشد

فرشاد مقیمی 

حسن روحانی در حالی به افتتاح ۲۲۶پروژه گردشگری رفت که مجلس قرار است  
به زودی صاحیت علی اصغر مونسان، وزیر پیشنهادی رئیس جمهوری به مجلس 
را بــرای دادن رأی اعتمــاد به او بررســی کند. ناظران احتمــال داده اند حضور 
رئیس جمهوری در این مراسم بی ارتباط با ماجرای جلسه علنی هفته آینده مجلس 
در بررســی صاحیت مونســان بــرای وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی نباشد. به گفته آنها، حضور رئیس جمهوری در این مراسم می تواند 
نشــانه ای از حمایت بی چون و چرای شخص حسن روحانی از وزارت علی اصغر 
مونسان باشد تا نمایندگان مخالف وزارت مونسان در مجلس در جلسه رأی اعتماد 
این حمایت را نادیده نگیرند.علی اصغر مونسان، سرپرست وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی اما در آیین گشایش ۲۲۶پروژه گردشگری در کشور از 
حمایــت رئیس جمهوری قدردانی کــرد و با ارائه آمارهــای دولتی از وضعیت 
گردشــگری، گفت: سال گذشته ۷میلیون و8۰۰ هزار گردشگر ورودی به کشور 
داشتیم. همچنین شاهد حجم ســرمایه گذاری بالغ بر ۲۰۰هزار میلیارد تومان 
هســتیم که ۱۲۰هزار میلیارد تومان آن در دولت دوازدهم صورت گرفت. ضمن 

اینکه در دولت دوازدهم 4۵۰۰ موافقت اصولی نیز صادر شد.

226پروژه
گردشگریباحضور
روحانیافتتاحشد

علی اصغر مونسان

اعضای شورای شهر تهران برای سومین سال پیاپی »محسن هاشمی«را 
به عنوان رئیس شورای شهر انتخاب کردند. در جلسه شورای شهر تهران، 
انتخاب هیئت رئیسه شورای شهر به عنوان اولین دستور روی میز بررسی 
اعضای شورای شهر قرار گرفت. اعضای شورای شهر پس از انداختن آرای 
خود به صندوق، نهایتا »محسن هاشمی رفسنجانی« را با ۱8 رای برای 
ســال سوم به عنوان رئیس شورای شهر انتخاب کردند. در حالی از ۲۱ 
عضو شورا، سه  نفر رای سفید دادند که برای کرسی ریاست شورای شهر، 
به جز محسن هاشــمی، عضو دیگری از شورا کاندیدا نشده بود.در این 
انتخابات، »ابراهیم امینی« با ۱۷ رای در ســمت نایب رئیس شورا باقی 
ماند.همچنین »زهرا نژادبهــرام« با ۱۶ رای و بهاره آروین با ۱4 رای به 
عنوان دو منشی هیئت رئیسه انتخاب شدند. »علی اعطا« نیز برای دو 
سال باقی مانده تنها کاندیدای پست سخنگویی شورای شهر بود که با 
۲۰ رای مجددا به عنوان سخنگو انتخاب شد. با رای اعضای شورای شهر 
تهران، »حســن رسولی« نیز به عنوان خزانه دار شورای شهر در سمت 

خود ابقا شد.     

ابقاء»هاشمی«
برریاستشورای
شهرتهران

محسن هاشمی 

محمد اسامی وزیر راه و شهرسازی ضمن تشریح جزئیات جدید مالی احداث 
خط آهن سریع السیر تهران-قم-اصفهان و نحوه هزینه کرد منابع مالی در این 
پروژه، گفت: سرعت سیر قطار در این خط آهن از ۲۵۰ کیلومتر بر ساعت به 
۳۰۰ کیلومتر بر ساعت افزایش یافت.  وی درباره آخرین وضعیت پروژه احداث 
خط آهــن سریع الســیر تهران-قم-اصفهــان، اظهار داشــت: در فرآیند 
توســعه یافتگی خط آهن سریع السیر از الزامات ارتباطات جهانی و خصوصاً 
ترانزیت در  کریدور شمال-جنوب و شرق-غرب  است که ضرورت دارد ما هم 
در این کریدور سهم قابل ماحظه ای داشته باشیم و باید زیرساخت های خود 
را   با نگاه به آینده توسعه دهیم و در این حوزه خط آهن سریع السیر با سرعت 
۳۰۰ کیلومتر بر ســاعت، یکی از اقتضائات این توســعه اســت. وزیر راه و 
شهرسازی ادامه داد: خط آهن برقی سریع السیر تهران - قم - اصفهان یکی 
از پروژه های راهبردی توســعه زیرساخت های حمل  ونقل کشور است. این 
پروژه شامل دو قطعه تهران- قم به طول ۱۶۵ کیلومتر و قم- اصفهان به طول 
۲4۵ کیلومتر  است که توسط قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء)ص( و مشارکت 

یک شرکت چینی در حال اجرا است.

افزایشسرعتقطار
سریعالسیرتهران-
اصفهانبه۳۰۰کیلومتر

محمد اسلامی

همایون امیرزاده در پاسخ به سؤالی درباره چرایی و زمان شکل گیری بحث تجمیع 
می گوید: »در وزارت فرهنگ و ارشــاد اســامی مثل بسیاری از سازمان ها بنا به 
ضرورت، یکسری فعالیت ها درخصوص اجرای مطلوب وظایف محوله باید انجام 
می شد. در دوره های مختلف ساختارهایی ایجاد شده که در قالب مؤسسات تحت 
نظر، انجمن ها،  کارگروه ها و شــوراها بر حسب ضرورت زمانی شکل گرفته است. 
مثاً اگر بنا بوده که مجموعه ای متولی تولیت امور رفاهی هنرمندان باشد سعی 
شــده در قالب یک مؤسسه یا شورا یا کارگروه کار خود را آغاز کند یا اگر قرار بوده 
امور نمایشگاهی براساس ضرورت ۳۰ سال پیش شکل بگیرد، مؤسساتی شکل 
گرفته تا بتوانند وظایفی را که برایشان در نظر گرفته شده درست انجام دهند؛ اما 
در گذر زمان به چند دلیل عمده، از جمله جلوگیری از ایجاد ساختارهای موازی و 
پراکندگی امکانات و کاهش بهره وری نیاز به بررســی دوباره و عملی کردن طرح 
تجمیع ضروری به نظر می رســید. بسیاری از شرایطی که براساس آن مؤسسات 
شکل گرفته اند طی سال های نخست تأسیس این کارایی خود را از دست  داده اند 
و یک جایی وزارت فرهنگ و ارشــاد اسامی باید مکث و بررسی می کرد و راهکار 

مناسبی جهت تقویت بهره وری و ارتقای آن در دستور کار قرار می داد.«

مؤسساتوزارت
فرهنگپیشازاین
بایدتجمیعمیشد

همایون امیرزاده

اقتصاد کلان
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مدیرکلاستاندارداســتانتهراندربازدیدپالایشگاهروغنسازیایرانولکیفیتمحصولاتاینمجموعهراتاییدکرد.بهگزارشروابطعمومیوتبلیغاتشرکتنفت
ایرانول،محمودرضاطاهریبااشارهبهاقداماتانجامشدهدراینشرکتطیسالهایاخیرگفت:قدمتاینبرندوعملکردمثبتشرکتنفتایرانولدرزمینههای
مختلفخدماترفاهیوحوزهمنابعانسانینسبتبهسایرکارخانههایتولیدیوایدههاینوآورانهانجامشدهقابلقبولاست.ویبابیاناینکهشرکتنفتایرانولدر
مباحثکیفی،آزمایشگاهوکنترلکیفیتوازنظرامکانات،تجربه،تخصصوشایستگیدروضعیتبسیارمطلوبیقراردارد،ابرازامیدواریکردکهدرزمینهتدویناستانداردها
ایرانولدبیریچندحوزهازاستانداردهابهویژهکمیتههایشیمیوروغنموتوررابرعهدهگیرد.طاهریهمچنینتصریحکرد:ایرانولبایدبااستانداردهایکارخانهایموجود

وباکمکادارهاستانداردنسبتبهتدوینهرچهقویتراستانداردهایداخلیشرکتاقدامکندتاباتوانموجودجزوبرندهایبرتردرمنطقهشود.درادامهبازدید
مدیرکلاستاندارداستانتهران،عیسیاسحاقیمدیرعاملشرکتنفتایرانولنیزگزارشیازاقداماتانجامشدهدرحوزههایمختلفارائهکردوگفت:موضوع
استانداردواستانداردسازیازجملهپیششرطهایضروریدستیابیبهکیفیتمطلوبوتحققاهدافسازمانیدرجهتارتقایتولید،کاهشهزینهها،افزایش
بهرهوریوایجادرقابتبامحصولاتخارجیاســتودراینزمینهایرانولبارعایتاستانداردهایلازمجزوپیشگامانصنعتروانکاراناست.دراینجلسه

مدیرکلاستاندارداستانتهرانوهیاتهمراهازمجموعهپالایشگاهروغنسازیایرانول،آزمایشگاههاوواحدتحقیقوتوسعهبازدیدکردند.

تلاشایرانول
برایبهبود

کیفی
محصولات

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:
توسعهعمرانیباید

باتغییرنگرشهمراهباشد
سید عباس صالحی وزیر 
فرهنگ و ارشــاد اسامی 
گفت: توســعه عمرانی و 
ساخت وسازهای جدید در 
حوزه فرهنگ و هنر باید با 
تغییر نگرش ها ، رویکردها 
و ارایه برنامه های نو و تازه 
همراه باشــد. وی در آیین 
بهره برداری از ساختمان 
بازسازی شــده اداره کل 
فرهنگ و ارشــاد اسامی 
اصفهان اظهار داشت: هر 

گونه اتفاق ســخت افزاری که امیدواری را به همراه دارد باید با 
تغییرات و اتفاقات مناسب در حوزه نرم افزاری همراه باشد.

وی ادامه داد: در شــرایط جدیدی که شاهد بهره برداری از 
ساختمان اداره کل فرهنگ و ارشاد اسامی استان اصفهان  
هستیم بی شک باید نگاه های تازه، هم افزایی و ایده های با 

طراوت بیش از گذشته شکل گیرد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی خاطرنشان کرد: امیدواریم که 
امکان جدید بتواند در راستای پیشبرد اهداف فرهنگی و 
هنری موثر واقع شود و ساختمان جدید اداره کل اصفهان 
نیز بتواند برای اصفهان که مهد فرهنگ و هنر است سودمند 

و اثر بخش واقع شود.
صالحی افزود: باید از مدیران، وزرا و معاونان پیشــین تشکر 
کرد که با همت خود سبب تکمیل و بهسازی این مکان شدند.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسامی اصفهان نیز در این آیین 
گفت: پیش تر قرار بود این مجموعه در هشت ماه تکمیل و 

به بهره برداری برسد اما حدود سه سال به طول انجامید.
حجت الاسام محمد علی انصاری افزود: برای تکمیل این 
مجموعه شــاهد تاش همکاران خود بودیــم و با وجود 
مشکاتی که در ساختمان پیشین وجود داشت همکاران 

در راستای وظایف خود کوتاهی نکردند.
ساختمان بازسازی شده  اداره کل فرهنگ و ارشاد اسامی 
اصفهان با چهار هزار و ۵۰۰ متر مربع زیربنا و یکهزار و ۱۰۰ 
متر زمین شــامل ۷۰ اتاق ، ســالن جلسات و بخش های 
مختلف نظیر فرهنگی، اداری، مالی به بهره برداری رسیده 

است.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی با حضور در گلستان شهدای 

اصفهان به مقام شامخ شهدا ادای احترام کرد.

خبـــر رحمانی:مدیران بازداشت شده منصوب بنده نبودند

۱4برنامهوزارتصنعتبرایاصلاحخودروسازی

رضــا رحمانی وزیــر صنعت،معدن و 
تجارت با اشــاره به بازداشت برخی مدیران 
صنعت خودرو طی روزهای اخیر بیان داشت: 
هیــچ یک از افراد بازداشــت شــده مدیران 
منصوب به بنده نبوده اند اما ما تاش داریم تا 

ابتکار عمل را از دلالان سلب کنیم.
دبیرکل و اعضــای هیات اجرایی خانه 
کارگر به مناسبت هفته دولت با رضا رحمانی 
وزیر صنعت، معدن و تجارت دیدار و گفت وگو 

کردند.
 علیرضا محجوب دبیرکل خانه کارگر در 
این دیدار ضمن تبریک هفته دولت گفت: از 
زمان تصدی وزارت صنعت، معدن و تجارت 
توســط آقای رحمانی، اتفاقات خوبی در این 

وزارتخانه رقم خورده است.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای 
اسامی با اشــاره به گســتردگی وظایف و 
ماموریت های وزارت صمت گفت: در این دوره 
کوتاه مدیریتی اقدامــات موثری برای حل 
مشکات و پاســخ دادن به نیازهای مردم در 

وزارت صمت رخ داده است.
براســاس این گــزارش، رحمانی وزیر 
صنعت، معدن و تجارت هم ضمن قدردانی از 
حضور هیئت اجرایــی خانه کارگر در وزارت 
صمــت گفت: خانه کارگر همواره مشــوق و 
پشــتیبان سیاست های درســت تولیدی و 

صنعتی بوده است.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به 

مشکاتی که امروز در صنعت خودروسازی 
وجــود دارد، گفت: در ســه حــوزه فولاد، 
پتروشــیمی و خودرو با اتخاذ تدابیر دقیق و 
درســت در ماه های گذشــته تاش شده تا 

مشکات این بخش ها به حداقل برسد.
رحمانی با اشــاره به بازداشــت برخی 
مدیران صنعت خودرو طی روزهای اخیر بیان 

داشت: هیچ یک از افراد بازداشت شده مدیران 
منصوب به بنده نبوده اند اما ما تاش داریم تا 

ابتکار عمل را از دلالان سلب کنیم.
رحمانی گفت: شروع اقدامات اصاحی 
در ماه های گذشــته باعث شده تا منافع عده 
زیادی از دلالان و رانت خواران به خطر بیفتد.

وزیر صمت با اشاره به اینکه به تنهایی 

4۰ درصد GDP کشــور در اختیار وزارت 
صنعت، معــدن و تجارت اســت، گفت: ما 
تخلفات را به طور جدی رصد، شناســایی و با 

آن برخورد می کنیم.
رحمانی با بیان اینکه یک میلیون و ۱۰۰ 
هزار نفر برای پیش فروش خودروها ثبت نام 
کرده اند و حــدود ۲4 هزار میلیارد تومان در 
قالب پیش فروش از مردم اخذ وجه کرده اند، 
گفت: بنده اجازه نداده ام خودروها به قیمت 
روز در اختیار مشتریان قرار بگیرد بلکه مطابق 
آنچه در مفــاد قرارداد هنگام ثبت نام صورت 
گرفته، خودروها به مشتریان واگذار می شود.

وی با اشاره به برخی تحرکات برای برهم 
ریختن فضای کشور گفت: برخی سایت ها که 
از بیرون کشور مدیریت می شوند، با ساختن 
برخی هشتگ ها به دنبال ایجاد التهاب در بازار 
خودرو و ایجاد یک رشته اعتراضات در کشور 

بودند.
رحمانی افزود: این سایت ها قیمت ها را 
به صورت صوری بالا می بردند و بدون اینکه 
برخــی از آنها حتی یک دســتگاه خودرو در 
اختیار داشته باشند، به دنبال به هم ریختن 

فضای بازار بودند.
وزیر صمت تصریح کرد: از زمانی که من 
به وزارت صمت آمدم هر روز شاهد برگزاری 
تجمعات اعتراضی در برابر وزارتخانه از سوی 
خریداران خودرو بوده ام که این موضوع اکنون 

تا حد زیادی کنترل شده است.   

صادق نجفی دستیار ویژه و مشاور وزیر صنعت،معدن و تجارت از 
اباغ ۱4 برنامه مهم و تاثیرگذار این وزارتخانه برای اصاح صنعت 
خــودرو خبر داد.  وی با اعام این مطلب، اظهار کرد: وزیر صمت 
دســتورات لازم را به خودروســازان جهت عدم افزایش قیمت 
خودروهای پیش فروش شده معوق طبق قرارداد داده است و در 
همین راستا دســتورات لازم برای اعمال فیلتراسیون قوی تر در 
سیستم فروش برای رسیدن خودرو به دست مصرف کننده واقعی 
نیز صادر شــده اســت.وی ادامه داد: برای ترخیص خودروهای 
وارداتی از گمرک و جلوگیری از رشــد روز افزون قیمت در بازار 
خودروهای خارجی وارداتی نیز اقدامات موثری به انجام رســید. 

دستیار ویژه و مشاور وزیر صمت با یادآوری برگزاری موفقیت آمیز 
نخستین نمایشگاه فرصت های ساخت داخل و رونق تولید، تصریح 
کرد: برگزاری نمایشگاه تخصصی ساخت داخل در حوزه افزایش 
ساخت داخل قطعات و پیوند دادن تولیدکنندگان و قطعه سازان 
کشور با خودروسازان، گامی محکم در راستای رفع نیازهای تولید 
به شــمار می رود.وی با اعــام اینکه 4 هزار میلیــارد تومان به 
خودروســازان جهت تزریق در بخش قطعه سازی پرداخت شده 
اســت گفت: رونق تولید با تامین مــواد اولیه برای بخش تولید و 
رساندن تولید روزانه صنعت خودرو از 4۰۰ دستگاه به ۲هزار و ۲۰۰ 
دستگاه در روز در دستور کار قرار گرفت. نجفی ادامه داد: دستور 

لازم به خودروسازان درخصوص عدم اجازه واردات قطعاتی که در 
کشور تولید می شود داده شده و در همین راستا معاونت های امور 
صنایع و ایدرو درباره اســتفاده حداکثری از سرمایه های انسانی 
کشور در حوزه ساخت داخل اباغیه لازم را دریافت کرده اند.نجفی 
حمایت از واگذاری خودروســازان به بخش خصوصی را تنها راه 
نجات صنعت خودرو دانست و افزود: حمایت از همکاری نخبگان 
دانشگاهی و شرکت های دانش بنیان در همکاری با قطعه سازان 
در بخش ســاخت داخل قطعات  های تک و  از حضور نخبگان و 
توانمندی های صنایع دفاعی کشور در بخش داخلی سازی قطعات 

های تک در همین راستا به عمل آمده است.

انصاریفرد:هدفمانقهرمانی
لیگ،حذفیوآسیاست

در حالــی کــه در طــول هفته 
گذشته و روزهای اخیر، شایعات 
زیادی مبنی بر اســتعفای ایرج 
عــرب از مدیرعاملی باشــگاه 
پرسپولیس شنیده می شد، بعد از 
تأیید مسعود ســلطانی فر وزیر 
ورزش و جوانان، در نهایت اعضای 
هیأت مدیره باشگاه با کناره گیری 
عرب موافقت کردند. انصاری فرد 
بعد از معرفی به عنوان مدیرعامل 
پرسپولیس در جمع خبرنگاران گفت: »من دوست دارم آرامش در 
این تیم باقی بماند و حتی اگر به کناره گیری من باشــد، آرامش این 
تیم به هم نخورد. هر جا موفقیتی بوده به خاطر ثبات مدیریت بوده و 
ما هم سعی می کنیم این آرامش به هم نخورد. این را به هواداران بگویم 
که من از ۱۱ ســالگی هوادار پرســپولیس و بعــد بازیکن و مربی 
پرســپولیس بودم و الان خداوند توفیق داده که به عنوان مدیرعامل 
خدمت کنم.« او درباره مشکات مالی و شایعه حذف پرسپولیس از 
آسیا چنین واکنشی داشت: »مشکات مالی همیشه در پرسپولیس 
وجود داشته و خواهد داشت ولی امیدوارم با تصمیماتی که می گیریم، 
با اقتدار جلو برویم. در نشســت هیــأت مدیره در این مورد صحبت 
کردیم. ان شاءالله پرسپولیس از آسیا حذف نمی شود. ما مهمترین 
هدفمان قهرمانی لیگ، حذفی و آسیاست. با توجه به پتانسیلی که 
در بازیکنان می بینم، می توانیم قهرمانی لیگ قهرمانان آسیا را به دست  
آوریم.« رئیس سابق کمیته فنی و توسعه فوتسال فدراسیون فوتبال 
دربــاره کناره گیری اخیرش از این ســمت و رســیدن به صندلی 
مدیرعاملی پرســپولیس گفت: »می خواهم قســم بخورم داستان 
استعفای من برای ۱۵ تیرماه است و ربطی به پرسپولیس ندارد و من 

اصاً به فکر اینجا نبودم. «
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افتتاح کارخانۀ تولید بنتونیت در شرکت فولاد سنگان
بررسیچالشهایحوزهبانکیو
ارزیبرایتحققرونقتولید

در نشست خبری مدیرعامل ذوب آهن اصفهان عنوان شد :

بزرگتریندغدغهامروزذوب
آهنتامینسنگآهناست

حمیدرضــا فولادگــر رئیــس 
کمیسیون ویژه حمایت از تولید 
ملی و نظــارت بر اجرای اصل44 
قانون اساسی در تشریح نشست 
کمیســیون متبوعش به حضور 
معاون اقتصادی وزیر کشور، معاون 
برنامه ریــزی و بازرگانــی وزیر 
صنعت، معدن و تجارت، دبیر ستاد 
تســهیل و رفع موانع تولید، اتاق 
بازرگانــی، اصناف، معاونان بانک 
مرکزی، سازمان مالیاتی، تامین اجتماعی، مرکز پژوهش ها و دیوان 

محاسبات اشاره کرد.
نماینده مردم اصفهان در مجلس افزود: نخســتین دســتور کار 
کمیســیون بررسی وظایف و اختیارات ستاد تسهیل و رفع موانع 
تولید و جمع بندی راهکارهــای تامین مالی واحدهای تولیدی و 
چالش های حوزه بانکی و ارزی، مالیاتی و بیمه ای برای تحقق رونق 

تولید بود.
وی در تشــریح وظایف ستاد تسهیل و رفع موانع تولید، افزود: این 
ستاد باید موانع تولید را بررسی کرده و راهکارهایی برای حل مشکل 

تولید در استان ها ارائه دهد.
این نماینده مردم در مجلس دهم اضافه کرد: در گذشــته ســتاد 
تسهیل و رفع موانع تولید براساس مصوبه ستاد اقتصاد مقاومتی و 
هیئت وزیران در اســتان ها تشکیل می شد و قانونی نداشت اما در 
سال گذشته ۲ ماده به قانون رفع موانع تولید الحاق شد که به موجب 

آن شرح وظایف ستاد تسهیل و رفع موانع تولید مشخص شد.
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسامی ادامه داد: 
علیرغم گذشت یک ســال از اباغ قانون مربوط به ستاد تسهیل 
تاکنون آیین نامه مربوط به آن از ســوی دولت نهایی و اباغ نشده 

است.
آیین نامه تشکیل ستاد تسهیل و رفع موانع تولید  تا انتهای شهریور 

ماه تدوین شود
فولادگر تصریح کرد: براساس تصمیم کمیسیون ویژه حمایت از 
تولید تا انتهای شهریور ماه باید آیین نامه مربوط به تشکیل ستاد 
تســهیل و رفع موانع تولید در هیئت دولت تدوین شــود. رئیس 
کمیسیون حمایت ویژه از تولید ملی ادامه داد: در قانون برای حل 
مسائل بانکی تولیدکنندگان در استان ها تشکیل هیئت های پنج 
نفره تحت عنوان خبرگان پیش بینی شــده است تا این هیات در 
مــوارد اختاف حکمیت کرده و بانک ها مصوبــات را اجرا کنند، 
براساس تصمیم کمیسیون ترکیب این هیئت باید تا انتهای شهریور 
ماه نهایی شود. این نماینده مردم در مجلس دهم بیان کرد: دولت 
باید آیین نامه مربوط به حساب ویژه تولید ملی موجود در  ماده ۲۱ 
قانون رفع موانع تولید را هر چه سریعتر اصاح کند تا تولیدکنندگان 
بتوانند از ظرفیت این حساب ویژه برای تامین نقدینگی استفاده 
کنند. اعطای تسهیات بانکی به واحدهای صنعتی باید در اولویت 
قرار گیرد رئیس کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی و نظارت بر 
اجرای اصل44 قانون اساســی گفت: اعطای تسهیات بانکی به 

واحدهای صنعتی باید در اولویت قرار گیرد.

نشست خبری مهندس منصور یزدی زاده مدیرعامل ذوب آهن 
اصفهان با حضور،اصحاب رســانه و جمعی از دیگر مسئولین 
شــرکت همزمان با هفته دولت در دفتر مدیرعامل برگزار شد. 
مهندس منصــور یــزدی زاده ضمن تبریک هفتــه دولت و 
گرامیداشت یاد وخاطره شهیدان گرانقدر رجایی و باهنر گفت : 
امســال تحت عنوان رونق تولید از ســوی مقام معظم رهبری 
نامگــذاری گردید و تولید کننــدگان در این خصوص وظیفه 
ســنگین و الزاماتی نیاز دارند تا بتوانند در این زمینه با تمام قوا 
نقش آفرین باشند. وی  در این جلسه به پروژه های مختلف این 
شــرکت از جمله پروژه هــای PCI ،پروژه زیســت محیطی 
فلکسیبل ، تولید تسمه تیر ورق و سایر دستاوردهای این شرکت 
اشــاره نمود و افزود : بزرگترین دغدغه امروز ذوب آهن تامین 
سنگ آهن است. هم اکنون در مرز یک میلیون تن تولید فولاد 
هستیم شاید اندکی با برنامه فاصله داشته باشیم اما تاش داریم 
آن را در شش ماهه دوم جبران نماییم.انتظار داریم با برنامه ریزی 
وزارت صمت مواد معدنی در داخل به ارزش افزوده تبدیل شود 
و سپس فرایند صادرات را شــاهد باشیم. البته باید مشکات 
معدن داران نیز شنیده شود و لذا نیاز است در سال رونق تولید 

هماهنگی لازم در این خصوص ایجاد شود.

تسهیلاتخریدازشرکتهای
لیزینگیمشمولمعافیتمالیاتیشود

زهــرا ســعیدی عضــو 
کمیســیون اقتصــادی 
مجلس گفت: تسهیات 
خریــد از شــرکت های 
لیزینگی باید مشــمول 
معافیت مالیاتی شود، تا 
عما یک رقابت عادلانه در 
این حوزه شکل گیرد.  وی 
در گفت وگــو با خبرنگار 
خبرگزاری خانه ملت، با 
اشــاره به مصوبــه اخیر 
کمیســیون اقتصــادی 

مجلس درباره حذف معافیت مالیاتی از تسهیات خرید از شرکت 
هــای لیزینگی در لایحه دائمی شــدن قانون مالیات بر ارزش 
افزوده، گفت: من به شخصه مخالف حذف معافیت مالیاتی از این 
بخش هستم، به نظر من بخش هایی که با تولید و مردم سرکار 
دارند، باید از سیاست های حمایتی برخوردار باشند. اگر معافیت 
مالیاتی از تسهیات خرید از شرکت های لیزینگی برداشته شود، 
آن زمــان مردم مجبورند که این محصولات را عما گران تر از 
گذشته خریداری کنند که این مسئله به ضرر خریداران و مردم 
است نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسامی ادامه داد: 
اگر معافیت مالیاتی از تسهیات خرید از شرکت های لیزینگی 
برداشته شود، آن زمان مردم مجبورند که این محصولات را عما 
گــران تر از گذشــته خریداری کنند که این مســئله به ضرر 

خریداران و مردم است.
اعتراض سازمان امور مالیاتی به کاهش درآمدهای این 

سازمان از محل اخذ مالیات
وی تصریح کرد: یکی از دلایل حذف معافیت مالیاتی از تسهیات 
خرید از شــرکت های لیزینگی، اعتراض سازمان امور مالیاتی به 
کاهش درآمدهای این سازمان از محل اخذ مالیات از بخش های 
مختلف است، این سازمان معتقد است که با اعمال معافیت های 
قانونی، عما سازمان امور مالیاتی با کمبود درآمد رو به رو می شود.
تسهیلات خرید از شرکت های لیزینگی باید مشمول 

معافیت مالیاتی شود
این نماینده مردم در مجلس دهم ادامه داد: به نظر من تسهیات 
خرید از شرکت های لیزینگی باید مشمول معافیت مالیاتی شود، 
تــا عما یک رقابــت عادلانه در این حوزه شــکل گیرد. عضو 
کمیســیون عمــران مجلس ادامــه داد: در شــرایط کنونی 
پیشنهاداتی برای اصاح موضوع معافیت مالیاتی از تسهیات 
خرید از شــرکت های لیزینگی مطرح شده، تا در صحن علنی 
مجلس بار دیگر تســهیات خرید از شرکت های لیزینگی از 

پرداخت مالیات معاف شوند

 شهردار مشهد در جلسه شورای 
امر به معروف و نهی از منکر شهرداری:

مبارزهبافساد،اصلاحفرآیندهاواصلاح
الگوهایرفتاریدرشهرداریمبتنیبر

امربهمعروفونهیازمنکراست
محمدرضا کائی شهردار مشهد گفت: امر به معروف ونهی از منکر 
امری عقانی است و هیچ کسی نمی گوید بد است بلکه اولویت 
بندی موضوعات است که باید مورد توجه قرار گرفته شود.مبارزه 
با فساد،اصاح فرآیندها و اصاح الگوهای رفتاری در شهرداری 
مبتنی بر امر به معروف و نهی از منکر است. شهردار مشهد گفت: 
سه برنامه کان شهرداری از جمله مبارزه با فساد، اصاح فرآیندها 
و اصاح الگوهای رفتاری مبتنی بر امر به معروف و نهی از منکر 
اســت.به گزارش پایگاه اطاع رسانی شهرداری مشهد، وی در 
جلسه شورای امر به معروف و نهی از منکر شهرداری که با حضور 
دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر خراسان رضوی برگزار شد، 
افــزود: در مجموع موضوعات حوزه امر به معروف و نهی از منکر 
باید بر ســه موضوع احصا منکرات، ریشــه یابی ارتکاب منکر و 
احصای الگوهای رفتاری به عنوان اولویت تمرکز شود.وی اضافه 
کرد: با توجه به اینکه این سه اولویت با برنامه های کان شهرداری 
از جمله مبارزه با فساد، اصاح فرآیندها و اصاح الگوهای رفتاری 
همســو است، پیشنهاد می کنم بر اجرای آنها تمرکز کنیم.وی 
ادامه داد: امر به معروف ونهی از منکر امری عقانی است و هیچ 
کسی نمی گوید بد است بلکه اولویت بندی موضوعات است که 

باید مورد توجه قرار گرفته شود.

اولین دوره برگزاری مسابقات بهره برداری 
شرکتهای آب و فاضلاب کشور به میزبانی اصفهان
هاشمامینی:ارتقاءکیفیت،استاندارد
سازیوبهروزرسانیخدماتبهمردم

مهندس هاشم امینی مدیر 
عامل شرکت آب و فاضاب 
استان اصفهان در همایشی 
که بــا حضــور 4۰۰ نفر از  
شرکت کننده گان در اولین 
دوره  مسابقات مهارت فنی 
و تخصصی بهــره برداری 
شرکت های آب و فاضاب 
کشور برگزار شــد  گفت: 
هدف از برگزاری این دوره  
مسابقات در نهایت ارتقا ء 
کیفیت ،استاندارد سازی و 

به روز رسانی خدمات به مردم می باشد. وی با بیان اینکه مسابقات 
مهارت فنی و تخصصی بهره برداری شرکت های آب و فاضاب در 
کشورهای مختلف برگزار می شود اعام کرد: با همکاری سازمان 
یونسکو با هدف کسب ارتقاء مهارت های تخصصی در صنعت آبفا 
این نوع مسابقات در کشورهای مختلف برگزار می شود که در این 
میان می توان به برگزاری همه ساله نمایشگاه ایفاد  که با هدف کسب 
آخرین  دستاوردهای  صنعت آبفا در کشور آلمان برگزار می شود می 
توان اشاره کرد  زیرا در حاشیه این نمایشگاه مسابقات کسب مهارت 
ها برگزار می شــود رئیس کمیته برگزاری اولین دوره  مسابقات 
مهارت فنی و تخصصی بهره برداری شــرکت های آب و فاضاب 
کشوردر ادامه افزود:کمیسیون ملی یونســکو وابسته به سازمان 
علمی ،فرهنگی و آموزشی ملل متحد در هر کشوری نماینده ای 
دارد که کمیته تخصصی آب وفاضاب را در سطح ملی تشکیل می 
دهد که دکتر ایوبی دبیر کل یونسکو در ایران می باشد عضو کمیته 
تخصصی صنعت آب و فاضاب کشور خاطر نشان ساخت:به دکتر 
ایوبی پیشنهاد برگزاری  این دوره از مسابقات را با توجه به ظرفیت 
تخصصی  فعالان صنعت آبفا در اصفهــان دادم که با توافق  صورت 
گرفته اولین دوره این مسابقات در سال 98 در استان اصفهان برگزار 
می شود.   مهندس هاشم امینی با توجه به قدمت بیش از نیم قرن از 
فعالیت  شرکت آبفا اصفهان در کشــور اظهار داشت: شرکت آب و 
فاضاب استان اصفهان پایه گذار صنعت آبفا در کشور محسوب می 
شــود پس با توجه به تجربه فعالان این صنعت در استان اصفهان 
انتظار می رود با کسب مهارت های فنی و تخصصی بیش از گذشته 
در زمینه خدمت رسانی به مردم اقدام نمایند. مدیرعامل شرکت آب 
وفاضاب استان اصفهان به اشاره به تخصص و مهارت فعالان صنت 
آبفا در اصفهان بیان کرد: در حال حاضر فعالان عرصه صنعت آبفا در 
اصفهان در بسیاری از زمینه ها در کشور پیشرو هستند که در این 
میان می توان به حضور  موثرآنــان در مهار حوادث غیر مترقبه در 
نقاط مختلف کشور اشاره کرد ونیز کسب موفقیت های بخش های 
مختلف شــرکت در ســطح وزارتخانه گوای این مسئله است وی 
استعدادیابی و ایده پردازی را یکی دیگر از دستاوردهای برگزاری 
مســابقات مهارت فنی و تخصصی بهره برداری شرکت های آب و 
فاضاب کشور دانست و تصریح کرد:عاوه بر ارتقاء دانش و کسب 
مهارت های تخصصی روز دنیا ،شناسایی استعداد های ویژه و ارائه 
ایده های نــو وجدید یکی دیگــر از دســتاوردهای برگزاری این 

مسابقات می باشد

خبـــرخبـــر

مهندسحمیدرضاعظیمیان،مدیرعاملفولادمبارکه،درجمعمعاونانومدیرانشرکت،بهرهبرداریهرچهسریعترازکارخانۀتولیدکنسانترهسنگانرایکیازاهدافکلانفولادمبارکهدانست
وگفت:بابهبارنشاندنسرمایهگذاریهایانجامشدهدراینمنطقهوبهتولیدرسیدناینخطتولیدمیتوانبهتأمینسنگآهنموردنیازفولادمبارکهکمککرد.ویبااشارهبهطرحموفقیتآمیز
گندلهسازیسنگانوباتأکیدبراهمیتتکمیلزنجیرۀفولاددرایجادارزشافزودهبیشترتصریحکرد:دراینراستاتمامیبرنامههایفولادمبارکه،اعمازتولیدوتوسعه،بایدبرمبنایاهداف
کلانشرکتوبادرنظرگرفتناولویتودروقتتعیینشدهبهبهرهبرداریبرسند.درنظرداشتهباشیمکهکارخانۀ۵میلیونتنیتولیدکنسانترهمیتواندنیازکارخانۀ۵میلیونتنیگندلهسازی
ســنگانودرادامهبخشیازنیازکارخانههایاحیامستقیمگروهفولادمبارکهراتأمینکند.مدیرعاملفولادمبارکهبااشارهبهفاصلۀمیزانبهرهورینیرویانسانیدرکشورهایتوسعهیافتهو
کشورهایجهانسومودرحالتوسعهتصریحکرد:برایرسیدنبهاستانداردهایجهانی،دراهدافکلانفولادمبارکهدرحوزۀبهرهورینیرویانسانی،تولید۱۰۰۰تنفولادبهازایهرنفردرنظر
گرفتهشــدهاستوامیدواریمبابهینهسازیبرنامههاوهمتفزایندۀنیرویانسانیمتعهدشرکتبهاینمهمدستیابیم.حفظسهمفولادمبارکهازتولیدفولادکشورازدیگرمباحثیبودکه
مدیرعاملفولادمبارکهضمناشارهبهآنگفت:درحالحاضر،فولادایراندررنکینگجهانیرتبۀدهمودربینکشورهایاسلامیرتبۀدومرابهخوداختصاصدادهاست.برایدستیابیبه
رتبۀنهمجهانیوکمکردنفاصلهباردۀاولدربینکشورهایاسلامیبایدباهمکاریمسئولانونهادهایمرتبطوبااجراوبهرهبرداریِطرحهاییهمچونطرحجامع۱۰میلیونتنیفولادمنطقۀ

ویژۀصنایعمعدنیوفلزیخلیجفارسدراستانهرمزگاندراینمسیرگامبرداریم.

هم زمان با عید سعید قربان، کارخانۀ تولید 
بنتونیت شرکت فولاد سنگان با ظرفیت ۱۰۰ 
هزار تن در سال و با اتکا به توانمندی شرکت 
صنعتی و معدنی آتیه فولاد نقش جهان افتتاح 

شد.
مدیرعامل شرکت فولاد سنگان افتتاح 
جهت  در  اساسی  گامی  را  کارخانه  این 
خودکفایی به این ماده دانست و گفت: بنتونیت 
به عنوان یک مادۀ معدنی برای تولید گندله 

استفاده می شود.
علی امرایی با تأکید بر این که پیش از 
احداث کارخانه این ماده از خارج از منطقه 
تأمین می شد، ادامه داد: با توجه به شعار امسال 
مبنی بر رونق تولید، تاش شد با احداث این 
واحد تولیدی، این منطقه در زمینۀ بنتونیت 

خودکفا شود.
وی ظرفیت این کارخانه را تا ۲۰۰ هزار تن 
موضوع  درخصوص  و  دانست  قابل افزایش 
اشتغال زایی تصریح کرد: با احداث و بهره برداری 
از کارخانۀ تولید بنتونیت در شرکت فولاد سنگان 
به طور مستقیم برای ۲۰ نفر و به طور غیرمستقیم 

برای ۱۰۰ نفر فرصت شغلی ایجاد شده است.
مدیرعامل شرکت فولاد سنگان با تأکید 
بر این که این کارخانه نیاز گندله سازی ۵ 
میلیون تنی شرکت فولاد سنگان و سایر 
شرکت های منطقه را تأمین می کند، اظهار 
کرد: این واحد تولیدی با سرمایه گذاری اولیۀ 

۱4۰ میلیارد ریال احداث شده است.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با 
اشاره به میزان پیشرفت پروژۀ کنسانتره سازی 
فولاد سنگان تصریح کرد: این خط تولید نیز 
طی چند ماه آتی به بهره برداری خواهد رسید.

مدیرعامل شرکت فولاد سنگان با بیان 
این که برای بهره برداری از خط تولید این 
کارخانه نیز استفادۀ حداکثری از نیروهای 
بومی در دستور کار قرار دارد، گفت: با راه اندازی 
کارخانۀ کنسانتره سازی 4۰۰ نفر به صورت 
مستقیم و ۳۰۰۰ نفر نیز به طور غیرمستقیم 

مشغول به کار خواهند شد.
امرایی کارخانۀ کنسانتره را بزرگ ترین 
کارخانۀ ۵ میلیون تنی شرق کشور دانست و با 

نقش  کارخانه  این  این که  بر  تأکید 
تعیین کننده ای در تأمین مواد اولیۀ پایدار برای 
شرکت فولاد مبارکه دارد، گفت: به بهره برداری 
رساندن این خط تولید تا پایان سال جاری در 

دستور کار است.
وی در ادامه با اشاره به اهمیت استفادۀ 
بهینه از منابع آبی در خطوط تولید اظهار کرد: 
با توجه به شرایط خاص منطقه، این پروژه برای 
اولین بار در ایران با استفاده از تکنولوژی بسیار 
پیشرفته و مطابق با آخرین استانداردهای 
زیست محیطی اجرا شده است، به نحوی که در 
فرایند تولید آن حدود ۷۰ درصد آب مصرفی 

به چرخۀ تولید بازگردانده می شود.
امرایی با تأکید بر این که در حال حاضر 
8۰۰ نفر در دو شیفت به صورت پیوسته برای 
تکمیل این پروژه فعالیت می کنند، تصریح 
کرد: در سالی که از سوی مقام معظم رهبری 
سال »رونق تولید« نام گذاری شده است، 
این واحد نقش بسزایی در اشتغال زایی و 
کاهش معضل بیکاری شهرستان خواهد 

داشت.
مدیرعامل فولاد سنگان در ادامۀ سخنان 
خود با اشاره به اقدامات این شرکت در حوزۀ 
مسئولیت های اجتماعی گفت: در حال حاضر 
۷ مدرسه در منطقۀ سنگان و خواف در حال 

احداث است و تاش خواهیم کرد تا این 
بهره برداری  به  با مهرماه  مدارس هم زمان 

برسند.
وی مشارکت در احداث برخی از دیگر 
زیرساخت های منطقه، برگزاری گلریزان برای 
آزادسازی زندانیان جرائم غیرعمد، توسعۀ 
و  سبز  فضاهای  ایجاد  شهرستان،  ورزش 
از تعاونی های تولیدی برای رونق  حمایت 
اشتغال شهرستان را بخشی از دیگر اقدامات 

فولاد سنگان در این منطقه دانست.
این کارخانه با توجه به راهبردهای فولاد 
مبارکه و به منظور تکمیل زنجیرۀ فولاد احداث 

شده است
در این آئین، محمدیاسر طیب نیا، معاون 
خرید شرکت فولاد مبارکه، ضمن قدردانی از 
فعالیت های انجام شده افزود: این کارخانه با 
توجه به راهبردهای فولاد مبارکه و به منظور 

تکمیل زنجیرۀ فولاد احداث شده است.
طیب نیا تصریح کرد: در منطقۀ سنگان 
سرمایه گذاری زیادی در بخش تأمین مواد 
اولیه صورت گرفته است و پیش بینی می شود 
در چند ماه آینده با بهره برداری از این کارخانه، 
شود.  تکمیل  تأمین  زنجیرۀ  از  بخشی 
به طورقطع بهره برداری از پروژۀ پنج میلیون 
تنی کنسانترۀ فولاد سنگان نقش مهمی در 

تأمین مواد اولیه و کاهش ریسک تأمین مواد 
اولیه برای فولاد مبارکه به دنبال خواهد 

داشت.
معاون خرید شرکت فولاد مبارکه میزان 
نیاز بنتونیت را ۱۰۰ هزار تن در سال اعام کرد 
و گفت: این کارخانه در سال رونق تولید، 
علی رغم وجود تحریم ها، به مدار تولید اضافه 

شد.
اقدامات فولاد مبارکه آثار و برکات زیادی 
برای توسعۀ صنعتی شهرستان خواف در پی 

داشته است.
دکتر نگهبان، نمایندۀ مردم خواف و 
رشتخوار در مجلس شورای اسامی نیز ضمن 
قدردانی از فولاد مبارکه، شرکت فولاد سنگان 
و شرکت آتیه فولاد نقش جهان گفت: اقدامات 
این شرکت آثار و برکات زیادی برای توسعۀ 

صنعتی شهرستان خواف در پی داشته است.
نایب رئیس فراکسیون معدن مجلس 
و  اقدامات  از  همچنین  اسامی  شورای 
تاش های شرکت فولاد سنگان در خصوص 
برای  برنامه ریزی  و  اجتماعی  فعالیت های 
ساخت ۷ واحد آموزشی در شهرستان خواف 
تشکر و ابراز امیدواری کرد این واحدهای 
به  و  شود  افتتاح   98 مهرماه  تا  آموزشی 

بهره برداری برسد.
 یکی از ویژگی های این طرح زمان کوتاه 

4 ماه برای بهره برداری از آن است.
حسین کفعمی مدیرعامل آتیه فولاد 
نقش جهان در مراسم افتتاح پروژۀ تولید پودر 

میکرونیزه بنتونیت فولاد سنگان مطرح کرد:
یکی از ویژگی های این طرح زمان کوتاه 

4 ماه برای بهره برداری از آن است.
سرمایۀ  این طرح ۱4 میلیارد تومان بود و  
چنانچه این طرح امسال آغاز می شد،  قطعا به دلیل  
تورم و افزایش هزینه ها میزان سرمایه گذاری حتی 

به بیش از ۲۰ میلیارد تومان می رسید.
بازگشت سرمایۀ  این طرح با توجه به 

طرح توجیهی،  یک سال و 9 ماه است.
مصرف بنتونیت در هر تن گندله در کل 
دنیا حدود ۱۷ کیلوگرم است، اما با این طرح 

مصرف به 9 کیلوگرم کاهش خواهد یافت.
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کلنگزنیعملیاتبزرگترینپروژهاجرایتاسیساتفاضلابروستاییکشور
ذوب آهن اصفهان در راستای مسئولیت اجتماعی کلید زد :

آیین کلنگ زنی عملیات بزرگترین 
پروژه اجرای تاسیسات فاضاب روستایی 
کشور در شهرستان فاورجان با حضورحجت 
الاسام و المسلمین ناصر موسوی لارگانی 
نماینده مردم فاورجان در مجلس شورای 
اســامی،دکتر عباس رضایی اســتاندار 
اصفهان،مهندس مســعود خشایی معاون 
برنامــه ریــزی و امور اقتصادی شــرکت 
مهندســی آب و فاضاب کشور،مهندس 
هاشم امینی مدیرعامل آب و فاضاب استان 
اصفهان،مهنــدس منصــور یــزدی زاده 
مدیرعامــل ذوب آهن اصفهان و جمعی از 
مسئولین استان، شهرســتان و ذوب آهن 
چهارشنبه سی ام مردادماه در محل مدرسه 
راهنمایی شــهید وکیلی روستای کاویان 

برگزار شد.
ســرمایه گذار این پــروژه ذوب آهن 
اصفهان و سرمایه پذیر شرکت آب و فاضاب 
استان اصفهان است که به روش بیع متقابل 
با طول لوله گــذاری 9۳ کیلومتر و هزینه 
سرمایه گذاری 9۱۰ میلیارد ریال طی مدت 

سه سال به ا نجام می رسد.
حجت الاســام و المســلمین ناصر 
موسوی لارگانی نماینده مردم شهرستان 
فاورجان در مجلس شورای اسامی در این 
آییــن طی ســخنانی گفــت : کلنگ زنی 
بزرگترین پروژه اجرایی تاسیسات فاضاب 
روســتایی کشــور را امروز به لطف خدا و با 
همراهی خوب مسئولین کشور،استاندار و 
مهندس یــزدی زاده مدیرعامل ذوب آهن 

اصفهان شاهد هستیم.
وی افــزود : مهندس یــزدی زاده از 
مدیران توانمند و فعال صنعت فولاد کشور 

هستند که از دل این مجموعه صنعتی هم 
اکنون سکان مدیریت آن را عهده دار هستند 
و با حضور ایشــان به واقع تحول بزرگی در 
تولید کارخانه ، روحیه امید و نشاط در نیروی 

انسانی و منطقه همجوار ایجاد شده است.
نماینده مردم شهرستان فاورجان در 
مجلس شورای اسامی تصریح کرد : شالوده 
برنامه امروز در دفتر استاندار محترم و ذوب 
آهن اصفهان برنامه ریزی شــد و همین جا 
شایســته می دانم از دکتر سبحانی رییس 
هیات مدیره شرکت و اعضای هیات مدیره 
یــاد کنم و از زحمات این عزیزان تشــکر و 

قدردانی می نمایم.
حجت الاســام و المســلمین ناصر 
موسوی لارگانی با اشاره به اینکه بر اساس 
مصوبه، صنایع باید طی پنج سال از پساب 
برای تولید فولاد استفاده کنند، خاطر نشان 
کرد : صنایع در کنار تولید فولاد نیاز اســت 
برای صرفه جویی در مصرف آب نیز برنامه 

ریزی مدون داشــته باشــند که ذوب آهن 
اصفهان در این زمینه اقدامات خوبی انجام 

داده است.
وی بیان کرد : با حضور استاندار محترم 
در استان نیز هم افزایی و دلگرمی خوبی در 
بین مدیران ایجاد شده است  و  در شرایطی 
که در محاصره اقتصادی دشمن قرار داریم 
این تعامل و هم افزایی بسیار راهگشاست.  

 دکتر عباس رضایی استاندار اصفهان 
نیز گفت : مهندس یــزدی زاده از مدیران 
متخصص  صنعت فولاد هستند که با همدلی 
که بین پرسنل ایجاد نمودند بحمدا... بخشی 
از مشکات ذوب آهن اصفهان برطرف شده 
است. بنده از حُسن نیت ایشان مطلع هستم 
و بابت اقدماتی موثری که انجام دادند تشکر 

می کنم.
 استاندار اصفهان با اشاره به اینکه پروژه 
امروز به لحاظ مسائل بهداشتی و سامتی 
مردم نیز بسیار موثر اســت،افزود : امسال 

بحمدا... بارش نزولات آســمانی را شــاهد 
بودیم اما همچنان نیاز است در مصرف آب 
با توجه به شــرایطی که استان دارد تاش 

کنیم.
وی اجرای این پروژه را یکی از مصادیق 
مصرف بهینه آب برشمرد و اضافه کرد : در 
شرایط فعلی که در محاصره اقتصادی دشمن 
قرار داریم اجرای چنین پروژه هایی در کنار 
فرهنگ سازی همدلی و امید را در مردم دو 
چندان می کند که این مقوله ضربه بزرگی 

به استکبار جهانی است.
مهندس مسعود خشایی معاون برنامه 
ریزی و امور اقتصادی شرکت مهندسی آب 
و فاضاب کشور نیز گفت : اجرای پروژه های 
بهره برداری از پساب به ویژه در صنایعی که 
مصرف آب دارند، بســیار موثر است و ذوب 
آهن اصفهان در این زمینه اقدامات موثری 

انجام داده است.
وی ادامه داد : در کشــور بیش از ۳۲ 
طرح در قالب روش بیع متقابل و با سرمایه 
گذاری بالغ بر هفت هزار میلیارد تومان در 

حال اجرا است.
معاون برنامه ریــزی و امور اقتصادی 
شرکت مهندسی آب و فاضاب کشور اضافه 
کرد : در بخش روســتایی تامین  آب شرب 
ســالم در اولویت قرار دارد. پروژه امروز نیز 
اولیــن طرحی اســت کــه در بخش آب و 
فاضاب روستایی به روش بیع متقابل انجام 
می گیرد و لذا از پیگیری های حجت السام 
و المسلمین لارگانی،اســتاندار اصفهان و 
مهندس یــزدی زاده مدیرعامل ذوب آهن 
بابت همراهی های بسیار خوبی که داشتند 

تشکر می نمایم.

حســن قاضی عسگر معاون امور هماهنگی و 
سرمایه گذاری استان اصفهان گفت: در سه ماه 
نخست سال گذشــته نرخ بیکاری در استان 
اصفهان ۱4.۱ درصد بود این میزان در مدت 
مشابه امسال به ۱۰.۷ درصد کاهش پیدا کرد. 
وی ادامــه داد: به دنبال این هســتیم که این 
میزان را در ســال جاری تک رقمی و به زیر ۵ 

درصد برسانیم.وی با تاکید بر اهمیت حمایت 
از بخش های مختلف صنعتی و سرمایه گذاری 
تصریح کرد: در این راســتا تاسیس شهرک 
نساجی و پوشاک و لباس از اولویت های استان 
اصفهان به شــمار می رود و در این راســتا در 
اصفهان و کاشان قابلیت های فراوانی دارند. وی 
توسعه شــهرک های گلخانه ای اشاره کرد و 
ادامه داد: در این ارتباط یک هزار و 4۰۰ هکتار 
گلخانه جدید این منطقه درحال احداث است.

معاون اقتصادی اســتاندار تاکید کرد: صنایع 
شیمیایی و صنعت مصالح ساختمانی و سیمان 
باید مورد حمایت قرار گیرد زیرا ظرفیت را در 
استان اصفهان در این موضوع ها بسیار بالاست.

قاضی عسگر سامانه سرمایه گذاری در استان 
اصفهان را مفید خواند و ادامه داد: با استفاده از 
این سامانه سرمایه گذاران می توانند طرح های 
نیمه تمام و قابل سرمایه گذاری را رصد کنند و 

در هر کدام سرمایه گذاری لازم را انجام دهند.
وی ادامه داد: شهر مهاباد ادرستان تا روزهای 
آینده به شهرهای استان اضافه و بخش بیاضه 
خــور و بیابانک در شــرق و موگویی در غرب 
اصفهــان به عنوان یک بخش مطرح خواهند 
شد.معاون اقتصادی استاندار به برنامه ریزی 
برای تاسیس شیمی پارک در استان اصفهان 
اشــاره کرد و ادامه داد: در این راستا می توان 
فعالیت های تخصصی همراه با مزایای فراوان 
را در آنها مشاهده کرد.وی توسعه گردشگری 
را با اهمیت خواند و تصریح کرد: در این رابطه 
۶ کمیته تخصصی راه اندازی شده و در صورت 
تثبیت نرخ ارز واقعی می توان شــاهد کاهش 
خروج از کشــور و ورود بیشتر گردشگران به 
ایران بود.وی با اشاره به اهمیت هتل سازی در 
استان اصفهان گفت: در این راستا و مشارکت 
بخش خصوصی می تواند بسیار چاره ساز باشد.

به گفته قاضی عسگر ترمینال باربری فرودگاه 
اصفهان تا روزهای آینده افتتاح خواهد شد و 
همچنیــن حوزه ریلی در اســتان اصفهان و 
همچنین قطار شهری با کمک شهرداری ها به 
طور ویژه از برنامه های اصلی قلمداد شده است.

معاون استاندار اصفهان توسعه شهرک های 
علمی تحقیقاتی را با اهمیت دانســت و ادامه 
داد: یک هــزار و 4۷۰ میلیارد تومان گردش 
مالی در شــهرک های علمــی تحقیقاتی و 
همچنین شــرکت های دانش بنیان استان 
اصفهان انجام می شــود و نشان می دهد که 
می توان با سرمایه گذاری بیشتر حجم بیشتری 
از سرمایه گذاری و گردش مالی را شاهد بود.

وی به ضرورت تنظیم بازار و همچنین واردات 
گوشت و صادرات این ماده غذایی اشاره کرد و 
ادامه داد: قیمــت و واردات و صادرات تعدیل 

شده است.

افتتاحترمینالباربریفرودگاهاصفهاندرهفتهدولت معاون امور هماهنگی و سرمایه گذاری 
استان اصفهان اعلام کرد:



پیام رییس کل بیمه مرکزی به مناسبت روز کارمند
روزکارمندازخودمانحرفمیزنیم

آدمــی پا به جهان می گذارد تا 
مسیری را بپیماید که انتهای آن 

نیکبختی و سعادت است.
نفس پاک بشر بی آلایش او را به 
سمت پاکی و پیروی از پاکان، 
راهبری می کند و یکی از مولفه 
های مهم در این مسیر طولانی، 
حرفه ای است که انتخاب می 
کند. خدمت در چارچوب اداری 
و فضای کارمندی یک فرصت 

طایی برای تزکیه نفس و سامت روح به شمار می رود. کارمند 
هیچگاه منت پذیر نیست همانگونه که منتی بر سر کسی نمی 
گذارد چرا که به ذات این حقیقت بزرگ، دســت یافته که راه 
رستگاری از مسیرخدمت بی منت می گذرد. حال به این موضوع 
ساده کمی دقیق تر و عمیق تر بنگریم و به آنانی که سنگر صنعت 
بیمه را برای خدمت به خلق انتخاب کرده اند، فکر کنیم. کارکنان 
شریف بیمه مرکزی و صنعت بیمه به خوبی گروه مخاطبان خود 
را می شناسند و بی تردید برای حفظ حقوق آنان از هیچ تاشی 
فروگذار نکرده و نخواهند کرد. مخاطبانی که گاه از مصیبت ها 
و تنگناهای ناشی از حوادث گوناگون به ستوه آمده و آلام خود 
را در برابر مــردان و زنانی صبور مي برند که مفهوم خدمت در 
صنعت بیمه را درک کرده اند. خدمتگزاری در قامت محافظان 
آسایش و منادیان آرامش و سردمداران اطمینان، موهبت بزرگی 
است که خداوند به خادمان صنعت بیمه بخشیده است. ضمن 
تبریک روز کارمند و پاسداشت این هدیه خداوند و تاکید بر حفظ 
متقابــل کرامت بیــن مخاطبان و اهالی ایــن صنعت، توفیق 

روزافزون شما همکاران گرامي را از خداوند منان آرزومندم.

خبـــر
نمایشگاه مشترک موزه بانک ملی ایران و آثار نقاشی استاد حجت الله 

شکیبا، با حضور جمعی از مدیران عامل، روسا و اعضای هیات مدیره بانک ها، مدیران 
وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی، مدیران شهرداری تهران و 
هنرمندان افتتاح شد. به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، در ابتدای این مراسم، 
مدیرعامل بانک ملی ایران با تبریک فرارسیدن هفته دولت، به سابقه تاریخی تاسیس 
بانک ملی ایران اشاره کرد و گفت: بانک ملی ایران متعلق به همه مردم ایران است و 
در طول 9۱سال حضور خود تاش کرده است بهترین خدمات را به مشتریانش ارائه 
کند.دکتر محمد رضا حسین زاده با تاکید بر این که بانک ملی ایران خدمات گسترده 
ای به کشور و مردم داشته است، اظهار کرد: حمایت از فعالیت های فرهنگی و هنری، 
همواره جزو اولویت های بانک بوده و تاسیس موزه بانک ملی ایران به منظور تجمیع 
آثار هنری، فرهنگی و تاریخی موجود در بانک، نشانه بارز قدمت این اقدامات است.

مدیرعامل بانک ملی ایران به بازدیدش از آثار استاد شکیبا اشاره و خاطرنشان کرد: 
هنر زیبا و وصف نشــدنی استاد شکیبا، بسیار شــگفت آور است و بانک ملی ایران 

خوشحال است که چنین نمایشگاه مشترکی را برگزار می کند.

نمایشگاهمشترکموزهبانکملیایرانوآثارنقاشیاستادشکیبا

در راستای تأمین نیازهای مالی پزشکان و با هدف توسعه و ارتقاء بیش 
از پیش ارائه خدمات درمانی و بهداشــتی در ســطح کشور بانک رفاه 

توانســته است در قالب طرح مهر سامت به جامعه پزشکان با شرایط ویژه تسهیات 
مالی تخصیص دهد. بر اساس سیاست های اولویت دار بانک، این بنگاه اقتصادی همچنان 
حمایت های خود را از جامعه پزشــکی انجام می دهد و در کنار این طبقه اجتماعی 
ایستاده است. این بانک تاکنون با طرح های سپیدان ۱ و ۲ و همچنین طرح مهر سامت 
و ... در راستای تامین نیازهای مالی فعالان حوزه سامت کشور و با هدف توسعه و ارتقاء 
بیش از پیش ارائه خدمات درمانی و بهداشتی در سطح کشور به جامعه پزشکان اعم از 
پزشکان فوق تخصص، متخصص، جراحان، دندانپزشکان متخصص و عمومی، دکترهای 
علوم آزمایشگاهی، رادیولوژیست ها، پزشکان عمومی و دامپزشک، دکتر های متخصص 
داروســازی، کارشناســان رشــته های مرتبط با پزشــکی اعم از فیزیوتراپیســت، 
سونوگرافیست، اپتومتریست و ... که دارای حساب نزد بانک بوده و یا نسبت به افتتاح 
حساب در این بانک اقدام کنند تسهیات ارائه می دهد.  بانک رفاه به  عنوان یک بانک 
اجتماعی به تمام بخش های کشــور خدمات ارائه می دهد، اما حوزه سامت شریک 

راهبردی این بانک محسوب می شود و در اولویت برنامه ها و اقدامات قرار دارد.

بانکپزشکانایرانیم

 دکتر علی صالح آبادی رئیس هیات مدیره و مدیر عامل بانک توسعه صادرات 
ایران به همراه جمعی از مدیران ارشد این بانک، از کارخانه چای دبش در اشتهارد بازدید کرد. 
تعامل نزدیک با جامعه تولیدکنندگان صادرات محور، شنیدن مشکات و گفتگو برای رفع موانع 
و چالش های مالی واحدهای تولیدی صادراتی کشور هدف اصلی این بازدیدهاست؛ صالح آبادی 
در این برنامه در خصوص راهبردهای عملی و تازه برای ارتقا همکاری های این کارخانه با بانک 
توســعه صادرات با مدیران ارشد این واحد تولیدی بحث و گفتگو کرد و  از آنجاییکه به دنبال 
جهش نرخ ارز، نیاز به سرمایه در گردش واحدهای تولیدی افزایش یافته، کارخانه چای دبش 
نیز در این خصوص با مدیرعامل بانک توســعه صادرات برای دریافت تسهیات به منظور رفع 
نیاز تامین سرمایه در گردش مذاکره کرد.  وی به این واحد تولیدی پیشنهاد کرد: به جای بهره 
مندی صرف از تسهیات بانک توسعه صادرات، استفاده از بسته خدمات این بانک را در برنامه 
های آتی خود بگنجانند. چای دبش با هدف تامین محصولات متفاوت و با کیفیت در دهه 4۰ 
پا به عرصه صنعت چای کشور گذاشت. مطابق با هدف گذاری های انجام شده این بنگاه تولیدی 
بــرای حضور در بازارهای جهانی چای توانســته اســت با تولید انواع محصولات بر اســاس 
اســتانداردهای روز دنیا بر پایه آخرین تکنولوژی، دانش و مهارت، قابلیت رقابت برای عرضه 

محصولات چای دبش در بازارهای بین المللی و اروپایی را فراهم کند. 

بازدیدازخطتولیدکارخانهچایدبش

مجمع عمومي عادي سالیانه )نوبت دوم( بانک اقتصادنوین، در 
محل سالن همایش هاي صدرا برگزار شد و صورت هاي مالي این 

بانک براي سال مالي منتهي به ۲9 اسفند ۱۳9۷ به تصویب سهامداران رسید. 
به گزارش روابط عمومي بانک اقتصادنوین، در این مجمع که به ریاست دکتر 
سیامک دولتي و با حضور ۷9 درصدي سهامداران برگزار شد، علیرضا بلگوري 
مدیرعامل بانک اقتصادنوین ضمن تشریح محیط اقتصادي، سیاسي و اجتماعي 
و نیز شــرایط حاکم بر نظام بانکي کشــور در سال ۱۳9۷، در گزارشي به بیان 
دســتاوردها و موفقیت هاي این بانک در سال ۱۳9۷ پرداخت و اهم اهداف و 
برنامه هاي سال ۱۳98 بانک اقتصادنوین را تبیین کرد.در ادامه این مجمع پس 
از قرائت گزارش حسابرس قانوني، صورت هاي مالي این بانک براي سال مالي 
منتهي به ۲9 اســفند ۱۳9۷ به تصویب اکثریت سهامداران حاضر در مجمع 
رسید. گفتني است، در ادامه سهامداران حاضر در این مجمع موسسه حسابرسي 
فاطر را به عنوان بازرس قانوني و روزنامه اطاعات را به عنوان روزنامه رســمي 

انتخاب کردند.

مهرتاییدسهامدارانبرعملکردبانکاقتصادنوین

روح اله خدارحمی رئیس هیات مدیره و مدیرعامل بانک کشاورزی 
در این نشست ضمن اظهار خرسندی از موفقیت بانک کشاورزی 

در حمایت از تامین امنیت غذایی کشــور گفت: باوجود شرایط دشوار اقتصادی 
برخاســته ازبدعهدی ها وتحریم های ظالمانه ، به لطف خدا تولید کافی در بخش 
کشاورزی نقطه اتکایی برای کشورمان است که با همت و پشتکار کشاورزان و فعالان 
بخش کشاورزی و حمایت دولت میسر شده است.خدارحمی در ادامه سخنان خود 
به رشد 4۰۰ هزار میلیارد ریالی منابع بانک کشاورزی در دو سال اخیر اشاره کرد 
و اظهار داشــت: این روند رشــد در سال جاری نیز برقرار اســت به طوری که در 
چهارماهه ابتدای سال جاری توانسته ایم 4۵ درصد تعهدات برنامه سال ۱۳98 را 
محقق کنیم و مفتخرم اعام کنم که با این میزان افزایش منابع، از مرز هزار هزار 
میلیــارد ریال عبور کردیم و این موفقیت را مرهون اعتماد مردم و بهبود خدمات 
بانک هســتیم.وی افزود:  رشد ۱4 درصدی منابع ارزان قیمت از سال 9۶ تا پایان 
ســه ماهه ابتدای سال ۱۳98 موفقیت ارزنده دیگری است که در کمتر بانکی این 
ترکیب سپرده دیده می شود و با اتکا به آن توانسته ایم تسهیات خوبی به فعالان 

بخش کشاورزی پرداخت کنیم .

رشد۴۰۰هزارمیلیاردریالیمنابعبانککشاورزی

تنظیم  تفاهم نامه با حضور حجت اله صیدی مدیرعامل بانک صادرات 
ایران، رضا صدیق و امیر یوســفیان اعضای هیئت مدیره، محمدرضا زمانی، رئیس 
دانشــگاه پیام نور، اصغر ابوالحسنی، رئیس کمیته پولی و بانکی دبیرخانه مجمع 
تشخیص مصلحت نظام به امضا رسید و همکاری سال های گذشته بانک صادرات 
ایران با این دانشــگاه با ارائه خدمات متنوع  تر بانکی به دانشجویان و کارکنان این 
دانشگاه ارتقاء یافت. حجت اله صیدی در این مراسم با اشاره به اهمیت تقویت ارتباط 
بانک صادرات ایران با مراکز دانشگاهی و تحقیقاتی کشور، آمادگی بانک برای تقویت 
همه جانبه همکاری با دانشگاه پیام نور را اعام کرد.  مدیرعامل بانک صادرات ایران 
افزود: آموزش مهمترین ابزار توسعه از منظر نظریه پردازان محسوب می شود و بانک 
صادرات ایران با همین رویکرد در پی نقش  آفرینی موثر خود در این حوزه اســت. 
حجت اله صیدی با اشاره به وجه مشترک بانک صادرات ایران و دانشگاه پیام نور در 
مقایسه گستردگی شعب و واحدهای آموزشی، اظهار کرد: بانک صادرات ایران به 
دنبال تخصیص بهینه منابع و کارآمدی اثربخش آن، همکاری با دانشگاه پیام نور را 
تقویت خواهد کرد و دانشــجویان، اســاتید و کارکنان این دانشــگاه از خدمات و 

تسهیات  بانک منتفع خواهند شد.

پرداختوامقرضالحسنهبهدانشجویاندانشگاهپیامنور

 به گزارش روابط عمومی بانک پاســارگاد، این بانک با هدف کمک به رونق تولید و 
اشتغال زایی، رشد و شکوفایی صنایع داخلی و چرخه اقتصاد کشور بسته حمایتی 

ویژه خدمات بانکی شامل اعطای تسهیات ارزان قیمت، گشایش اعتبار اسنادی داخلی و صدور انواع 
ضمانت نامه بانکی را ارائه کرده که با استقبال صاحبان مشاغل، فعالان اقتصادی و تولیدکنندگان مواجه 
شده است. یکی از مهم ترین خدمات این بسته حمایتی ویژه، صدور انواع ضمانت نامه های بانکی است 
که موجب تسهیل مبادلات اقتصادی و تجاری در جامعه می شود. بانک پاسارگاد با وجود تدوین اهداف 
جســورانه و افزایش ۷۱درصدی در اهداف ســالانه خود در صدور ضمانت نامه، موفق شده است که با 
برنامه ریزی، تاش و عملکرد مسئولانه در ۵ماهه اول سال ۱۳98، ۱۱۷درصد از این اهداف را محقق 
کند. با استقبال فعالان اقتصادی و افزایش ۲8درصدی در تعداد مشتریان دریافت کننده ضمانت نامه 
و از طرف دیگر افزایش ۵8درصدی در تعداد ضمانت نامه های صادره، عملکرد بانک در مقایسه با مدت 
مشابه خود در سال قبل، با ۲4۲درصد رشد همراه شده است.این بانک با رشدی فراتر از اهداف در ارائه 
این گونه خدمات کارمزد محور، موفق شــده است ســهم اول بازار را در مانده ضمانت نامه ها، در بین 
بانک های خصوصی کشور کسب کند. حوزه های تولیدی مانند تجهیزات الکترونیکی و مخابراتی، نفت 
و گاز و پتروشــیمی، فلزات اساسی، صنایع معدنی و شرکت های پیمانکاری توانسته اند با دریافت این 

خدمات در حوزه ی فعالیت خود گام های مثبتی را در مسیر توسعه و رونق اقتصادی کشور بردارند.

۱۱7درصدازاهدافصدورضمانتنامهبانکپاسارگادمحققشد

بهره برداری از خط تولید انــواع ورق های API محیط ترش 
مورد مصرف در صنایع نفت و گاز با حضور دکتر دهقانی مدیرعامل شرکت 
مهندسی و توسعه نفت، مهندس ابراهیمی مدیرعامل شرکت فولاد اکسین و 
مدیریت شعب استانهای خوزستان و لرســتان بانک ایران زمین در شرکت 
فولاد اکسین خوزستان برگزار شــد.  به گزارش روابط عمومی بانک ایران 
زمین، مراسم بهره برداری از خط تولید ورق Api محیط ترش در شرکت 
فولاد اکسین اهواز برگزار شد. این نوع خاص ورق که پیش از این جز اقام 
وارداتی بود که جهت پروژه عظیم خط لوله نفت گوره به جاســک به همت 
شرکت فولاد مبارکه اصفهان، فولاد اکسین اهواز و لوله سازی اهواز و بانک 
 LC ایران زمین برای اولین بار به بهره برداری رسید. در این پروژه گشایش
جهت تولید ورق مذکور در شرکت فولاد اکسین اهواز توسط بانک ایران زمین 
انجام شده است. بهره برداری از خط تولید ورق API محیط ترش در شرکت 
فولاد اکسین با حضور مدیر شعب استان های خوزستان و لرستان بانک ایران 
زمین، رئیس شعبه مرکزی این بانک و جمعی از مسئولین کشوری و استانی 

برگزار شد.

حمایتبانکایرانزمینازبهرهبرداریخطتولیدجدیدشرکتفولاداکسیناهواز

بانک سامان در راستای مســئولیت های اجتماعی خود در حوزه 
محیط زیست و انرژی های نو، تأمین مالی نیروگاه خورشیدی ۱۰ 

مگاواتی کورده لارستان را انجام داده است. تسهیات بانکی پروژه مذکور در قالب 
مشارکت مدنی برای شرکت پارس انرژی تخت جمشید تأمین شده است. این روند 
با کنترل های دقیق بانک سامان پیشرفتی نزدیک به 8۱/۵ درصد تا پایان خردادماه 
را نشــان می دهد و قرار است با تکمیل شدن پروژه هم زمان با هفته دولت شاهد 
اتصال به شبکه برق سراسری و افتتاح رسمی این نیروگاه ۱۰ مگاواتی در منطقه 
کورده شهر لارستان از توابع استان فارس باشیم. آنچه در ادامه می خوانید، گفتگویی 
است با دکتر حسین نقی پور منصور رئیس اداره تأمین مالی و مدیریت طرح های 
بانک ســامان تا اطاعات بیشتری از این پروژه زیست محیطی کسب کنیم. بانک 
سامان سعی دارد پروژه هایی را تأمین مالی کند که این پروژه ها مطابق با سیاست ها 
و اهداف بلندمدت بانک هم راستا بوده و همچنین در راستای سیاست های اقتصادی 
و جزء پروژه های اولویت دار کشــور باشــند و ضمن قابل قبول بودن شرایط فنی، 
اقتصادی و مالی طرح برای بانک ضوابط و مقررات زیست محیطی و اجتماعی را نیز 

رعایت کرده باشند.

تامینمالینیروگاهکوردهمطابقبااستانداردهایبینالمللی

به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل بیمه نوین، در مصوبه مجمع 
عمومی سالیانه بیمه نوین در تاریخ ۱۳98/۰4/۲۶، به ازای هر سهم، 

مبلغ ۳۰ ریال ســود شناسایی شد که این سود به حساب های اعام شده سهامداران 
حقیقی واریز شــد. پرداخت سود ســهامداران حقیقی این شرکت، مطابق جدول 
زمان بندی منتشــر شده در سامانه کدال، از ابتدای شهریور ماه آغاز و تا پایان این ماه 
ادامه دارد. زمان پرداخت ســود سهامداران حقوقی  نیز  از تاریخ   ۱۳98/۱۱/۱لغایت 
۱۳98/۱۱/۳۰خواهد بود. بر اســاس این گزارش، سود سهام سهامداران حقیقی، که 
شماره حساب خود را به طور صحیح اعام کرده اند، در تاریخ  ۱۳98/۰۶/۰۲واریز شده 
اســت. واریز نشدن سود سهام برخی از سهامداران حقیقی ناشی از عدم اعام شماره 
حساب و یا مسدودی حساب آنان است که با پیگیری کارشناسان مربوطه در مدیریت 
امور سهام، تا پیش از پایان ماه جاری، این نواقص برطرف و سود مربوطه به حساب آنان 
واریز می  شود.  گفتنی است؛ سهامداران حقیقی محترمی که تاکنون سود سهام خود 
را دریافت نکرده اند، می  توانند جهت کسب آگاهی  های لازم با شماره تلفن دفتر مرکزی 
بیمه نوین ۲۳۰4۷-۰۲۱، بخش مدیریت امور سهام، تماس حاصل کنند و یا اطاعات 

شماره حساب فعال خود را به دورنگار ۲۲9۲۳84۵-۰۲۱ ارسال فرمایند.

سودسهامدارانبیمهنوینپرداختشد
مســعود بادین، نایب رییس هیأت مدیره و مدیرعامل بیمه  آسیا با تأکید بر اولویت 
کنترل و نظارت در بیمه آسیا گفت: شعبه های بیمه آسیا در سراسر کشور با رصد 

منطقه ای بازار بیمه، نظارت و کنترل شبکه فروش را با دقت و حساسیت انجام می دهند. بادین افزود: 
استراتژی بیمه آسیا در دراز مدت، تقویت شعب و گسترش ارائه خدمات به بیمه گذاران در اقصی نقاط 
کشور از طریق افتتاح شعب جدید و تقویت شعب موجود با تکنولوژی روز می باشد. نایب رییس هیأت 
مدیره بیمه آســیا با اشاره به سیاست بیمه آســیا برای توسعه شعب این شرکت اظهار داشت: رصد و 
نیازسنجی ارتقای کمی و کیفی شعب در دو بخش صدور و خسارت به صورت علمی- کاربردی در حال 
انجام است و امیدواریم با بهره مندی از فناوری به روز بتوانیم سطح رضایت مندی از خدمات شعب بیمه 
آسیا در سراسر کشور را به نقطه ایده آل برسانیم. وی افزود: در این راستا حدود اختیارات سرپرستی ها 
و شــعب پس از بررســی در هیأت مدیره به طور قابل ماحظه ای بالا برده شد که امید است با سرعت 
بخشیدن به خدمات و سرویس دهی به ارباب رجوع در کنار شبکه توانمند فروش ،شاهد اصاح ترکیب 
پرتفوی باشیم. مدیرعامل بیمه آسیا با یادآوری افتتاح مجتمع تخصصی بیمه های زندگی، واحد پرداخت 
خسارت های خودروهای سنگین در تهران و واحد پرداخت خسارت مشکین شهر، بیان داشت: خرید 
ســاختمان و راه اندازی شعب جدید در نقاط دوردست کشــور در دستور کار بیمه آسیا قرار دارد و با 

تمهیدات اندیشیده شده، در آینده ای نزدیک شاهد افتتاح شعب جدید خواهیم بود.

استراتژیبلندمدتبیمهآسیاراهاندازیشعبجدیداست

بــه گزارش روابط عمومی بانک ملت، دکتر محمد بیگدلی همراه با چند تن از 
مدیران ارشــد بانک ملت با حضور در محل دفتر مرکزی شرکت ارتباطات سیار با دکتر فرهنگ 
مدیرعامل شرکت ارتباطات سیار دیدار و گفت و گو  کرد.مدیرعامل بانک ملت در این نشست که 
عباس جعفرلو و سیدابوطالب دیبایی معاونان مدیرعامل، مسعود نصر اصفهانی مدیر امور بانکداری 
شرکتی، قاسمی رییس شعبه ظفر و خسروی مدیر مشتری بانکداری شرکتی وی را همراهی می 
کردند با تشــریح وضعیت بانک ملت در صنعت بانکداری کشــور و موفقیت های حاصله، اظهار 
امیدواری کرد که سطح همکاری های بانک و شرکت ارتباطات سیار به عنوان بزرگ ترین اپراتور 
مخابراتی کشور به ویژه در بخش محصولات و خدمات مبتنی بر فناوری اطاعات ارتقا یابد.دکتر 
بیگدلی همچنین در راســتای ارتقای همکاری های فی مابین، دستور تشکیل کارگروهی را در 
زمینه های مختلف از جمله تامین مالی صادر کرد.دکتر فرهنگ، مدیر عامل شرکت ارتباطات سیار 
هم در این نشست، با تمجید از عملکرد بانک ملت طی سال های اخیر و حرکت رو به رشد این بانک، 
مراتب رضایت خود را از همکاری های فی ما بین اعام کرد.وی با اشاره به این نکته که نزدیک به 
4۰ درصد از تبادلات مالی شــرکت ارتباطات سیار از طریق بانک ملت انجام می شود، از افزایش 
سطح تعامات و مراودات فی مابین در آینده استقبال کرد و با تشریح نیازهای اعتباری این شرکت، 

خواستار سرمایه گذاری بانک در حوزه تکنولوژی های جدید و رفع موانع پیش رو شد.

اظهاررضایتمدیرعاملارتباطاتسیارازعملکردبانکملت

حجت اله مهدیان رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل بانک توسعه تعاون 
در بازدید از نمایشگاه توانمندی های روستاییان و عشایر گفت: این بانک 

با پرداخت ۱۵هزار میلیارد ریال تسهیات به بنگاه های خرد، متوسط در مناطق روستایی 
و عشایری موجبات حفظ و ایجاد اشتغال در استان های کشور را فراهم آورده است. حجت 
اله مهدیان رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل بانک توســعه تعاون در بازدید از چهارمین 
نمایشگاه توانمندی های روستاییان و عشایر بابیان مطلب فوق اظهار داشت: کشاورزی، 
دامپروری، صنایع دســتی بومی، مشاغل و حرفه های روستایی و عشایری از مهم ترین 
پیشرانه های توسعه اقتصادی کشــور به شمار می آید و دستگاه های مسئول اقدامات 
گوناگونی برای روز آمدن نمودن و بهینه ساختن روش های تولید در این رشته ها انجام 
داده اند و بانک ها خصوص بانک توسعه تعاون نیز به عنوان رکن مالی اقتصاد، متناسب با 
نوع فعالیت اقتصادی روستاییان و عشایر، تسهیات و خدمات بانکی اختصاصی خود را 
ارائه داده است. وی افزود: پرداخت این تسهیات بانک توسعه تعاون به بنگاه های خرد، 
متوسط و بزرگ مستقر در مناطق روستایی و عشایری موجبات حفظ و ایجاد اشتغال 
در استان های کشور را فراهم آورده است و حمایت مالی و معنوی از این اقشار تاشگر 

به حفظ و توسعه محصولات بومی ایشان کمک شایانی می کند.

پرداخت۱۵هزارمیلیاردریالتسهیلاتبهبنگاههایخردومتوسط

دکتر مرتضی اکبری مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران گفت: نخستین 
بانک قرض الحسنه در سال ۱۳8۶ با سرمایه هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان فعالیت خود را در سراسر 
کشــور آغاز کرد و در حال حاضر داراي ۵۳۰ شعبه است که به مردم خدمات ارائه مي دهند .  
وی افزود: این بانک در حال حاضر مجوزات لازم برای افزایش ســرمایه خود به دو هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان را اخذ کرده  است . ایشان خاطرنشان کرد: بانک قرض الحسنه مهر ایران در سراسر 
کشور سه هزار کارمند و ۲۱هزار میلیارد تومان منابع قرض الحسنه در اختیار دارد و تسهیات 
با نرخ کارمزد صفر تا چهار درصد به مشتریان بانک پرداخت مي کند. وی تصریح کرد: این بانک 
در ســال گذشــته به یک میلیون و ۲۳۰ هزار نفر به ارزش ۱۳ هزار میلیارد تومان تسهیات 
پرداخت کرده است که پیش بیني مي شود در سال جاري ۱۷ هزار میلیارد تومان به یک میلیون 
و 8۰۰هزار نفر تســهیات پرداخت شــود.  وی  اظهارداشت: در ســال گذشته 4۲هزار فقره 
تســهیات در استان با اعتبار ۵4۰میلیارد تومان پرداخت شده و در پنج ماهه سال جاري نیز 
۱۶هزار فقره تسهیات بالغ بر ۵۰ میلیارد تومان اعطاء شده است . بر اساس این گزارش، حسین 
آبادی مدیر شعب استان مرکزي نیز با اشاره به آمار عملکرد شعب بانک قرض الحسنه مهرایران 
در این استان بیان داشت: این بانک، داراي ۱8شعبه در سراسر استان است که به مردم و به ویژه 

نیازمندان جامعه خدمات و تسهیات قرض الحسنه ارائه مي کند.

پرداختیکمیلیونو۸۰۰هزارفقرهتسهیلاتدرسال۱۳۹۸

شهردار کانشهر اصفهان با اشاره به برگزاری سی و دومین جشنواره 
بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان با حمایت بانک شهر ،گفت: 

عملکرد قابل قبول این بانک در حمایت از حوزه فرهنگ و هنر شایسته قدردانی 
است. به گزارش مرکز ارتباطات و روابط عمومی بانک شهر، قدرت الله نوروزی با 
بیان این که توجه به حوزه فرهنگ و توســعه آن در دستور کار مدیریت شهری 
اصفهان قرار دارد، افزود: خوشبختانه طی چند سال گذشته اقدامات فرهنگی و 
هنری در شهر اصفهان در کنار سایر فعالیت های شهر ، توسعه چشمگیری پیدا 
کرده است.وی در ادامه، شکوفایی، خاقیت و نوآوری در عرصه فیلم سازی برای 
کودکان و ترقی هنرمندان جوان را از دســتاوردهای جشــنواره فیلم کودکان و 
نوجوانان دانســت و افزود: قطعا برای رســیدن به تمامی اهداف این جشنواره به 
حمایت بنگاه های اقتصادی نیاز خواهد بود.نوروزی با اشاره به حمایت بانک شهر 
از رویدادهای مهم فرهنگی و کمک به برگزاری هرچه بهتر جشنواره بین المللی 
فیلم های کودکان و نوجوانان،خاطرنشان کرد: این بانک توانسته نقش مهم و حیاتی 
در رونق اقتصادی شــهرها و توسعه زیرســاخت های شهری ایفا کند و در حوزه 

فرهنگ نیز منشا خدمات شایسته ای باشد.

تاکیدشهرداراصفهانبرعملکردقابلقبولبانکشهر

مراسم معارفه و تکریم مدیران کل جدید و 
قدیم منابع انســانی بیمه ایران برگزار شد. در این مراسم با 
حضور آقای اعایی معاون توسعه مدیریت و منابع و جمعی 
از مدیران ســتادی و روسای ادارات مدیریت منابع انسانی، 
آقای علی اکبــر دلوریان زاده به عنوان مدیرکل جدید امور 
منابع انسانی شرکت معارفه و از خدمات آقای ذوالفقار فتح 
اللهی تقدیرشــد. درحکم رییس هیات مدیره و مدیرعامل 
بیمه ایران به آقای »علی اکبر دلوریان زاده« با اشاره به اینکه 
نیروی انسانی ارزشمندترین سرمایه های بیمه ایران است، 
بر ضرورت برنامه ریزی جهت رعایت و تحقق منافع و مصالح 
شرکت و همکاران از سوی مدیرکل امور منابع انسانی تاکید 

شده است. 
آقای دلوریان زاده پیش از این در مناصب زیر خدمت کرده است:

معاون شورای عالی اداری و استخدامی کشور 
مدیرکل منابع انســانی، پشــتیبانی و رفاه معاونت توسعه 
مدیریت سرمایه انسانی ریاست جمهوری مدیرکل آموزش 

و توسعه نیروی انسانی فرودگاهها و ناوبری هوایی ایران

معارفهمدیرکلجدیدامور
منابعانسانیبیمهایران

برگزاری آزمون صدور، خسارت، بازدید، وام 
و الحاقیه های بیمه های زندگی در سرمدآزمون دوره آموزشی 
صدور، خسارت، بازدید، وام و الحاقیه های بیمه های زندگی 
برای کارشناسان شعب بیمه سرمد در سراسر کشور، در مرداد 
ماه سال جاری برگزار شــد.به گزارش روابط عمومی بیمه 
سرمد، این آزمون، در سالن آموزش ستاد مرکزی این شرکت 
با حضور مهناز معین زاده مدیر بیمه های زندگی، اکرم حبیبی 
و هانیه راســتکار کارشناسان این بخش وکارشناسان واحد 
آموزش ســرمایه انسانی، برگزار شــد . این آزمون، با هدف 
سنجش سطح  بیمه عمر و زندگی و تحلیل نتایج آن، جهت 
رفع نیاز شــبکه  فروش و برنامه ریزی برای تدوین دوره های 
آموزشی مورد نیاز بیمه سرمد، برگزار شد.پژمان نریمانی مدیر 
سرمایه انسانی بیمه سرمد، ضمن تشکر و قدردانی از مدیران 
شعب کل کشور، بیمه های زندگی و حضور همکاران شعب 
و ستاد، اظهار امیدواری کرد: نتایج مطلوب این آزمون، پاداش 
عزم راســخ همکاران پرتاش، سخت کوش و منسجم بیمه 

سرمد باشد.

برگزاریآزمونصدور،خسارت،بازدید،
واموالحاقیههایبیمههایزندگیدرسرمد

بانک و بیمه
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رئیسکلبانکمرکزیدردیدارخودبامدیرانحوزهمعاونتنظارتبانکضمنتشکرازاقداماتاینحوزهوباتأکیدبرضرورتتقویتوارتقاینظارتبرعملکردشبکهبانکیکشور،ازمدیرانوکارکنانمعاونت
نظارتبانکمرکزیخواستکهبرایداشتنبانکهاییسالم،قانونمند،بااستحکاممالیمناسبودرخدمتتأمینمالینظاماقتصادیکشوروهمچنینحفظوارتقایاعتمادعمومیبهنظامپولیوبانکیکشور،
تلاشواهتمامخودرامضاعفنمایند.بهگزارشروابطعمومیبانکمرکزی،دکترهمتیبرلزومافزایشحساسیتودقتدربررسیصلاحیتحرفهایمدیرانبانکهاتأکیدکردهوافزودکهباتوجهبهنقشو
مختصاتویژهبانکهاصرفاًبایدافرادیکهازصلاحیتهایفردیوحرفهایمکفیبرخوردارند،دربانکهامسئولیتیابندوهیچگونهمسامحهایدراینزمینهنبایدصورتپذیرد.دکترهمتینظارتوپیگیری
فروشاموالمازادوشرکتهایغیربانکیبانکهاراازاولویتهایکاریمعاونتنظارتبرشمردهودرخواستکرددراینزمینهازتمامیابزارهاینظارتیوضمانتاجراهایمقرردرچارچوبقانوناستفاده
شود.درادامه،تأکیدشدآمارومشخصاتوجزئیاتمربوطبهپروندههایتسهیلاتبامبالغکلانبهصورتسیستمیموردپایشمستمربانکمرکزیقرارگیرد.رئیسکلبانکمرکزیبرلزوماتخاذتدابیرلازم
برایکنترلتسهیلاتدهیبانکهاییکهازکفایتسرمایهلازمبرخوردارنیستندویادارایاضافهبرداشتازمنابعبانکمرکزیهستندویامطالباتغیرجاریبیشازحدودمتعارفدارند،تأکیدنمود.بحثنظارت
برسقفسهامداریبانکها،کنترلهزینههایتبلیغاتیبانکها،استخراجشاخصهایرتبهبندیبانکهاوهمچنینضرورتبهرهمندیمعاونتنظارتازدادههاواطلاعاتبانکهابهصورتسیستمیازدیگر
مواردیبودکهموردتأکیدرئیسکلبانکمرکزیقرارگرفت.درادامه،مدیرانمعاونتنظارتنیزبهتبیینوضعیتشبکهبانکیکشورواقداماتانجامشدهطییکسالاخیرپرداختندونظراتودیدگاههای
خویشرابرایتأمینمطالباترئیسکلبیاننمودند.قرارشدازاینپسجلساتمشابهیبهصورتمنظمبرایهماهنگیهایلازمبارویکردارتقاینظارتبانکمرکزیبرنظامپولیوبانکیکشوربرگزارگردد.

لزومبرخوردجدیو
قاطعبامواردتخطی
ازقوانینومقرراتدر
شبکهبانکیکشور

بانکمرکزی:بانکها۴برابرجمعیتکشورکارتصادرکردهاند بازارمتشکلارزیبرایصرافانجذابنیست
بهگزارشاعتباربهانقلازاخبارپولبانکخاورمیانه،کامرانســلطانیزادهرئیسکانونصرافاندرجمعخبرنگارانبااشارهبهکاهشسفتهبازیوخروجدلالانازبازارارز
گفت:خوشبختانهباحضورآقایهمتیدرراسبانکمرکزیشاهدبودیمکهتوانستهیجاناتکاذبارزیراکنترلکندودیگرشاهدتلاطمهایارزینباشیم،اکنونشاهد
هستیمکهخبرهایسیاسیکمترینتاثیررابربازاردارددرحالیکهدرسالهایقبلباکوچکترینخبریبازارشدیدادچارنوسانمیشد.ازسویدیگرسیاستتخصیصارز
بهمواداولیهکالاهایواسطهایوکالاهایغیرضروریکمکزیادیبهتناسببازارارزکرد.بستنسقفخریدارزوجابجاییریالینیزازدیگراقداماتیبودکهباعثخروج
دلالانوسفتهبازهابود.اکنوننظامعرضهوتقاضاقیمتبازارراتعیینمیکند.ایندرحالیاستکهبانکمرکزیهیچگونهارزیبهبازارتزریقنمیکند.ماهیچگونهاطلاعاتی
ازاینبازارنداریمونمیدانیمسازوکارآنچگونهاستوچقدربرایماسوددارد.اینکهبانکمرکزیورودیهاینبازاررابه۲۵میلیونتومانکاهشدادهبازهمبرایصرافان
جذابنیســت.ویدرخصوصارزمسافرتیگفت:اکنونهرمسافرتاسقف۲هزاریورومیتوانددرسالارزمسافرتیدریافتکندامابایستیآنرادرهماناولینسفر
خریداریکنددرغیراینصورتاصطلاحاشمارهملیفردبرایسفرهایبعدیقفلخواهدشدوحتیاگرهیچارزیدرسفراولخودنگرفتهباشددیگرنمیتواندکلارزیا

مابهالتفاوتآنراخریداریکند،همینامرباعثشدهکهمسافرانبهسمتبازارغیررسمیسوقدادهشوند.

طبقآماربانکمرکزی،بانکهاومؤسساتمالیواعتباریبیشاز۳۴۲میلیونفقرهانواعکارتبانکیتاپایانخردادماهصادرکردهاندکهچهاربرابرجمعیتکشوراست.
تازهترینگزارشهایآماریادارهنظامهایپرداختبانکمرکزیتاپایانخردادماه۹۸نشانمیدهدکهبانکهاومؤسساتمالیواعتباری۳۴۲میلیونو۹۸۲هزارکارت
بانکیدرقالبکارتبرداشت،اعتباری،هدیهوکارتپولالکترونیکتاپایانخردادماهصادرکردهاند.بااینحسابمیتوانگفت؛بانکهاحداقلچهاربرابرجمعیت۸۳
میلیوننفریایران،کارتبانکیبهمشتریانخوددادهاند.دراینگزارشآمارسهماههابتداییسالجاریدربخشهایکارتبرداشت،کارتاعتباری،کارتخریدیاهدیه
وکارتهایپولالکترونیکدردوقسمتاستانتهرانوسایراستانهامنتشرشدهاست؛البتهاینآماردرحالیمنتشرشدهکهگزارشاعلامیبرخیبانکهاازجملهانصار،
ایرانزمین،توســعهصادرات،تجارت،پارسیانوپســتبانکایراندرخصوصتعدادکارتهایبانکیبهروزنبودهومتعلقبهسالهایگذشتهاست.براساسگزارش
منتشرشدهازسویادارهنظامهایپرداختبانکمرکزیتاپایانخردادماهبالغبر۲۲۸میلیونو7۹۵هزارو۸۳۱کارتبانکیازنوعبرداشتدرشبکهبانکیصادرشده
کهبانکســپهباتعداد۳۸میلیونو۵۲۸هزارو7۱۶کارت،بیشترینصدورکارتبرداشتمیانبانکهاومؤسساتمالیواعتباریکشورراداشتهوبانکهایملیایران،

ملت،صادراتوکشاورزیدرردههایبعدیقراردارند؛ازسویدیگربانکخاورمیانهکمترینتعدادکارتبرداشترادرشبکهبانکیصادرکردهاست.

باحکمدکترسلیمانی؛
دبیرواعضایشورایسیاستگذاری

همایشملیبیمهوتوسعهمنصوبشدند
رئیــس کل بیمه مرکزی طی احکامی، دبیر و اعضای شــورای 
سیاستگذاری بیست و ششمین همایش بیمه و توسعه را منصوب 
کرد. به گــزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل بیمه 
مرکــزی، دکتر غامرضا ســلیمانی، حمیــد کردبچه رئیس 
پژوهشکده بیمه را به سمت دبیر بیست و ششمین همایش ملی 
بیمه و توسعه منصوب کرد.  همچنین در احکامی جداگانه آقایان 
پرویز خوشکام خسروشاهی، رحیم مصدق، غامعلی جهانگیری، 
مفیــد امینی، مجید بهزادپور، ســیدمحمد علیپور و مســعود 
حجاریان نیز به عنوان اعضای شورای سیاستگذاری این همایش 
منصوب شدند. گفتنی است همایش ملی بیمه و توسعه با عنوان 
»افزایش ضریب نفوذ بیمه، چالــش ها و راهکارها« همزمان با 
ســیزدهم آذرماه )روز بیمه( با حضور مسئولان، مدیران ارشد 

اقتصادی و بیمه ای و صاحب نظران این حوزه برگزار می شود.
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قیمتبازار)تومان(نوعسکه

4/۰۱4/۰۰۰سکه طرح قد                    یم
4/۰۳۶/۰۰۰سکه طرح جد                    ید                    

۲/۰۷۳/۰۰۰نیم سکه
۱/۲۷۷/۰۰۰ربع سکه
قیمتبازار)تومان(نوع ارز

۱۱/۱9۷د                    لار
۱۲/4۵۰یورو
شهیدرجایی۱۳/۷۱8پوند                    

صاحب امتیاز: شرکتحیدربازرگانمدیرعاملمهدیمیرحیدری
مد                                        یرمسوول: )درحالتغییر(

رئیس شورای سیاست گذاری و سرد                        بیر: مهدیمیرحیدری
هیأت تحریریه:سعیدمدنی،سیدغلامرضاکاظمیدینان،مرادعلی
صدر،عبدالحسینسیفاللهی،اصغرمهتری،سارامیرحیدری،عاطفه

خوشکاموعلیمیرحیدری

تلفکس:   66948635   تحریریه: 66948851
سازمان آگهی ها: 66948746 - 66948320

09380358200 - 09121113894
مد                        یریت: 66948478 - 09128451957

صد                        ای مشاور: 66948851 - 09361113894
چاپ: هم میهن

تلفن: 
66948932-66948746

نشانی:تهران، خیابان 
جمهوری اسـلامی، خـیابـان 

اسکند                    ری جنوبی، کوچه 
پاید                    ار، پلاک6، طبقه آخر

هفته نامه اقتصاد                                          ی، سیاسی و اجتماعی
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صبر بر سه گونه است: صبر بر مصیبت، و صبر بر اطاعت، و صبر بر ]ترک[ معصیت.امامعلی)ع(: بْرُ عَلَی الْمَعْصِیَهِ.«  بْرُ عَلَیالطّاعَهِ، وَ الصَّ بْرُ عَلَی الْمُصیبَهِ، وَ الصَّ بْرُ ثَلاثَهٌ: اَلصَّ »اَلصَّ

برادران، خواهران، هوشیار باشید، مبادا سامری ما را از راه بدر کند

هفتهدولتگرامیباد

سکهوارز

دیدار صمیمی مدیرعامل با مشتریان بانک سپه 
چقازردی:برنامهاصلیبانکحمایتاز

واحدهایتولیدیاست

محمدکاظم چقــازردی در مراســم تجلیل از 
مشتریان ارزنده بانک که با حضور اعضای هیئت 
مدیره، مدیران امور و مشــتریان برگزیده بانک 
برگزار شد اظهار داشت: طی نزدیک به یک قرن 
خدمات ارزنده بانک سپه آنچه که بانک را در فراز 
و نشــیب ها و ســختی ها حفظ کرد، وفاداری 
مشــتریان بوده اســت. مدیرعامل بانک سپه 
خاطرنشان کرد: مدیران در گذر زمان متناسب با 
مســئولیت های خود خدمت کرده و به افتخار 
بازنشستگی می رسند لیکن آنچه ماندگار است 

بانک و مشتریان بانک است ، لذا برای بانک بسیار مهم است که مشتریان، بانک 
سپه را بانک خود بدانند. رئیس هیئت مدیره با اشاره به تجربه متراکم موجود 
در بانک ســپه؛ عامل اعتای بانک را وجود نیروهای خوب مدیریتی و نیروی 
انسانی توانمند و پاک دست دانست و تصریح کرد: لازم است مدیران زنجیره 

تعاملی با مشتریان را حفظ و تداوم بخشند.
حضور مؤثر بانک سپه در پروژه های بزرگ ملی و استانی 

چقازردی ضمن بیان موفقیت های بانک سپه در شاخص های مختلف اظهار 
داشــت: بانک سپه با وجود فراز و نشیب های فراوان امروز هم در فعالیت های 
ارزی و هم در سایر فعالیت ها و شاخص های بانکی در ردیف بانک های درجه 
اول کشور قرار دارد و در هر استان حداقل یک پروژه بزرگ با مشارکت این بانک 

انجام شده است.
 لزوم آسیب شناسی در تعامل با مشتریان

مدیرعامل بر لزوم بازنگــری در عملکرد بانک و دریافت بازخوردها به منظور 
تعامل بهتر و بیشتر با مشتریان تأکید و تصریح کرد: خواسته های مشتریان در 
برخی موارد با توجه به شرایط اقتصادی کشور و قوانین و مقررات بانک نیاز به 
تعدیاتی دارد ولی آنچه مهم است این که مشتریان احساس نکنند بانک نمی 
خواهد مشکل آنها را حل کند. چقازردی گفت: مدیران بانک باید بدانند اصل 

مهم حفظ مشتریان است.
 ضرورت حفظ مشتریان متوسط و خرد

رئیس هیئت مدیره با اشاره به اهمیت واحدهای کوچک و متوسط در اقتصاد 
کشور خاطرنشــان کرد: حفظ تمام مشتریان در تمام رده ها برای بانک مهم 

است و مدیران باید با اهتمام ویژه به این موضوع توجه کنند.
 تشکیل کارگروه برای رسیدگی و تسهیل در امور مشتریان

چقازردی بر ضرورت شناخت صحیح از شرایط و مشکات مشتریان توسط 
بانــک و مدیران آن تأکید کرد و گفت: بعد از شــناخت کامل از وضعیت 
مشتری برای حل مشــکات آنها و تأمین سرمایه درگردش واحدهای 

تولیدی اقدام شود.
وی افزود: اعتبار سنجی صحیح پروژه ها بسیار حائز اهمیت است زیرا تزریق 

پول به جای نادرست هم به بانک آسیب می زند و هم به مشتری.
 تخصیص وجوه حاصل از واگذاری شرکت سرمایه گذاری امید در 

جهت حمایت از طرح رونق تولید
مدیرعامل با اشاره به ارزش بالای شرکت سرمایه گذاری امید خاطرنشان کرد: 
شرکت سرمایه گذاری امید در حال حاضر صاحب پرتفوی معدنی سه معدن بی 
نظیر در کشور و هلدینگ نیروگاهی و متشکل از چندین شرکت زیرمجموعه می 
باشد که بر اساس تکلیف قانونی در برنامه واگذاری قرار گرفته و وجوه حاصل از 
فروش شرکت سرمایه گذاری امید ضمن بهبود ساختار سرمایه و سود انباشته 
بانک، موجب افزایش نقدینگی و توانایی بانک برای حمایت از فعالان اقتصادی 

در بخش های مختلف خواهد شد.

خبـــر

مشتریانسرمایههایاصلیبانکهستند


